

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ လွတ်လပ်ရေးနေ့ သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၁၇

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၇ ရက်တွင် ကျရောက်သော အင်ဒိုနီးရှား သမ္မတနိုင်ငံ၏ နှစ်(၇၀)ပြည့် လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ အင်ဒိုနီးရှား သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ဂျိုကို ဝီဒိုဒိုထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

မိုးလေဝသ

နောက်နှစ်ရက်အတွက်
ခန့်မှန်းချက်မှာ တနင်္လာရီ
တိုင်းဒေသကြီးနှင့် မွန်
ပြည်နယ်တို့တွင် မိုးအား
လျော့နည်းနေမည်။

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က နိုင်ငံရေးပါတီများနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များထံ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်စာရင်းတင်သွင်းလွှာများ စိစစ်နိုင်ရန် အကြောင်းကြားစာပေးပို့

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၁၆

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ယနေ့ရက်စွဲဖြင့် နိုင်ငံရေးပါတီများအားလုံးနှင့် တစ်သီးပုဂ္ဂလလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအားလုံးထံ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်စာရင်းတင်သွင်းလွှာများကို စိစစ်နိုင်ရန်အတွက် အကြောင်းကြားစာပေးပို့ခဲ့သည်။

အဆိုပါ အကြောင်းကြားစာတွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်စာရင်းတင်သွင်းလွှာများကို သက်ဆိုင်ရာရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲများက ဩဂုတ် ၁၈ ရက်မှ စတင်၍ ဩဂုတ် ၂၇ ရက်အထိ စိစစ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ဩဂုတ် ၁ ရက်

တွင် ကြေညာချက်အမှတ်(၄၁/၂၀၁၅)ဖြင့် ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း။ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၁၇၇၂ ဦး၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၉၁၃ ဦး၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်လွှတ်တော်

ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၃၅၀၄ ဦး (တိုင်းရင်းသားလူမျိုးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၁၆၃ ဦး အပါအဝင်) စုစုပေါင်း ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၆၁၈၉ ဦး ရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၃ တော်လံ ၁ သို့ *

ရန်ကုန်မြို့ပတ်လမ်းပိုင်းတွင် အဲကွန်းတွဲဆိုင်းအသစ် နှစ်ဆိုင်းနှင့် (မ) RBT ရထားတွဲဆိုင်း တစ်ပြိုင်တည်းပြေးဆွဲ

သတင်း စာမျက်နှာ >> ၃



ရန်ကုန်မြို့ပတ်လမ်းပိုင်းတွင် (မ)အထူးရထား တွဲဆိုင်းအသစ်အား တွေ့ရစဉ်။

နောက်တစ်ခါ မလာနိုင်အောင်

စာမျက်နှာ >> ၂

အင်ဒိုနီးရှား

လေယာဉ်ပျက်ကျ
လေယာဉ်ပေါ်ပါသူများ
အသက်ရှင်ဖွယ်မရှိ

စာမျက်နှာ >> ၄

ဒီအချိန် ဒီရာသီမှာ
စပါးပေးယူစားရတဲ့
ဘဝတွေလေ၊
အခုဒီလိုဖြစ်တော့
စပါးတွေမရှိတဲ့အတွက်
ပေးမယ့်သူကလည်း
မပေးတော့ဘူး၊
လက်လုပ်လက်စားတွေ
ဒုက္ခရောက်ပါတယ်

စာမျက်နှာ >> ၁၀



နေရာမရွေး၊ အချိန်မရွေး အရေးကြုံလျှင် MECTel ကို ရွေးချယ် သုံးစွဲလိုက်ပါ

ထူးခြားသော ခေါ်ဆိုမှုနှုန်းထားအသစ်

MECTel ဖုန်းအချင်းချင်း တစ်မိနစ်လျှင် ၂၂ကျပ်

MECTel ဖုန်းမှ အခြားဖုန်းများသို့ တစ်မိနစ်လျှင် ၂၃ကျပ်

အင်တာနက် သုံးစွဲခအား တစ်မိနစ်လျှင် ၃ကျပ်



ကြေးမုံစာတည်း ရှုထောင့် ၁၇-၈-၂၀၁၅၊ တနင်္လာနေ့

နောက်တစ်ခါ မလာနိုင်အောင်

အဆိုတော်၊ ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင်မင်းသမီးကြီး ဒေါ်မြင့်မြင့်ခင် သီဆိုခဲ့သည့် “နားပန်းဆံ” တေးသီချင်းမှ “နောက်တစ်ခါလာပြန်ပြီဟေ့” တေးသွားကို ယခု မိုးကြီးရေလျှံ ဖြစ်ရပ်မှန်နှင့်ပတ်သက်၍ ဆက်စပ်တွေးတောမိခြင်းဖြစ်ပါသည်။ မိုးကြီးရေလျှံခြင်းမှာ ယခင်ကလည်းကြုံခဲ့ဖူးပြီး ယခုတစ်ခါ ထပ်မံကြုံတွေ့ရသောအခါ နောက်တစ်ခါလာပြန်ပြီဟု ဆိုလိုခြင်းဖြစ်ပါသည်။

သောအခါ မြို့ရွာများရှိ နေအိမ်၊ ကျောင်းဇရပ်၊ လမ်းများပေါ်မှ ရွှံ့ညွှန်များကို ခဲရာခဲဆစ် ပြန်လည်ဖယ်ရှားပေးနေရသည်ကို မြင်တွေ့ရပါသည်။ အချို့ရွာများဆိုလျှင် နေအိမ်တစ်ဝက်ခန့် ရွှံ့ညွှန်များအောက်သို့ ရောက်သွားခဲ့သဖြင့် မည်သို့မျှ ပြန်လည်အဖတ်ဆယ်မရသည့် အခြေအနေသို့ ရောက်ရှိခဲ့သည်ကို ကလေးဒေသတွင် မြင်တွေ့ရပါသည်။ အချို့လမ်းများ ဆိုလျှင်လည်း ပျက်စီးသွားခဲ့သည့်အပြင် ဖုံးလွှမ်းသွားသော ရွှံ့ညွှန်များကို ခက်ခဲစွာ ဖယ်ရှားပေးနေရသည်ကို မြင်တွေ့ရပါသည်။ သို့ဆိုပါလျှင် အဆိုပါရွှံ့ညွှန်များ မည်သို့မည်ပုံရောက်ရှိလာသည်ကို ပြန်လည် လေ့လာဆန်းစစ်မှုပြုဖို့လိုအပ်ပါသည်။ Environment သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးကို သတိမူဖို့လိုအပ်ပါပြီ။ Disaster Risk Reduction သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြောင့်ဖြစ်ပွားရသည့် ဘေးအန္တရာယ်လျော့ချရေးကို မပျက်မကွက် လုပ်ဆောင်ကြရပါမည်။ အနာဂတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ဘာတွေကို လုပ်ဆောင်ကြမည်နည်း။ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်အတွက် မည်သည့်အရာကိုမျှ အလေးထားလုပ်ဆောင်ခြင်းမပြုနိုင်ပါလျှင် နားပန်းဆံတေးသွားအတိုင်း “နောက်တစ်ခါ လာပြန်ပြီဟေ့” ဆိုရမလိုဖြစ်ပါမည်။ ယင်းအရာမှာ လွယ်လွယ်ကူကူဆိုရလျှင် မြေဆီလွှာထိန်းသိမ်းခြင်းဖြစ်ပါသည်။ မြေဆီလွှာထိန်းသိမ်းရန်အတွက် သစ်ပင်စိုက်ရမည်ကို အခြေခံပညာသင်ရိုးလောက်ဖြင့် သိနိုင်ပါသည်။

သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့သစ်ပင်စိုက်ပါ။ မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ခြင်းကို သရုပ်ဖော်လောက် လုပ်ပြတတ်ပါသည်။ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ပထဝီဝင်အနေအထားအရ မည်သည့်အရပ်တွင် ရေစီးဆင်းမှုရှိပြီး ရေဝေရေလဲ သစ်တောစိုက်ခင်းများမရှိပါက မြေဆီလွှာတိုက်စားခြင်းကို ခံရနိုင်ပါသည်။ ရေစီးကြောင်းမကောင်းပါက ရေကြီး ရေလျှံဖြစ်ပွားနိုင်ပါသည်။ တောတောင်များတွင် သစ်တောများပြုန်းတီးပါက တောင်ကျရေနှင့်အတူ မြေဆီလွှာများ တိုက်စားကျဆင်းလာနိုင်ပါသည်။ သည်တို့ကို သာမန်ပြည်သူများထက် စာလျှင် ပညာရှင်များက ပိုမို၍ သိမြင်ကြပါသည်။ ဖြစ်ပွားလာမည့်အရေးပေါ်ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး၊ ပြန်လည်တည်ဆောက်ရေးကို ခက်ခက်ခဲခဲလုပ်ဆောင်နေရပါလျှင် နောက်တစ်ခါလာပြန်လျှင် မည်သို့မည်ပုံထပ်မံဆောင်ရွက်ဦးမည်ကို ကြိုတင် မြော်တွေးစဉ်းစားထားသင့်ပါသည်။ သဘာဝဘေးဆိုသည်မှာ တားဆီးမရသော သဘာဝတရားဖြစ်ပါသည်။ ထိုသဘာဝတရားကို လူတို့အသိဉာဏ်နှင့် စွမ်းဆောင်နိုင်မှုအားဖြင့် ကျော်လွှားသွားနိုင်ပါသည်။ ယခုအဖြစ်သည် ယခင်နှစ်နှင့်မတူ ဆိုးရွားစွာဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပါသည်။ ရွှံ့ညွှန်များထူထဲစွာ ကျရောက်ခြင်းကို ယခင်က ယခုလောက်အဘယ်ကြောင့် မဖြစ်ခဲ့သနည်း။ အဖြေကမ်းရှင်းပါသည်။ သစ်တောသစ်ပင်များ ပြုန်းတီးသွားသောကြောင့်ဟု အကြမ်းဖျင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ထိုကဲ့သို့အဖြစ်မျိုး “နောက်တစ်ခါမလာနိုင်အောင်” Environment သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးကို ဝိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်ကြဖို့ တိုက်တွန်းချင်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတိပြုပေးဖို့

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၁၇ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၇ ရက်တွင် ကျရောက်သော အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ၏ နှစ် (၇၀)ပြည့် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံမှ အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးမစ္စ ရတ်နို အယ်လ်ပီ မာဆူဒီထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သတိပြုပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်စာရင်းများ ဆက်လက်တင်သွင်းလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၁၆ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်စာရင်းများ ဆက်လက်တင်သွင်းလျက်ရှိရာ ဩဂုတ် ၁၄ ရက်တွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၂၄၄ ဦး၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၁၂၆ ဦး၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၄၃၉ ဦးနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် တိုင်းရင်းသားလူမျိုး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၁၂ ဦးတို့ တင်သွင်းခဲ့သည်။ ဇူလိုင် ၂၀ ရက်မှ ဩဂုတ် ၁၄ ရက်အထိ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၁၇၇၂ ဦး၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၉၁၃ ဦး၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၃၄၄ ဦးနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် တိုင်းရင်းသားလူမျိုး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၁၆၃ ဦး စုစုပေါင်း ၆၁၈၉ ဦးရှိပြီဖြစ်ပြီး နိုင်ငံရေးပါတီ ၉၂ ပါတီနှင့် တစ်သီးပုဂ္ဂလ ၃၂၃ ဦးတို့က အမည်စာရင်း တင်သွင်းခဲ့ကြကြောင်း သိရှိရသည်။ အမည်စာရင်း တင်သွင်းမှု အသေးစိတ်အား ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် Website www.uecmyanmar.org တွင် ကြည့်ရှုနိုင်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရေကြီးနစ်မြုပ်ဒေသမှ ပျက်စီးပျောက်ဆုံးသွားသည့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်များ ပြန်လည်ထုတ်ပေး

တမူး ဩဂုတ် ၁၆ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တမူးမြို့နယ် ခမိတ်ကျေးရွာအုပ်စု ခမိတ်ကျေးရွာတွင် ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုကြောင့် ပျောက်ဆုံးပျက်စီးသွားသော နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်များအား တမူးမြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသား မှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများက နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ် ပျောက်ဆုံးပျက်စီးသွားသူတစ်ဦးချင်းစီအား ပြန်လည်ထုတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကောင်းနန္ဒကျော်(တမူး)



ရေဘေးကြောင့် စာသင်ကျောင်း ၃၇ ကျောင်း ခေတ္တပိတ်ထား

ကျေးဇူး ဩဂုတ် ၁၆ ရော့ဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျေးဇူးမြို့နယ်အတွင်း ဒါးကချောင်းရေနှင့် မြစ်ရေများ ဝင်ရောက်လာမှုကြောင့် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်တချို့နှင့် ကျေးရွာများရှိ လူနေအိမ်၊ ကျောင်းနှင့် လယ်ယာ မြေများအတွင်း ရေဝင်ရောက်လျက်ရှိရာ ဩဂုတ် ၆ ရက်မှ ၁၄ ရက်အထိ စာသင်ကျောင်း ၃၇ ကျောင်းယာယီ ပိတ်ပေးထားရကြောင်း သိရသည်။ ယခင်က ယာယီကျောင်းပိတ်ရက်ကို တစ်ပတ်သတ်မှတ်ထားသော်လည်း ရေများပြန်လည်ကျဆင်းမှု မရှိသောကြောင့် ပိတ်ရက်ထပ်မံတိုးပေးထားရပြီး ကျောင်းဖွင့်ရက်ကို ရေကျဆင်းမှု အပေါ်မူတည်၍ ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကာ ကျောင်းသားများ အသက်အန္တရာယ် ကင်းဝေးရေးအတွက် စီမံဆောင်ရွက်ပေးရခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ နေဝင်းမြင့်(ပြန်/ဆက်)

အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပမည်

မဲစာရင်းမှာအမည်ပါမှ မဲပေးနိုင်ကြောင်း သတိချပ်စေလိုပါသည်။ မဲစာရင်းမှားယွင်းမှု ရှိနေသော်လည်း မဲပေးခွင့်မဆုံးရှုံးနိုင်ပါ။ မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ အမှန်ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ခံပြောကြားသူရှိလျှင် ပြင်ဆင်ရေးမှတ်၍ မဲပေးခွင့်ပြုရမည်ဟု လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲနည်းဥပဒေများ ၅၀(ဂ) တွင် အတိအလင်း ပြဋ္ဌာန်းထားပါသည်။



စာတည်းများချုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်ဒင်
စာတည်းများ - ဦးလှစိန်၊ ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်၊ ဦးစန်းအောင်
သတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင်
ဘာသာပြန်စာတည်းများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဇော်ဝင်း၊ အေဝမ်းစိုး၊ အောင်ကျော်ကျော်

အနုပညာစာတည်း - ခင်ခင်သက်
အားကစားစာတည်း - မေလှသင်း
ဆောင်းပါးစာတည်း - စန္ဒာဝင်း
အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဟိန်းထက်လင်း၊ နိုင်လင်းကြည်၊ မြိုးစန္ဒာမြင့်

အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ - သီသီမင်း၊ အောင်ကျော်ဦး၊ ခင်ဇာလီ၊ သန့်ဇင်ဝင်း၊ မေသင်္ကြန်၊ အေးအေးမြင့်၊ ခင်စုစုလှိုင်
ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် - ခင်မောင်ဝင်း၊ ဇေယျာဝင်း(ဖိုးခွား)
အထူးသတင်းထောက် - စုနှင်းလှ၊ သီရိ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ရန်ကုန်မြို့ပတ်လမ်းပိုင်းတွင် အဲကွန်းတွဲဆိုင်းအသစ် နှစ်ဆိုင်းနှင့် (မ) RBT ရထားတွဲဆိုင်း တစ်ပြိုင်တည်းပြေးဆွဲ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၁၆

ရန်ကုန်မြို့ပတ်လမ်းပိုင်းတွင် မြန်မာ့မီးရထားမှ လက်ရှိပြေးဆွဲပေးနေသည့် ရထားတွဲဆိုင်းများအား AIR CONDITION-RBE တွဲဆိုင်းအသစ်များဖြင့် အစားထိုးပြေးဆွဲပေးလျက်ရှိရာ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက AIR CONDITION-RBE တွဲဆိုင်းအသစ်ဖြစ်သော (ဆ)အထူးရထား၊ (ဂ)အထူးရထား နှင့် (မ) RBT ရထားတွဲဆိုင်းသုံးဆိုင် တစ်ပြိုင်တည်း အစားထိုးပြေးဆွဲပေးလိုက်ပြီဖြစ်သည်။

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့မီးရထားမှ ရန်ကုန်မြို့ပတ်လမ်းပိုင်း အတွက် AIR CONDITION-RBE တွဲဆိုင်းအသစ် နှစ်ဆိုင်နှင့် RBT တွဲဆိုင်းအစားထိုးပြေးဆွဲခြင်းအခမ်းအနားကို ရန်ကုန်ဘူတာကြီး၌ ယနေ့နံနက် ၇ နာရီ မိနစ် ၂၀ ကကျင်းပရာ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ရထားပို့ဆောင်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးညွှတ်ထွန်းအောင်၊ ရထားပို့ဆောင်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမြင့်သိန်းနှင့်တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ပြီး ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကာ ရန်ကုန်ဘူတာကြီးမှ စတင်ပြေးဆွဲပေးခဲ့သည်။

မြန်မာ့မီးရထား တိုင်းအမှတ်(၇)မှ လက်ထောက်အထွေထွေမန်နေဂျာ (ပို့ဆောင်ရေး)ဦးကျော်စိုးလင်းက “ ဒီနေ့ တွဲဆိုင်းသုံးဆိုင်တစ်ခါတည်းပြေး ဆွဲလိုက်ပါပြီ။ ဒီအတွဲတွေက ဂျပန်ကမှာယူထားတာပါ။ ပြီးတော့ မြန်မာနိုင်ငံနဲ့ ကိုက်ညီအောင် ပြုပြင်မွမ်းမံမှုတွေပြုလုပ်ရပါသေးတယ်။ လုပ်နိုင်တဲ့ တွဲဆိုင်း အခြေအနေပေါ် မူတည်ပြီး အစားထိုးပြေးဆွဲပေးလိုက်တာပါ။လက်ရှိ နောက်ထပ် ၁၀ တွဲပြုပြင်မွမ်းမံမှုတွေလုပ်ဆောင်နေပါပြီ။ ပြုပြင်မွမ်းမံပြီးသွားရင်တော့ ထပ်မံအစားထိုးပြေးဆွဲပေးသွားတော့မှာပါ။ ရှေ့လောက်ဆို အဲကွန်းရထား တွေကို အစားထိုးပြေးဆွဲပေးဖို့တွေရှိနေပါသေးတယ်။ ဒီတွဲဆိုင်း သုံးဆိုင်ထဲက RBT ရထားကတော့ အဲကွန်းမပါဘူး။ ဟိုးအရင်က ကနဦး တင်သွင်းထားတဲ့ RBE ရထားတွေက အင်ဂျင်ပိုင်းဆိုင်ရာချွတ်ယွင်းမှုတွေ ဖြစ်သွားပြီး သက်တမ်း လည်းကုန်သွားတာမို့ အင်ဂျင်တွေကိုဖြုတ်ချပြီး လူစီးတွေပြုလုပ်လိုက်တာပါ။ Recycle လုပ်ပြီး အကျိုးရှိအောင်ပြုလုပ်လိုက်တဲ့ သဘောပါပဲ” ဟု မီဒီယာ များအား သီးသန့်ရှင်းပြခဲ့သည်။

အဆိုပါ ရန်ကုန်မြို့ပတ်လမ်းပိုင်း AIR CONDITION-RBE တွဲဆိုင်း အသစ်များ၏ခရီးစဉ်ဘူတာများအရလည်း ယခင်ပြေးဆွဲပေးခဲ့သော “ဂ” ရထား ကဲ့သို့ပင်(ဂ)အထူးရထားမှာရန်ကုန်-အင်းစိန်-လှော်ကားခရီးစဉ်များအား လက်ဝဲရစ်နှင့် လက်ယာရစ်ပတ်မည်ဖြစ်ပြီး(ဆ)အထူးရထားမှာလည်း ယခင် “ဆ” ရထားကဲ့သို့ပင် အင်းစိန်-မင်္ဂလာဒုံ-ရန်ကုန်ခရီးစဉ်များအား လက်ဝဲရစ်

နှင့် လက်ယာရစ်ပတ်မည်ဖြစ်ကာ ဆင်ခြေဖုံးလမ်းပိုင်းအတိုင်း လက်ယာရစ်ပြေး ဆွဲပေးမည့် (မ) RBT တွဲဆိုင်းရထားမှာလည်း ယခင်ပြေးဆွဲပေးခဲ့သည့် ‘မ’ ရထားခရီးစဉ်များအတိုင်း ရန်ကုန်-တိုးကြောင်ကလေး-ရွာသာကြီးခရီးစဉ်များ အားပြေးဆွဲသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။(ဆ)အထူးရထားတွဲဆိုင်းအတွက် ရထားစီးခရီးသည် ဦးရေ ထိုင်စီး ၂၈၀၊ ရပ်စီး ၂၃၀လိုက်ပါစီးနင်းနိုင်ကြမည် ဖြစ်ပြီး(ဂ)အထူးရထားတွဲဆိုင်းအတွက် ရထားစီးခရီးသည်ဦးရေ ထိုင်စီး ၃၉၂ ဦး၊ ရပ်စီး ၂၁၀ လိုက်ပါစီးနင်းနိုင်ကြမည်ဖြစ်ကာ(မ) RBT တွဲဆိုင်းအတွက် ရထားစီးခရီးသည် ဦးရေ ထိုင်စီး ၂၈၇ ဦး၊ ရပ်စီး ၂၇၉ ဦးလိုက်ပါစီးနင်းနိုင် ကြမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာ့မီးရထားမှ မြို့ပတ်လမ်းပိုင်းအား အဲကွန်းရထားများဖြင့်ဆက်လက် အစားထိုးပြေးဆွဲရန်စီစဉ်လျက်ရှိပြီး ရန်ကုန်မြို့ပတ်လမ်းပိုင်းအား Upgrade ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် JICA နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ တွဲဆိုင်း အဟောင်းများအား လိုအပ်သည့်လမ်းပိုင်းများရှိ တွဲဆိုင်းများတွင် အစားထိုးပြေး ဆွဲသွားမည်ဖြစ်ပြီး ပြုပြင်မွမ်းမံမှုမရှိဘဲရထားတွဲဟောင်းများအား မြစ်ငယ်စက်ရုံ သို့ပို့ဆောင်ကာ ပြုပြင်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။ထို့အပြင် မြန်မာ့မီးရထားမှ ဂျပန်နိုင်ငံမှတင်သွင်းလာသောတွဲများထဲမှ နောက်ထပ်တွဲဆိုင်း နှစ်ဆိုင်အား ရန်ကုန်မြို့ပတ်လမ်းပိုင်းတွင်ထပ်မံဖြည့်တင်း ပြေးဆွဲပေးရန်ရှိကြောင်း၊ ရန်ကုန် မြို့ပတ်လမ်းပိုင်း၌ ဘလောက်ဘူတာ ခြောက်ဘူတာနှင့် ဘူတာ စာရေးဘူတာ ၃၂ ဘူတာတို့ဖြင့် စုစုပေါင်း ၃၈ ဘူတာရှိကြောင်း၊ ဆင်ခြေဖုံးလမ်းပိုင်း၌ ဘလောက်ဘူတာ ၁၀ ဘူတာနှင့် ဘူတာစာရေး ဘူတာခန့်ဘူတာရှိပြီး စုစုပေါင်း ၅၅ ဘူတာရှိနေကြောင်း၊လက်ရှိအနေအထားအရ တစ်ရက်လျှင် ရထားစီးခရီးသည် တစ်သိန်းဝန်းကျင်ခန့်အထိရှိလာကြောင်း မြန်မာ့မီးရထားမှ စုံစမ်းသိရှိရ သည်။

(ဇိုးဝင်း-MLA)



ဆင်ခြေဖုံးလမ်းပိုင်းအတိုင်း လက်ယာရစ်ပြေးဆွဲပေးမည့် (မ) RBT ရထားတွဲဆိုင်းအသစ်အားတွေ့ရစဉ်။

*** ရှေ့ဖုံးမှ**
သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ နည်းဥပဒေ များ၏နည်းဥပဒေ ၂၆ တွင် အမည်စာရင်းတင်သွင်းလွှာ များကို စိစစ်ရန် သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် လောင်းများ၊ သက်ဆိုင်ရာ ရွေးကောက်ပွဲကိုယ်စားလှယ်များ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအသီးသီးက ဤကိစ္စ အလို့ငှာ စာဖြင့် တာဝန်လွှဲအပ်ထားသူ၊ သက်ဆိုင်ရာ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲအသီးသီးကို ကူညီရန် အတွက် ယင်းအဖွဲ့ခွဲက တာဝန်ပေးအပ်ထားခြင်းခံရသူ များနှင့် ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူများသည် သတ်မှတ်ထားသည့် နေ့ရက်၊ အချိန်နှင့် နေရာသို့ လာရောက်ခွင့်ရှိကြောင်း

ပြဋ္ဌာန်းထားကြောင်း ပါရှိသည်။
ယခုအခါ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် လွှတ်တော်အသီးသီးသို့ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်လိုကြသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အသီးသီးသည် သက်ဆိုင်ရာ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲများတွင် ယင်းတို့၏ အမည်စာရင်းတင်သွင်းလွှာများကို တင်သွင်း ထားကြပြီးဖြစ်ကြောင်း။
ထိုသို့ အမည်စာရင်း တင်သွင်းကြရာတွင် အချို့ သောလွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်များ၌ လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ် တစ်ခုတည်းအတွက်ပင် နိုင်ငံရေးပါတီ တစ်ခုတည်းကို ကိုယ်စားပြု၍ အမည်စာရင်းတင်သွင်းသူ နှစ်ဦးရှိကြောင်း

နှင့် လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ် တစ်ခုတွင် ယှဉ်ပြိုင်အရွေးခံရန် အမည်စာရင်းတင်သွင်းပြီးသည့်နောက် ယင်း၏ အမည် စာရင်းတင်သွင်းလွှာကိုရုပ်သိမ်းပြီး အခြားလွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်တွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန် အမည်စာရင်း ထပ်မံတင်သွင်းမှုများ ရှိခဲ့ကြောင်း စိစစ်တွေ့ရှိရကြောင်း ဖော်ပြထားသည်။
ထို့ကြောင့် သက်ဆိုင်ရာ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲအသီးသီးတို့က လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်စာရင်းတင်သွင်းလွှာများကို စိစစ်ရာ၌ မှန်ကန်မှု ရှိစေရေး၊ နှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှု မရှိစေရေး၊ သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများ နစ်နာမှုမရှိစေရေး

တို့အတွက် အမည်စာရင်းတင်သွင်းလွှာများကို စိစစ်ရန် သတ်မှတ်ထားသော နေ့ရက်၊ အချိန်နှင့် နေရာသို့ အမည် စာရင်းတင်သွင်းထားသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် လောင်းများကိုယ်တိုင် အလေးထား၍ သွားရောက်နိုင်ရေးနှင့် အမည်စာရင်းတင်သွင်းထားသော ပါတီကိုယ်စားပြု လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများ၊ တစ်သီးပုဂ္ဂလ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများ အနေဖြင့်လည်း ကိုယ်စားလှယ်လောင်းစိစစ်ချိန်တွင် မိမိတို့ကိုယ်တိုင် သွားရောက်နိုင်ရေး အထူးအလေးထား ဆောင်ရွက်ကြရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖော်ပြထားသည်။
(သတင်းစဉ်)



တရုတ်နိုင်ငံကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့ (B.S.R)မှ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများနှင့် ဆေးဝါးများပေးအပ်

အင်္ဂပူ ဩဂုတ် ၁၆

အင်္ဂပူမြို့အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနရုံး ခန်းမတွင် ဩဂုတ်၁၅ရက် နံနက်၁၀နာရီက တရုတ်နိုင်ငံ ပုဂ္ဂလိကကယ်ဆယ်ရေး (Blue Sky Rescue) မှ ပေးအပ်လျှာဒါန်းသော ရေဘေးကယ် ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားပြု လုပ်သည်။
အခမ်းအနားတွင် တရုတ်နိုင်ငံ ပုဂ္ဂလိက ကယ်ဆယ်ရေး (Blue Sky Rescue) မှ ရေဘေး ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ ပေးအပ် လျှာဒါန်းရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူ များက လက်ခံရယူပြီး မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက အမှတ်တရလက်ဆောင်များ ပြန်လည်ပေးအပ်

ခဲ့သည်။
ဆက်လက်၍ ပုဂ္ဂလိကကယ်ဆယ်ရေး (Blue Sky Rescue) မှ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက် လာသော မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ကြက် ခြေခုံ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် လူမှုရေးအသင်း အဖွဲ့များအား ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ကိုင်တွယ် အသုံးပြုပုံများကို သင်တန်းပို့ချခဲ့ပြီး ပုဂ္ဂလိက ကယ်ဆယ်ရေး (Blue Sky Rescue) မှ ရေဘေး ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုရန် YAMAHA အင်ဂျင်စက်ပါလေထိုးစပိဘုတ် နှစ်စင်းဆေးဖျန်း ပုံး နှစ်ပုံးနှင့် အိမ်သုံးဆေးဝါးများ ပေးအပ်လျှာဒါန်းခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

မန်းကျော်(အင်္ဂပူ)

ဂျပန်ကုန်တင် အာကာသယာဉ် လွှတ်တင်မှုကို ဩဂုတ် ၁၇ ရက်တွင် ထပ်မံပြုလုပ်ရန်စီစဉ်

တိုကျို ဩဂုတ် ၁၆

နိုင်ငံတကာ အာကာသစခန်းယာဉ် (အိုင်အက်စ်အက်စ်)သို့ ထောက်ပံ့ရေး ပစ္စည်းများပေးပို့မည့် ဂျပန်ကုန်တင် အာကာသယာဉ် လွှတ်တင်မှုကို ဩဂုတ် ၁၇ ရက်တွင် ထပ်မံပြုလုပ်ရန် စီစဉ်ထားကြောင်း ဂျပန်လေကြောင်း အာကာသ စူးစမ်းလေ့လာရေး အေဂျင်စီက ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ အာကာသယာဉ်ကို ဩဂုတ် ၁၄ ရက်က လွှတ်တင်ရန် အစီအစဉ်ရှိခဲ့သော်လည်း ရာသီဥတု ဆိုးရွားနေမှုကြောင့် ရက်ရွှေ့ဆိုင်း ခဲ့ရသည်။

ဩဂုတ် ၁၇ ရက်တွင် ကုန်တင် အာကာသယာဉ်ကို လွှတ်တင်နိုင်ရန် ထပ်မံကြိုးပမ်းဦးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အကယ်၍ ရာသီဥတု ဆိုးရွားနေ မည်ဆိုပါက ထပ်မံရက်ရွှေ့ဆိုင်းရမည် ရှိကြောင်း ဂျပန်လေကြောင်း အာကာသ စူးစမ်းလေ့လာရေး အေဂျင်စီနှင့် မစ်ဆူဘီရို အကြီးစား စက်မှုလုပ်ငန်း လီမိတက်တို့၏ ပူးတွဲ



ကြေညာချက်တစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြ ထားသည်။

နိုင်ငံတကာ အာကာသစခန်း ယာဉ်သို့ ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများ ပေးပို့မည့် အာကာသယာဉ်မှာ လူလိုက်ပါခြင်း မရှိသော အမှတ်(၅) H-II B Launch Vehicle ခုံးပုံ

ယာဉ်ဖြင့် လွှတ်တင်မည့် H-II Transfer Vehicle ဖြစ်သည်။ ဂျပန်နိုင်ငံ တာနိုဂါရှိမား အာကာသ စခန်းမှ လွှတ်တင်မည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ အာကာသယာဉ်ကို ကိုအူနိုတိုရီဟု ဂျပန်လိုခေါ်တွင်ပြီး ဂျပန်နိုင်ငံက သူတေသနပြုကာ

တည်ထောင်ခဲ့သော ကုန်တင် အာကာသယာဉ်ဖြစ်သည်။ ယနေ့တွင် ဂျပန်၊ အမေရိကန်နှင့် ရုရှားနိုင်ငံတို့က နိုင်ငံတကာအာကာသ စခန်းယာဉ်ရှိ အာကာသယာဉ်များ အတွက် ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများ ပေးပို့မည့် လုပ်ငန်းကိုဆောင်ရွက်

လျက်ရှိကြသည်။ ကိုအူနိုတိုရီ ကုန်တင်အာကာသ ယာဉ်သည် အာကာသအတွင်းသို့ ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများ ပေးပို့ နိုင်သော ကမ္ဘာ့ထိပ်တန်း ကုန်တင် အာကာသယာဉ်ဖြစ်သည်။

ဆင်ယူ။

အတိတ်ကာလ နျူလျှပ်စွမ်းပွ မှတ်တမ်းများ အိုင်အေအီးအေသို့ အီရန်လွှဲပြောင်းပေးအပ်

တီဟီရန် ဩဂုတ် ၁၆

အီရန်နိုင်ငံသည် ယင်း၏ အတိတ်ကာလ နျူကလီးယား လျှပ်စွမ်းဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် သက်ဆိုင်နေသော စာလွှာစာတမ်း များကို နိုင်ငံတကာအကျဉ်း စွမ်းအင်အေဂျင်စီ (အိုင်အေအီးအေ) သို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်လိုက်ကြောင်း အီရန် အကျဉ်းစွမ်းအင်အဖွဲ့ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဘီရကာမန် ပန်ဒီက ပြောကြားသည်။

အိုင်အေအီးအေနှင့် သဘော တူညီမှုရရှိခဲ့သည့်အတိုင်း အတိတ် ကာလ နျူကလီးယား လျှပ်စွမ်း ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် သက်ဆိုင် နေသော စာလွှာစာတမ်းများကို လည်းကောင်း၊ အိုင်အေအီးအေ၏ မေးမြန်းချက်များအား ဖြေဆိုထား သည့် စာလွှာစာတမ်းများကို လည်းကောင်း မိမိတို့ လွှဲပြောင်းပေး အပ်လိုက်ကြောင်း ဘီရကာမန်ပန်ဒီ ၏ ပြောကြားချက်ကို ကိုးကားလျက် နိုင်ငံပိုင် သတင်းအေဂျင်စီက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

နျူကလီးယား နည်းပညာ သူတေသနလုပ်ငန်းကို စစ်ရေး ရည်မှန်းချက်အရ အသုံးပြုခဲ့ခြင်း ရှိ၊ မရှိ အီရန်နိုင်ငံက ရှင်းလင်း တင်ပြဖွယ်ရှိပြီး အိုင်အေအီးအေနှင့် ရရှိခဲ့သော သဘောတူညီချက်ကို လျှို့ဝှက်အဆင့် သတ်မှတ်ထား သည်။

အီရန်နိုင်ငံနှင့် ရရှိခဲ့သော သဘောတူညီချက်၏ မိတ္တူ တစ်စောင်ကို အမေရိကန် ကွန်ဂရက် လွှတ်တော်ထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရန် တောင်းဆိုမှု ကို အိုင်အေအီးအေ ညွှန်ကြားရေး မှူးချုပ် ယူကီယာအမာနီက ငြင်းဆို ခဲ့ခြင်းအတွက် မိမိတို့က ကျေးဇူး တင်ရှိကြောင်း ကာမန်ပန်ဒီက ပြောကြားသည်။

ဆင်ယူ။

အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ် နရိန္ဒြာမိုဒီ အာရပ်စော်ဘွားများပြည်ထောင်စုသို့ ရောက်ရှိ

အဘူဒါဘီ ဩဂုတ် ၁၆

အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ် နရိန္ဒြာမိုဒီသည် အာရပ်စော်ဘွားများပြည်ထောင်စု အဘူဒါဘီမြို့သို့ ဩဂုတ် ၁၆ ရက်တွင် ရောက်ရှိလာကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ဝန်ကြီးချုပ် မိုဒီသည် အာရပ်စော်ဘွားများ ပြည်ထောင်စု (ယူအေအီး) ၌ နှစ်ရက်ကြာနေထိုင်မည်ဖြစ်သည်။ မိုဒီ၏ ခရီးစဉ်သည် အိန္ဒိယနှင့် ယူအေအီးအကြား စွမ်းအင်နှင့် ကုန်သွယ်ရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မြှင့်တင်ရန်ရည်ရွယ်ကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

ယူအေအီးသို့ အိန္ဒိယအစိုးရ ခေါင်းဆောင်တစ်ဦး ချစ်ကြည်ရေး ခရီးလာရောက်ခြင်းမှာ (၃၄)နှစ်အတွင်း ပထမဆုံးအကြိမ်ဖြစ်သည်။

အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ်သည် အဘူဒါဘီ အိမ်ရှေ့မင်းသား ရိုတ်မိုဟာမက်ဘင် ဇေယီအယ်လ်နာယန်၊ ဒုတိယသမ္မတ၊ ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဒုတိုင်းစော်ဘွားတို့အား တွေ့ဆုံမည်ဖြစ်သည်။ ပင်လယ်ကွေ့ဒေသရှိ ယူအေအီးနိုင်ငံ၌ အိန္ဒိယနိုင်ငံသား ၂ ဒသမ ၆ သန်းခန့်နေထိုင်ပြီး အိန္ဒိယကုမ္ပဏီ ၄၅၀၀၀ ခန့် ယင်းနိုင်ငံ၌ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ဆင်ယူ။



ထွင်ကျင်းမြို့ ပေါက်ကွဲမှု သေဆုံးသူမြင့်တက်

ထွင်ကျင်း ဩဂုတ် ၁၆

တရုတ်နိုင်ငံမြောက်ပိုင်း ထွင်ကျင်း မြို့ပေါက်ကွဲမှုကြောင့် သေဆုံးသူ ၁၁၄ ဦးထိ မြင့်တက်ခဲ့ပြီး မီးသတ် တပ်ဖွဲ့ဝင် ၈၅ ဦးအပါအဝင် ၉၅ ဦး ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိကြောင်း ဩဂုတ် ၁၆ ရက်တွင် ပြုလုပ်သည့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် တာဝန် ရှိသူများက ပြောကြားခဲ့သည်။

ပေါက်ကွဲမှုများကြောင့် သေဆုံးသူ ၁၀၄ ဦးရှိသည်ဟု ကြေညာပြီးနောက် ဩဂုတ် ၁၅ ရက်တွင် နောက်ထပ် ၁၀ ဦးခန့် ထပ်မံသေဆုံးခဲ့ကြောင်း ထွင်ကျင်းမြို့ ပြည်သူ့ရေးရာဌာန ဒုတိယအကြီးအကဲ ဂုံးဂျန်ရှန်က ဆိုသည်။

ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိသည့် မီးသတ် တပ်ဖွဲ့ဝင်များအနက် ၁၃ ဦးသည် တက်ကြွလှုပ်ရှားအဖွဲ့မှဖြစ်ပြီး ကျန် ၇၂ ဦးသည် ထွင်ကျင်းဆိပ်ကမ်းအုပ်စု ကုမ္ပဏီမှဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဩဂုတ် ၁၂ ရက်က မီးလောင်မှု ဖြစ်ပွားပြီးနောက် ည ၁၁ နာရီခွဲခန့် တွင် ကျန်းမာရေး ဘေးဥပဒ်ဖြစ် စေသော ဓာတုဆေးဝါးများထည့်ထား

သည့် သို့လျှောက်ရုံတစ်ခုတွင် ပေါက်ကွဲမှုနှစ်ရပ် ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်သား ၂၀၀၀ ကျော်က ပေါက်ကွဲမှုမြေနေရာများတွင် ဆိုင်ယာနိုက်အဆိပ် တန်ပေါင်းများ စွာနှင့် ကျန်းမာရေး ဘေးဥပဒ် စေနိုင်သည့် ဓာတုဆေးဝါးများကို ရှင်းလင်းရေးများ လုပ်ဆောင်လျက် ရှိသည်။ ရှင်းလင်းမှုများ လုပ်ဆောင် နေစဉ် မဂ္ဂနီဆီယမ်ဒြပ်စင်နှင့် ကန်အပါအဝင် အခြားသော ဓာတု ဆေးဝါးများ အနီးဝန်းကျင်ရှိ အဆောက်အအုံများ၏ ကောင်းကင်ယံ တွင် ဖျံ့နှံ့လျက်ရှိသည်ကို တပ်မတော် ဓာတုဆေးဝါး ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ က တွေ့ရှိခဲ့သည်။

ယခုအချိန်ထိ ဆေးရုံတွင် ဆေးကုသမှုခံယူနေသူများတွင် စိုးရိမ် ရသည့် အခြေအနေ ၅၇ ဦး အပါ အဝင် ၆၉၈ ဦးရှိပြီး ၇၇ ဦး ဆေးရုံမှ ကုမုကုမုဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဩဂုတ် ၁၂ ရက်က မီးလောင်မှု ဖြစ်ပွားပြီးနောက် ည ၁၁ နာရီခွဲခန့် တွင် ကျန်းမာရေး ဘေးဥပဒ်ဖြစ် စေသော ဓာတုဆေးဝါးများထည့်ထား

ဆင်ယူ။

ဇကာတာ ဩဂုတ် ၁၆

ကလေးငါးဦးအပါအဝင် ခရီး သည် ၄၉ ဦးနှင့် လေယာဉ်အမှုထမ်း ငါးဦး စီးနင်းလိုက်ပါသော Trigana Air လေကြောင်းလိုင်းမှ အေတီအာ-၄၂ လေယာဉ်သည် ယနေ့စောစောပိုင်းက ပျောက်ဆုံးသွား ခဲ့ပြီးနောက် နာရီများစွာအကြာတွင် ဝေးလံခေါင်ဖျားပြီး တောတောင် ထူထပ်သည့် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ ပါပူအာ အရှေ့ပိုင်းဒေသတွင် ပျက်ကျသွားခဲ့ ကြောင်း အဆိုပါ လေကြောင်းလိုင်းမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက အတည်ပြု ပြောကြားသည်။

အဆိုပါလေယာဉ်သည် ပါပူအာ ပြည်နယ် ဂျာရာပူရာမြို့တော် ဆန်တာနီလေဆိပ်မှ ထွက်ခွာလာပြီး သွားရောက်မည့် အေဘီဘီဘီမြို့သို့ ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၃ နာရီ ၄ မိနစ်တွင် ရောက်ရှိမည်ဟု ခန့်မှန်း ရသည်။ လေယာဉ်သည် ပျံတက်ပြီး မိနစ် ၄၀ ခန့်အကြာတွင် လေဆိပ်နှင့် အဆက်အသွယ် ပြတ်တောက်သွား သဖြင့် အဆိုပါ လေယာဉ်လိုင်းမှ အခြားလေယာဉ်တစ်စင်းကို စေလွှတ်

အင်ဒိုနီးရှားလေယာဉ်ပျက်ကျ လေယာဉ်ပေါ်ပါသူများ အသက်ရှင်ပွယ်မရှိ

ကာ ရှာဖွေမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း ရာသီဥတုဆိုးရွားခြင်း ကြောင့် ရှာဖွေမှုအထမမြောက်ခဲ့ပေ။ သို့သော်လည်း နာရီများစွာကြာ သည့်အချိန်တွင် ပါပူအာဒေသရှိ ကျေးရွာသားများက လေယာဉ် တစ်စင်းပျက်ကျသွားသည်ဟု မြင်

တွေ့ခဲ့ရကြောင်း၊ လေယာဉ်ပျက်ကျ သည့်ဟုဆိုသော အေဘီဘီဘီ ခရိုင်သို့ စစ်ဘက်နှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ရှာဖွေရေးအဖွဲ့ဝင်များ သွားရောက် ရှာဖွေစစ်ဆေးရာ လေယာဉ်ပျက်ကျ သည့်ကို အတည်ပြုနိုင်ခဲ့ကြောင်း ရိုက်တာသတင်းများ၌ ရေးသား

ဖော်ပြထားသည်။ ဒေသခံများ၏ ပြောကြားချက်အရ လေယာဉ်သည် ပျက်မကျမီ ခပ်နိမ့်နိမ့်ပျံသန်းခဲ့ရာမှ တောင်နှင့် တိုက်မိကာ ပျက်ကျခဲ့ ခြင်း ဖြစ်သည်ဟုဆိုသည်။

(ရိုက်တာ)



ပြည်တွင်းရေးရာ

ရှောက်ကုန်းကျေးရွာမှိုနင်းချောင်းကူးကြိုးတံတားဆောက်လုပ်ပြီးစီး



တပ်ကုန်း၊ ဩဂုတ် ၁၆

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ တပ်ကုန်းမြို့နယ် ရှောက်ကုန်းကျေးရွာအရှေ့ဘက် မှိုနင်းချောင်းနှင့် နဝင်းချောင်းပေါင်းဆုံသည့် မှိုနင်းချောင်းကူး လူကူးကြိုးတံတားကို ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံမှ လျှပ်စီးမူ နှင့် ဒေသခံစေတနာရှင်များစုပေါင်းလျှပ်စီးသည့် ဩဂုတ် ၆ ရက်က အသေးစိတ်လုပ်ငန်းအားလုံး ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပြီဖြစ်၍ ယခုအခါဖြတ်သန်းသွားလာနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါတံတားမှာ ဒေါက်တိုင်နှစ်ခု၊ သံပေါင် ၂၆ ခု၊ ကြိုးသေးကိစ္စခွေ ဆိုင်းကြိုးနှစ်ချောင်း၊ သံပြား ၂၅ ချပ်နှင့် ကျောက်၊ သဲ၊ ဘီလပ်မြေများဖြင့် အလျားပေ ၅၅၀၊ အကျယ် ငါးပေရှိ ကြိုးတံတား အား ဧပြီ ၂၉ ရက်ကစတင်၍ လုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ အဆိုပါတံတား ပေါ် ဖြတ်သန်းသွားလာကြမည့် နောင်ဘိုးအို၊ လက်ပန်ပု၊ သရက်အုပ်၊ သပြေကုန်း၊ ကြို့ကုန်း၊ မင်္ဂလာ ကုန်း၊ လက်ပန်ကုန်းကျေးရွာများရှိ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ သွားလာ ရေးအဆင်ပြေနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တင်စိုးလွင်(ပြန်/ဆက်)

အမရပူရမြို့နယ် တောင်သမန်အင်း၌ ငါးဖျားထပ်မံ သေဆုံးမှုမှာ အလမ်းကြောင်းပိတ်ခြင်းကြောင့်ဖြစ်

မန္တလေး၊ ဩဂုတ် ၁၆

တောင်သမန်အင်းတွင် ဩဂုတ် ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက်တို့တွင် ၄ လက်မမှ ၆ လက်မ အရွယ် ငါးငယ်အချို့ရေပြင်တွင်သေဆုံးမှု များတွေ့ ရခြင်းမှာအင်းရေအရည်အသွေးကျဆင်း၍ ငါးရောဂါကြောင့်သေဆုံးခြင်း မဟုတ်ဘဲ မြစ်ရေများဝင်ရောက်ပြီး တင်ကျန်ခဲ့သော အညစ်အကြေးများစားသုံးမိကာ အလမ်း ကြောင်းပိတ် သေဆုံးခြင်းဖြစ်ကြောင်း ငါးလုပ် ငန်းဦးစီးဌာန နတ်ရေကန် ငါးလုပ်ငန်းစခန်းရှိ ရေထွက်ပစ္စည်းအရည်အသွေးစစ်ဆေးရေး (ဓာတ်ခွဲခန်း)မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးကပြော ကြားခဲ့သည်။

သမန်အင်းအတွင်းတွင် ရေနေသတ္တဝါငါးမျိုး စိတ် ၂၀ ကျော် နေထိုင်ကျက်စား သဘာဝ အလျောက်တည်ရှိပြီး ငါးမျိုးစိတ်များနှင့် ငါး လုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ ငါးကြင်းဖြူ၊ ရွှေဝါငါး ကြင်း၊ ငါးခေါင်းပွ၊ တီလာဗီးယား ငါးမျိုးများ စိုက်ထည့်ပြီးငါးသယ်ဇာတများတိုးပွားစေ ရေးအတွက် မွေးမြူထားသည်။

တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ သန်ရှင်း ရေးဌာနမှ လုပ်သားများကလည်းအမရ ပူရမြို့နယ် တောင်သမန်ကျေးရွာအရှေ့ဘက် ခြမ်းနှင့် အနောက်ဘက်ဈေးဆိုင်တန်းများ တွင် အင်းအတွင်း ကြွပ်ကြွပ်အိတ်နှင့်အမြိုက် များကင်းစင်ရေး နေ့စဉ်အလေးထားဆောင် ရွက်လျက်ရှိသည်။

မန္တလေးခရိုင် အမရပူရမြို့နယ် တောင်

မောင်မြင့်သူ(မန္တလေး)

ပျက်စီးစိုက်ခင်းများအတွက် ကျပ်သန်းပေါင်း ၁၀၁ ဒသမ ၅၁၄ သန်းထောက်ပံ့

ကန်ဘလူ၊ ဩဂုတ် ၁၆

ကန်ဘလူမြို့နယ်တွင် ရေကြီးရေလျှံမှုကြောင့် ရေကြီးနှစ်မြုပ်ပျက်စီးသွားသည့် မိုးစပါးစိုက်ခင်း၊ ပျိုးခင်းများအတွက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ထောက်ပံ့ရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှု ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် လယ်ယာမြေများကို ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ် ငန်းများ အချိန်မီစိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် ထောက်ပံ့ ငွေပေးအပ်ပုံကို ဩဂုတ် ၁၅ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ က မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမတွင် တာဝန်ရှိသူများက ထောက်

ပံ့ပေးအပ်ရာ သက်ဆိုင်ရာကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး များက လက်ခံရယူကြသည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကန်ဘလူခရိုင် ကန်ဘ လူမြို့နယ်တွင် ဇူလိုင်လလယ်မှ မိုးများအဆက် မပြတ် သည်းထန်စွာရွာသွန်းခဲ့ခြင်းကြောင့် ရေကြီး ရေလျှံမှုများဖြစ်ပေါ်ခဲ့ရာ ရေတိုက်စားမှုများကြောင့် လမ်း၊ တံတားများ၊ မိုးစပါးစိုက်ခင်းပျိုးခင်းများ ရေကြီးနှစ်မြုပ်ပျက်စီးမှုများ ရှိခဲ့သည်။

အဆိုပါရေတိုက်စားမှုကြောင့် ပျက်စီးသွားသော လမ်း၊ တံတားများကို သက်ဆိုင်ရာဌာနများက လမ်း ပန်းဆက်သွယ်ရေး လွယ်ကူစေရေးအတွက် ပြုပြင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

အောင်ဝင်းငြိမ်း(ကန်ဘလူ)

သာယာဝတီခရိုင် မိုးညိုလမ်းပိုင်း ရေတိုက်စားမှုဒဏ်ကြောင့် ပျက်စီးနေ၍ ပြုပြင်ရန် ဒေသခံများလိုလား

မိုးညို၊ ဩဂုတ် ၁၆

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် မိုးညိုမြို့ နယ်တွင် နတ်တလင်းမြို့နယ်အစပ် မယင်းငယ် ရွာနှင့် ရေအိုးစဉ်ကုန်းရွာအကြား နတ်တလင်း- တာပွန်-မိုးညိုမြို့နယ် သွားသောလမ်းပိုင်းသည် ရေတိုက်စားမှုဒဏ်ကြောင့် ပျက်စီးနေ၍ ပြန်လည် ပြင်ဆင်ပေးရန် လိုလားလျက်ရှိကြောင်း ဒေသခံများ က ပြောသည်။

မယင်းငယ်ရွာနေဒေသခံတစ်ဦးက “နတ်တ လင်း-တာပွန်ကနေ မိုးညိုမြို့နယ်ဖြစ်တဲ့ မယင်းငယ် ရွာအထိ ကားလမ်းကောင်းမွန်နေသော်လည်း ရှေ့ ဆက်ပြီး ရေဘေးအတွက် လျှပ်စီးဖွဲ့သွားချင်ပေ မယ့် လမ်းကသွားမရအောင်ပျက်နေတော့ အခက် အခဲတွေ ဖြစ်ရပါတယ်။ နယ်မြေခံလူတွေကလည်း မြို့ကို သွားလာချင်သော်လည်း အခက်အခဲရှိနေ တယ်။ အထူးသဖြင့် အရေးပေါ်ကျန်းမာရေး

အတွက် ရင်လေးနေရတယ်။ ဒါကြောင့် ဒီလမ်းပြတ်ပျက်စီးနေတာအမြန်ဆုံး ဆောင်ရွက်ပေးရင် ဒေသနေပြည်သူများနဲ့ရေဘေး သင့် ပြည်သူတွေကို လာရောက်လှူဒါန်းကြတဲ့ ရပ်ဝေးရန်အလှူရှင်တွေလည်းစိတ်ချမ်းသာကြ ပြီး လိုရာခရီးကို အချိန်တိုအတွင်းရောက်နိုင် မှာဖြစ်တယ်” ဟု အကြံပြုပြောသည်။

(၀၇၁)

သတင်းတို

လမ်းဦးစီးဌာနပိုင်လမ်းများ ရေနစ်မြုပ်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျောင်းကုန်းမြို့နယ်အတွင်း ဩဂုတ် ၁၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီမှစ၍ ဒါးကမြစ်ရေမြင့်တက်မှုကြောင့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန် ကြီးဌာန လမ်းဦးစီးဌာနပိုင်လမ်းများ ရေနစ်မြုပ်မှုရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နာရေးကူညီမှုအသင်း(ရန်ကုန်)မှ လာရောက်လှူဒါန်း

နာရေးကူညီမှုအသင်း(ရန်ကုန်)မှ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျေးရွာမြို့နယ် ထိန်တပင်ကျေးရွာရှိ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများသို့ အစားအစာ၊ အဝတ်အထည် နှင့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများ လာရောက်လှူဒါန်းခြင်းကို ဩဂုတ် ၁၄ ရက်က ဆောင် ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်တွင် မြစ်စီးရောင်စိမ့်ကိန်းဆိုင်ရာ သင်တန်းဖွင့်

စဉ့်ကိုင်၊ ဩဂုတ် ၁၆

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စဉ့်ကိုင်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနမှကြီးမှူး၍ ကျေးရွာ ၁၃ ရွာတွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်မည့် မြစ်စီးရောင်စိမ့်ကိန်းအတွက် ကျေးရွာစီမံကိန်းကြံ့ခိုင်မှုကော်မတီ ဝင်များအား စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးနှင့် ငွေစာရင်းထိန်းသိမ်းမှုသင်တန်းကို ဩဂုတ် ၁၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနအစည်း အဝေးခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျုံပျော်မြို့ရေဘေးသင့်ပြည်သူများ အား ထမ်းချက်ပြုတ်ကျွေးမွေး

ကျုံပျော်၊ ဩဂုတ် ၁၆

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျုံပျော်မြို့နယ်ရှိ ရေ ဘေးသင့်ပြည်သူများအား အနယ်နယ်အရပ်ရပ်ရှိ စေတနာရှင်ပြည်သူများက နေ့စဉ်ထောက်ပံ့လှူ ခန်းမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ (အ. ထ. က) ကျုံပျော် ၁၉၈၀-၁၉၈၅ ခုနှစ် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများမှ ဩဂုတ် ၁၄ ရက်က လျှော် ရွှေးလျှော်ထုတ်စက်ရုံ ရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်း ရှိ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအား ထမ်းချက် ပြုတ်ကျွေးမွေး လှူဒါန်း ခဲ့သည်။



မကျေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ချောက်မြို့နယ် အမှတ်(၁၀) ပတ္တမြားရပ်ကွက် ပြည်သူ့ဆေးရုံအနီးရှိလမ်းတွင် မိုးများအဆက်မပြတ်ရွာသွန်းမှုကြောင့် ချောင်းရေများကျဆင်းသဖြင့် နန်းမြေများတင်ကျန်ခဲ့ရာ ချောက် မြို့စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့၊ နင်းသစင်ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီမှ GM ဖိုလ်ကြီးစောမြင့်(ငြိမ်း)နှင့် ရပ်ကွက်နေပြည်သူများ ပူးပေါင်း၍ စက်ယန္တရားများဖြင့် နှစ်ပေခန့်နန်းမြေများ ရှင်းလင်းခြင်းနှင့် ရေစီး ရေလာကောင်းမွန်ရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ကြေးမုံ

သတင်းနှင့် စာတတ်ပုံ - ဟန်လေး(ပြန်/ဆက်)

ပြန်လည်ထူထောင်ရေး

မြန်မာပြည်အနှံ့အပြားရှိ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအား ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးဆိုင်ရာ လှူဒါန်း

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၁၆

ကမ္ဘောဇအနာဂတ်အလင်းတန်း မြန်မာဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်နန်းလှိုင်ခင်၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် ဒါရိုက်တာ ဒေါ်နန်းမိလှဝမ် ဦးဆောင်သော ဖောင်ဒေးရှင်း အဖွဲ့ဝင်များသည် ကမ္ဘောဇကုမ္ပဏီများအုပ်စု၏ ကုမ္ပဏီ ဖြစ်သည့် ရွှေတိုင်အထူးကု ဆေးရုံ (SSC Hospital)မှ အထူးကု ဆရာဝန်၊ ဆရာမများနှင့်ပူးပေါင်း၍ ရေဘေးသင့်ဒေသများတွင် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုများအား စတင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ဩဂုတ် ၁၂

ရက်တွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပွင့်ဖြူ မြို့နယ်နှင့်အနီးတစ်ဝိုက်ရှိ ကျေးရွာပေါင်း ၁၈ ရွာမှ ဒေသခံရေဘေးသင့်ပြည်သူပေါင်း ၂၇၀ အား ကျန်းမာရေး စစ်ဆေးပေးခြင်း၊ လိုအပ်သော ဆေးဝါးကုသမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ မြေဆိပ်ဖြေဆေးများလှူဒါန်းခြင်းနှင့် အခြားဆေးဝါးများ လှူဒါန်းခြင်း၊ ကျန်းမာရေးနှင့်ပတ်သက်သည့် အကူအညီများပေးခြင်း၊ အနာဂတ်အလင်းတန်းမြန်မာဖောင်ဒေးရှင်းမှ ကျေးလက်နေ အမျိုးသမီးများ၏ ကျန်းမာရေးအတွက် အခမဲ့ဖြန့်ဝေ

လျက်ရှိသော လုံမဒီအမျိုးသမီး သုံးပစ္စည်းများ လှူဒါန်းခြင်းနှင့် အခြားလိုအပ်သည်များကို ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဩဂုတ် ၁၃ ရက်တွင်လည်း အဆိုပါ ကျေးရွာများတွင် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးကြသည်။ ထို့ပြင် ကျေးရွာများရှိ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ဆန်၊ ဆီ၊ ဆား၊ ဆေး၊ ငါးသေတ္တာ၊ ဖယောင်းတိုင်၊ မီးခြစ်၊ ခေါက်ဆွဲခြောက်၊ တစ်ရှူးလိပ်ပစ္စည်းကိစ္စမျိုးပါဝင်သော လှူဒါန်းပစ္စည်း အိတ်များ၊ ဆန်လေးပြည်ပါအိတ်များ၊ အိုးခွက်ပန်းကန်များ၊ အဝတ်အထည်များနှင့် ရေသန့်ဆေးပြားများကို ပေးအပ်လှူဒါန်းကြသည်။



ထို့အပြင် ဩဂုတ် ၁၅ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် အနာဂတ်အလင်းတန်းမြန်မာဖောင်ဒေးရှင်းမှ တာဝန်ရှိသူများသည် တာချီလိတ်ခရိုင် ကိုင်းလပ်မြို့ရှိ ကျေးရွာခြောက်ရွာတွင် မိုးသည်ထန်စွာ ရွာသွန်းပြီး ရေကြီးရေလျှံမှုများကြောင့် နေအိမ်မေ့ပါ၊ ယိုင်လဲခဲ့သည့် အိမ်ထောင်စု စုစုပေါင်း ၇၄ စုအတွက် တစ်အိမ်ထောင်လျှင် ငွေကျပ် ၅ သိန်းနှုန်းဖြင့် ကျပ်သိန်းပေါင်း ၃၇၀ ကို ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့သည်။ ကမ္ဘောဇအနာဂတ်အလင်းတန်းမြန်မာဖောင်ဒေးရှင်းသည် မြန်မာပြည်အနှံ့အပြားရှိ ရေဘေးသင့် ပြည်သူများအတွက် ကယ်ဆယ်ရေး ပစ္စည်းများနှင့် လှူဒါန်းငွေများ အပါအဝင် ရေဘေးသင့်ဒေသများပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများအတွက် ယနေ့ထိ စုစုပေါင်း ကျပ်သိန်းပေါင်း ၄၅၀၀၀ ကျော်လှူဒါန်းခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)



မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် အလှူငွေကျပ် သိန်း ၁၀၀ တိတိကို လှူဒါန်းနိုင်ငံ Daiwa Securities Group မှ Mr. Inami က ဩဂုတ် ၁၅ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ် လုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မရှင်သို့ ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာမောင်မောင်သိမ်း လက်ခံယူစဉ်။ (ကြေးမုံ)

အလှူငွေနှင့်ပစ္စည်းများ ကြိုတင်ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ရန် မေတ္တာရပ်ခံနှိုးဆော်ထား

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၁၆

ရေဘေးသင့်ဒေသကျောင်းများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် အလှူငွေနှင့် ပစ္စည်းများပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲအခမ်းအနားကို ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်စိန်ရတနာခန်းမ၌ ဩဂုတ် ၂၀ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ လှူဒါန်းလိုသူများအနေဖြင့် အလှူငွေနှင့် ပစ္စည်းများစာရင်းကို ဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ်များထံသို့ ကြိုတင်ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားပေးကြရန် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနက မေတ္တာရပ်ခံနှိုးဆော်ထားသည်-

- (က) ဦးဇော်ဝင်း၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ၀၉-၈၃၀၆၇၃၃၊ ၀၆၇-၄၀၇၆၈၄။
- (ခ) ဦးအောင်မြင့်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး(ပညာ)၊ ၀၉-၅၆၆၁၁၄၈၊ ၀၆၇-၄၀၇၆၉၀။
- (ဂ) ဒေါ်ဝင်းဝင်းမြင့်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ၀၉-၄၂၀၃၃၁၆၉၊ ၀၆၇-၄၀၇၃၉၂။
- (ဃ) ဒေါက်တာဥဗ္ဗာသန်း၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ၀၉-၅၁၇၉၉၅၀၊ ၀၆၇-၄၀၇၆၉၀။

စေတနာရှင်ပြည်သူများအနေဖြင့် လှူဒါန်းနိုင်သောအဆောက်အအုံ၊ ပရိဘောဂပစ္စည်း၊ စာရေးကိရိယာ အမျိုးအစားနှင့် ဈေးနှုန်းများမှာ ဖော်ပြပါအတိုင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်-

အဆောက်အအုံ			
(က)	မူလတန်းကျောင်းဆောင်	ပေ(၆၀ x ၃၀)	ခြေတံရှည် (၈ပေ) RC - သိန်း ၄၀၀
(ခ)	မူလတန်းလွန်ကျောင်းဆောင်	ပေ(၉၀ x ၃၀)	ခြေတံရှည် (၈ပေ) RC - သိန်း ၆၀၀
(ဂ)	အလယ်တန်းကျောင်းဆောင်	ပေ(၁၂၀ x ၃၀)	ခြေတံရှည် (၈ပေ) RC - သိန်း ၈၀၀
ပရိဘောဂပစ္စည်း			
(ဃ)	အထက်တန်း/အလယ်တန်းဆင့်သုံး	ပလတ်စတစ်စာရေးစားပွဲနှင့် ထိုင်ခုံ (၁)စုံ	- ၂၆၇၇၅ ကျပ်
(င)	အထက်တန်း/အလယ်တန်းဆင့်သုံး	လေးယောက်တွဲသစ်သားစာရေးစားပွဲနှင့် ထိုင်ခုံ (၁)စုံ	- ၄၃၀၀၀ ကျပ်
(စ)	မူလတန်းဆင့်သုံး	လေးယောက်တွဲသစ်သားစာရေးစားပွဲနှင့် ထိုင်ခုံ (၁)စုံ	- ၃၈၇၀၀ ကျပ်
(ဆ)	မူလတန်းဆင့်သုံး	ပလတ်စတစ်စာရေးစားပွဲနှင့် ထိုင်ခုံ (၁)စုံ	- ၂၃၁၀၀ ကျပ်
(ဇ)	မူလတန်းဆင့်သုံး	ပလတ်စတစ်နှစ်ယောက်တွဲစာရေးစားပွဲနှင့် ထိုင်ခုံနှစ်လုံး (၁)စုံ	- ၁၁၅၅၀ ကျပ်
စာရေးကိရိယာ			
(ဈ)	ဗလာစာအုပ်	(၁)ဒါဇင်	- ၁၅၀၀ ကျပ်
(ည)	ခဲတံ	(၁)ဒါဇင်	- ၈၅၀ ကျပ်
(ဋ)	ဘောပင်	(၁)ဒါဇင်	- ၁၂၀၀ ကျပ်
(ဌ)	ခဲဖျက်	(၁)ဒါဇင်	- ၅၄၀ ကျပ်
(ဍ)	ချွန်စက်	(၁)ဒါဇင်	- ၈၄၀ ကျပ်

(သတင်းစဉ်)

မိုးကောင်းမြို့နယ်၌ ရေနစ်မြုပ်ပျက်စီးသွားသော လယ်မြေများ ပြန်လည်စိုက်ပျိုးရေး ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ

မြစ်ကြီးနား ဩဂုတ် ၁၆

ကချင်ပြည်နယ် မိုးကောင်းမြို့နယ် အတွင်း ဇူလိုင်လအတွင်းက ရေကြီးနစ်မြုပ်ပျက်စီးသွားသော ကျေးရွာအုပ်စု ၂၀ မှ တောင်သူပေါင်း ၁၃၅၁ ဦး၏ ကွင်းပေါင်း ၉၀ တွင် လယ်ယာမြေ ၈၂၈၉ ဒဿ ၁၄ ဧက ပျက်စီးခဲ့ရာ အဆိုပါလယ်ယာမြေများကို ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် အချိန်မီထွန်ယက် စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် ဌာနဆိုင်ရာပူးပေါင်းအဖွဲ့

ငါးဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းပြီး နေ့စဉ်ကျေးရွာများတွင် ကွင်းဆင်း၍ လယ်ယာမြေစာရင်းကောက်ယူခြင်း၊ ပြန်လည်ထွန်ယက်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးနှင့် မျိုးစပါးများ ဖြန့်ဝေပေးခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ အဆိုပါလယ်ယာမြေများ ပြန်လည်ထွန်ယက်စိုက်ပျိုးရေးအတွက် ဩဂုတ် ၅ ရက်မှ ၁၅ ရက်အထိ လွဲလောကြာအား၊ လွဲဆွန်း၊ မန်ပင်၊ ထိုပူးအောင်သာ၊ ဆားမှော်ကျေးရွာများတွင်

တောင်သူ ၁၃၁ ဦး၏ လယ်မြေ ၇၈၃ ဒဿ ၅ ဧကအတွက် မျိုးစပါးတင်းပေါင်း ၆၅၁ ဒဿ ၂၅ တင်း စိုက်ထုတ်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ SONARLIKA (90 Hp) လယ်ထွန်စက် ၁၅ စီးဖြင့် တောင်သူ ၁၉ ဦး၏ လယ် ၁၆၀ ဧကကို အချိန်မီထွန်ယက်ပြီးစီးနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ပြည်နယ် မြန်/ဆက်)



လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနရုံးချုပ်၏ အစီအစဉ်ဖြင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပွင့်ဖြူမြို့နယ် ရေဘေးသင့်လယ်ယာမြေများတွင် မိုးစပါးအချိန်မီစိုက်ပျိုးနိုင်ရေး အခမဲ့မြေပြင်ပေးခြင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် ထွန်စက်ကြီးများနှင့် တွဲဖက်တပ်ဆင်အသုံးပြုမည့် နှစ်တန်းသွားစက်တုံးများကို အမှတ်(၁)ပင်မစက်ပြင်အလုပ်ရုံ (ကျိုက္ကလုံ) မင်္ဂလာဒုံစက်ရုံမှဦးကျော်ဝေ၏ အနီးကပ်ကြီးကြပ်မှုဖြင့် ပြုပြင်ပေးပြီး ရန်ကုန်မှ ပွင့်ဖြူသို့ ပို့ဆောင်ရန် ဩဂုတ် ၁၅ ရက်က ကားများပေါ်သို့ တင်ဆောင်နေစဉ်။ (ဝင်းမင်း)

ကူညီထောက်ပံ့မှုများ

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ချင်းပြည်နယ် ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ မန္တလေးမြို့မှ မုံရွာမြို့သို့ ဖော်တော်ယာဉ်ဖြင့်ပို့ဆောင်



နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၁၆

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ချင်းပြည်နယ် ရေဘေးသင့် ပြည်သူများအား ထောက်ပံ့ကူညီရန်အတွက် တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ တက်ဟုန်းပြည်နယ်ခွဲ ပြည်သူ့အစိုးရမှ လှူဒါန်းသည့် စားသောက်ကုန်နှင့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများ ပါဝင်သည့် ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများကို မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး တံတားဦးမြို့ အင်းဝပို့ဆောင်မှု ကုန်းလမ်းပို့ဆောင် ရေးပိုင် မော်တော်ယာဉ် ၁၀ စီးဖြင့် မုံရွာမြို့သို့ ဩဂုတ် ၁၆ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပို့ဆောင်ရေးနှင့်လမ်းကြောင်းရှင်းလင်းရေးဆပ်ကော်မတီ နှင့် ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အခြေအနေ

ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ် အော်တို့တွင် မုတ်သုံလေ အားနည်းနေ သည်။

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင် အခြေအနေ

လှိုင်းအနည်းငယ်မှ လှိုင်းအသင့်အတင့် ရှိမည်။

ရေဘေးသင့်ဒေသများသို့ လေယာဉ်များဖြင့် ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းပို့ဆောင်နိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၁၆ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြိုတော့ရေးရသည့် ရေဘေးသင့်ဒေသများရှိ ပြည်သူများထံသို့ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ရန် ပြည်တွင်း လေကြောင်းလိုင်းများမှလေယာဉ်များဖြင့် ဆက်လက်ပေးပို့လျက်ရှိသည်။ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ပြည်တွင်းလေကြောင်းလိုင်းမှ လေယာဉ်များဖြင့် ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ ပို့ဆောင်ပေးလျက်

ရှိရာ ယနေ့တွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးလေဆိပ်သို့ မြန်မာအမျိုးသား လေကြောင်းနှင့် ကမ္ဘောဇလေကြောင်းတို့မှ ခေါက်ရေသုံးခေါက်ဖြင့် အဝတ် အထည်၊ ဆေး၊ ဆန်အိတ်၊ ဖိနပ်၊ သင်္ကန်းအိတ်၊ အဝတ်အစား၊ စားသောက်ကုန်၊ ဘီစကွတ်၊ ခေါက်ဆွဲခြောက်၊ လူသုံးကုန်ပစ္စည်း၊ ဆန်အိတ်(ပိုင်းဝက်)၊ မိုးကာလိပ်နှင့် ပိတ်လိပ်များကို ပေးပို့လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန်လ၊ ဇူလိုင်လနှင့် ဩဂုတ်လ ၁၆ ရက်နေ့အထိ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များအလိုက် ရေဘေးဖြစ်ပွားမှုအပေါ် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ပေးပို့ထောက်ပံ့မှုအခြေအနေ

မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးတွင် ဇွန် ၂၄ ရက်မှ ၂၈ ရက်အထိ တိုင်းဒေသကြီးသုံးခုနှင့် ပြည်နယ်နှစ်ခုတွင်လည်းကောင်း၊ ဇူလိုင် ၁၆ရက်မှ ဩဂုတ် ၁၆ ရက်အထိ တိုင်းဒေသကြီးခြောက်ခုနှင့် ပြည်နယ်ခြောက်ခုတွင်လည်းကောင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များကြောင့် အိမ်ထောင်စု ၃၅၆၄၇၇ စုမှ လူဦးရေ ၁၅၅၆၁၂၅ ဦး ရေဘေးသင့်ခဲ့ပြီး ၁၁၇ ဦးသေဆုံးခဲ့မှုအပေါ် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဆန်ရိက္ခာ တန်ဖိုးငွေကျပ် ၉၃၈၅၇၆၅၀၊ အရေးပေါ်အစားအစာ တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၅၂၄၄၂၃၀၊ အိမ်ဆောက်ပစ္စည်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၅၀၈၅၀၀၀၊ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၂၂၂၇၃၃၇၄ နှင့် သေဆုံးမှုထောက်ပံ့ကြေးငွေကျပ် ၉၃၀၀၀၀ စုစုပေါင်း တန်ဖိုးငွေကျပ် ၅၉၁၅၂၅၅၄ ပေးပို့ထောက်ပံ့ခဲ့သည်။

လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန်လ၊ ဇူလိုင်လနှင့် ဩဂုတ်လအတွင်း တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များအလိုက် ရေဘေးဖြစ်ပွားမှုအပေါ် ထောက်ပံ့မှုအခြေအနေဇယားချုပ် (၁၆-၈-၂၀၁၅)

Table with columns for Region, Type of Disaster, and Amount of Aid. It lists data for various regions like Chin State, Shan State, and others, categorized by disaster type such as flooding, landslides, and drought.

ကူညီထောက်ပံ့မှုများ

ရေလှောင်တံကြီးများနှင့် ရေလှောင်တံများ ကျိုးပေါက်မှုမရှိ ရေကင်းများချထားပြီး စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၁၆ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ယခုရက်ပိုင်းအတွင်း မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းမှုကြောင့် ဆည်တာတစ်ခုမှ ကျိုးပေါက်မှုမရှိစေရေး ရေကင်းများချထားပြီး စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယနေ့ညနေ ၆ နာရီ တိုင်းထွာချက်အရ ရေလှောင်တံကြီး ၄၀ တွင် သတ်မှတ်ရေလှောင်ပမာဏပြည့်မီသဖြင့် ရေပိုလွှဲများမှ ရေထုတ်လွှတ်လျက်ရှိပြီး တာတစ်ခုမှ ကျိုးပေါက်မှုမရှိကြောင်း လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနမှ သိရသည်။

သတ်မှတ်ရေလှောင်ပမာဏပြည့်မီသဖြင့် ရေပိုလွှဲမှု ရေထုတ်လွှတ်လျက်ရှိသည့် ရေလှောင်တံကြီးများ

Table with 4 columns: စဉ် (Serial), ဆည်အမည် (Dam Name), တန်ချေပြည့် ရေလှောင်ပမာဏ (စတီယာ) (Reservoir Capacity in Stera), ရေပိုလွှဲမှု ရေကျော်ကျမှု (ပေ) (Excess Water Spill/Overflow in Feet). Rows list various dams like မုန်းချောင်းရေလှောင်တံ, ကြီးအုံကြီးဝရေလှောင်တံ, etc.

(သတင်းစဉ်)



သာပေါင်းမြို့ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအား ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများ လှူဒါန်း

သာပေါင်းမြို့ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအား APTB ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း ရန်ကုန်မြို့မှ ဆန်အိတ် ၂၀၀၊ ရေသန့်ဘူးကတ် ၂၅၀၊ မက်စ်အချိုရေဘူး ၂၄၀၀၊ အဝတ်အထည်မျိုးစုံ အထုပ် ၂၀၊ အာလူးကြော် သုံးဖာ၊ ခေါက်ဆွဲခြောက် ငါးဖာ၊ ဆီငါးပိသာပုံး ၁၀ ပုံး၊ ငါးပိကြော်ဘူး ၂၅၀၊ ရေသန့်ဆေး ငါးဖာ၊ မြက်ဖျာအချပ် ၁၀၀၊ ဓာတ်မီးအလက် ၆၀၊ ဂတ်စ်မီးခြစ်အလုံး ၁၀၀၊ အိမ်ထောင်စုတစ်စုလျှင် ငွေကျပ် ၃၀၀၀၊ ထီး၊ သင်္ကန်း ၁၀ စုံနှင့် ဆေးမျိုးစုံတို့ကို ကမ္ဘာ့ပင်ကျေးရွာနှင့် အင်းကလေးကျေးရွာများရှိ အိမ်ထောင်စု ၂၀၀ တို့ထံသို့ ယာယီရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများအရောက် စက်လှေများဖြင့် သွားရောက်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သာပေါင်း(ပြန်/ဆက်)

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် စာရင်းအင်းဦးစီးဌာန ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန်လ၊ ဇူလိုင်လနှင့် ဩဂုတ်လအတွင်း သီးနှံများရေကြီးနစ်မြုပ်မှု၊ ထိခိုက်ပျက်စီးမှုစာရင်း ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၆ ရက်

Table with 6 columns: စဉ် (Serial), တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် (Region/State), ရေမြုပ် (Waterlogged), ရေပြန်ပေါ် (Water Receded), ထိခိုက် (Damaged), ပျက်စီး (Destroyed), ပြန်စိုက် (Replanted). Rows list regions like နေပြည်တော်, ကချင်ပြည်နယ်, etc.

ငါးသိုင်းချောင်းမြို့နယ်တွင် ရေကျသော်လည်း စိုးရိမ်ရေမှတ်ကျော်လွန်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၁၆ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငါးသိုင်းချောင်းမြို့နယ်၏ ငဝန်မြစ်ရေ စိုးရိမ်ရေမှတ်သည် ဇူလိုင်လကုန်ခန့်မှစ၍ နေ့စဉ်ကျော်လွန် မြင့်တက်ခဲ့ရာမှ ဩဂုတ် ၈ ရက်မှစ၍ နေ့စဉ်လျော့နည်းကျဆင်းလျက်ရှိသော်လည်း သတ်မှတ်စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်တွင် ရှိနေသေးကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒဌာနကြားမှဦးစီးဌာန၏ မှတ်တမ်းများအရသိရသည်။

(သတင်းစဉ်)



ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျောင်းကုန်းမြို့နယ် ဘီးလင်းတာ မကျိုးပေါက်စေရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဒေသခံပြည်သူများ စုပေါင်းမြေဖို့

ကျောင်းကုန်း ဩဂုတ် ၁၆

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ခရိုင် ကျောင်းကုန်းမြို့နယ်တွင် မြစ်ရေ မြင့်တက်လာမှုကြောင့် ဒေါင့်ကွေးကျေးရွာအုပ်စုရှိ ဘီးလင်းတာကျိုးပေါက်သွားမည်စိုးသည့်အတွက် တစ်တုတ် မြေဖို့ခြင်းကို ဩဂုတ် ၂၅ ရက် နံနက်ပိုင်းမှစ၍ မြောင်းမြမြို့နယ်မြေခံတပ်ရင်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ပုသိမ်ခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် နီးစပ်ရာကျေးရွာများဖြစ်သော သောင်ကြီးရွာ၊ ဒိုတန်းရွာ၊ ဆင်ကူးရွာ၊ ဇရပ်ဆိပ်ရွာများမှ ဒေသခံများစုပေါင်း၍ မြေဖို့ခဲ့ကြသည်။ ၂၀၁၂ ခုနှစ် မြစ်ရေလျှံတက်စဉ်ကလည်း ယင်းတာကျိုးခဲဖူးခြင်းကြောင့် ယခုနှစ်တွင် တာကျိုးမည်စိုးသည့်အတွက် အားလုံးပိုင်းဝန်းစုပေါင်းပြီး ကာကွယ်နေရခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုဆိုလျှင် မြစ်ရေသည် တစ်ပေခန့်ပါး ကျဆင်းနေပြီဖြစ်သော်လည်း နောက်တစ်ရေလာမည်ကို ဒေသခံများ စိုးရိမ်ပူပန်နေကြကြောင်း သိရသည်။



ဝင်းကြိုင်(ပြန်/ဆက်)

မြစ်ရေစီးဆင်းမှုကြောင့် ကမ်းပါးပြိုကျနိုင်သဖြင့် ဝိုင်းဝန်းကူညီရွှေ့ပြောင်း

ပုသိမ် ဩဂုတ် ၁၆

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဟင်္သာတခရိုင် ကြံခင်းမြို့နယ်တွင် ဩဂုတ် ၁၆ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ဧရာဝတီမြစ်ရေစီးဆင်းမှုကြောင့် ကမ်းပါးပြိုကျနိုင်သဖြင့် ကြံခင်းမြို့နယ် ရေလယ်ကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ တံတားကျေးရွာအုပ်စုရှိ နေအိမ်လေးလုံး၊ အိမ်ထောင်စုလေးစု၊ လူဦးရေ ၁၃ ဦးအား တပ်မတော်၊ ရဲတပ်ဖွဲ့၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့များနှင့် ဒေသခံပြည်သူများက ရွှေ့ကျွန်းတော့ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ ကူညီရွှေ့ပြောင်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(တိုင်းဒေသကြီးပြန်/ဆက်)

မြစ်ရေတိုက်စားမှုကြောင့် လူနေအိမ်များ ရွှေ့ပြောင်းပေး

ပုသိမ် ဩဂုတ် ၁၆

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ခရိုင် ရေကြည်မြို့နယ်တွင် ဩဂုတ် ၁၅ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီက ငဝန်မြစ်ရေတိုက်စားမှုကြောင့် သောင်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု သောင်ကြီးကျေးရွာနေ အိမ်ထောင်စုတစ်စု၊ လူဦးရေငါးဦးအား ဆွေမျိုးတော်စပ်သူနေအိမ်သို့ ယာယီရွှေ့ပြောင်းပေးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ အလားတူ သာပေါင်းမြို့နယ်တွင် ဩဂုတ် ၁၅ ရက် ည ၇ နာရီက ရေစီးအားကြောင့် သပြေကျွန်းကျေးရွာအုပ်စု မကျီပင်စုကျေးရွာတွင် ဓနိမိုး၊ ထရံကာ အိမ်တစ်လုံး ပြိုကျခဲ့ရာ အိမ်ထောင်စုတစ်စု၊ လူဦးရေ လေးဦးအား နီးစပ်ရာ ဆွေမျိုးများအိမ်သို့ ပြောင်းရွှေ့ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(တိုင်းဒေသကြီးပြန်/ဆက်)

ဒီအချိန် ဒီရာသီမှာ စပါးပေးယူစားရတဲ့ဘဝတွေလေ၊ အခုဒီလိုဖြစ်တော့ စပါးတွေမရှိတဲ့အတွက် ပေးမယ့်သူကလည်း မပေးတော့ဘူး၊ လက်လုပ်လက်စားတွေ ဒုက္ခရောက်ပါတယ်

လယ်သမားကြီး ဦးမင်းလွင်

မြန်မာနိုင်ငံ ဒေသအသီးသီးရှိ ရေဘေးသင့်ဒေသများတွင် နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့်အတူ ပြည်သူလူထု၊ အရပ်ဘက်အဖွဲ့အစည်းများ၊ ပရဟိတစေတနာရှင်အဖွဲ့များ၊ နိုင်ငံတကာအလှူရှင်များ၊ နိုင်ငံတကာ အထောက်အကူပေးရေးအဖွဲ့များက စေတနာ့သမ္မတတရားထက်သန်စွာဖြင့် ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင်အတွင်းရှိ ရေဘေးသင့်ဒေသများသို့ အရေးပေါ်ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးရန်အတွက် အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဧကရာဇ်ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးညက်ထွန်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် မြန်မာနိုင်ငံကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းအောင်နှင့်အတူ ဩဂုတ် ၁၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက သာယာဝတီမြို့နယ်နှင့် ဇီးကုန်းမြို့နယ်များသို့ သွားရောက်၍ ရေဘေးသင့်ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများသို့ သွားရောက်အားပေးခဲ့ပြီး ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအား ဆေးဝါးနှင့် အခြေခံ စားသောက်ကုန်များ ပေးအပ်ခဲ့ရာ အဆိုပါ ရေဘေးသင့်ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းရှိ ဒေသခံပြည်သူများအား ကြေးမုံမှ တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့ပါသည်။



ဒေါ်ယဉ်ထွေး။



ဒေါ်ရွှယ်ဦးခင်။



ဦးမင်းလွင်။

တွေ့ဆုံမေးမြန်းနှင့် ဓာတ်ပုံ-သီသီမင်း

လောက်ထိ မဖြစ်ပါဘူး။ စားရေးသောက်ရေးကအစ အိမ်ခြေ ၁၂၀ လောက်ရှိတဲ့အထဲမှာ စားနိုင်သောက်နိုင်တာ ၁၄/၅ အိမ် လောက်ပဲရှိတာ။ ကျန်တဲ့အိမ်ခြေ ၁၀၀ နီးပါး လောက်က စားရေးသောက်ရေး ခက်ခဲနေပါတယ်။ လာပြီးလျှင်ဒါနဲ့တဲ့သူတွေကျတော့လည်း ကျွန်တော်တို့ ဒီရွာလေးကထိပ်ကဆိုတော့ ချန်ထားပြီး အဝေးကို သွားလှူကြတယ်။ လုံးဝမရခဲ့ဘူး။ သံယာတော်တွေကစပြီး မျှဝေပေးလို့ ဆန်အိတ်တွေရခဲ့တယ်။ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်း သွားရလောက်အောင်လည်း အိမ်တွေက ပေါင်လောက် ထိပဲ ရေမြုပ်ပြီး အခုရေကျလာတော့နေလို့ရတဲ့ပုံစံမျိုး ဆိုတော့ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းမှာ သွားမနေတာပါ”ဟု ပြောသည်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီမြို့နယ် ရတနာဝင်း ရုပ်ရှင်ရုံတွင် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် ရေဘေးသင့်ပြည်သူများ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းမှ ဒေါ်ယဉ်ထွေးက “ရေတွေက အိမ်တွေအကုန်လုံးမြုပ်တာ။ ရှစ်ပေလောက်အထိတက်တာ။ ၄ ရက်နေ့လောက်က စတင်တာ။ ၅ ရက်နေ့မှာ ဒီကယ်ဆယ်ရေးစခန်းကို ရောက်တယ်။ အလှူရှင်တွေ လာလှူတဲ့အခါ ဌာနဆိုင်ရာကိုအပ်တဲ့ အလှူရှင်တွေရှိတယ်။ လက်ထိလက်ရောက်လာလှူတဲ့ လူတွေရှိတယ်။ စားရေးသောက်ရေးကတော့ အဆင်ပြေပါတယ်။ အိမ်အခြေအနေက ပြန်လို့ကိုမရသေးတာ။ ပြန်လို့ရရင်ပြန်ချင်ပြီ။ တချို့ပြန်လို့ရတဲ့သူတွေကတော့ ပြန်သွားကြပြီ။ ကိုယ့်အိမ်ကိုယ့်ရက အကောင်းဆုံးလေ။ လမ်းတွေက မကောင်းသေးတော့ ခက်နေသေးတယ်။ အလှူရှင်တွေ လာလှူတာ အင်မတန်ဝမ်းသာတယ်။ အခုလို နိုင်ငံရဲ့ အကြီးအကဲတွေကိုယ်တိုင် ရင်းရင်းနှီးနှီးလာတွေ့ပြီးအားပေးတဲ့အခါ ကြည်နူးတယ်။ အများစုကတော့ အလှူရှင်တွေကိုယ်တိုင် ရေဘေးဒုက္ခသည်တွေဆီ လက်ထိလက်ရောက် လာလှူပေးရင်တော့ ပိုပြီးဝမ်းသာကြတယ်”ဟုပြောသည်။

မင်္ဂလာအုဋ်ကျောင်းတိုက်တွင် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် ရေဘေးသင့်ပြည်သူများကယ်ဆယ်ရေးစခန်းတွင် ကလေးငယ်များအတွက် ရွှေ့လျားစာကြည့်တိုက်ဖွင့်လှစ်ပေးထားသည့် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဒေါ်ရွှယ်ဦးခင်က “ပြန်/ဆက်ဦးစီးဌာနအနေနဲ့ ကျေးလက်ဒေသတွေမှာ ကလေးတွေပဟုသုတရအောင် ရွှေ့လျားစာကြည့်တိုက်လေးတွေ ဖွင့်ပေးရတယ်။ ကလေးတွေ ပညာပဟုသုတရအောင်ရယ်။ စာဖတ်ရုံနဲ့မပျက်စေဖို့ ရယ်ပေါ့။ အခု ဒီရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်းမှာလည်း ကလေးတွေအတွက် စာဖတ်ပိုင်းလုပ်ပေးတာပါ။ ရေဘေးသင့်စခန်းမှာရောက်နေရလို့ ကလေးတွေစိတ်ညစ်တာမျိုး၊ အားငယ်တာမျိုးမဖြစ်အောင် ကလေးတွေပျော်ရွှင်စေမယ့် ကာတွန်းစာအုပ်တွေ၊ ရုပ်ပြတွေ ဒီမှာယူလာပေးတယ်။ ပဟုသုတဖြစ်မယ့်စာအုပ်တွေ ပုံပြင်စာအုပ်တွေရောပေါ့။ ကလေးတစ်ယောက်က ဖတ်ပြရင်အားလုံးစုပြီး နားထောင်တယ်။ ရယ်စရာရှိလည်း အားလုံးရယ်တော့ဘေးက ကြည့်နေတဲ့ကလေးတွေပါ စာအုပ်ဖတ်ဖို့စိတ်ဝင်စားလာတယ်။ ဒီလိုများများစိတ်ဝင်စားလာရင် စာဖတ်ချင်တဲ့ ကလေးတွေများလာရင် ကျွန်မတို့လုပ်ရကျိုးနပ်ပါတယ်”

ဟု ပြောသည်။ ရေဘေးကြောင့် လယ်မြေများပျက်စီးခဲ့ရသည့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီမြို့နယ် ဖိုးခေါင်ကျေးရွာအုပ်စု ဇရပ်ကြီးကျေးရွာမှ လယ်သမားကြီး ဦးမင်းလွင်က “ရွာရဲ့အခြေအနေကတော့ လက်ရှိမှာ ရေတွေနစ်မြုပ်နေတဲ့အတွက် စားရေးသောက်ရေး နေရေးထိုင်ရေးမှာအကုန်အခက်အခဲရှိနေပါတယ်။ အခုလို ကျွန်တော်တို့ ကျေးရွာလေးကို လာရောက်လှူဒါန်းတဲ့အတွက် အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ လာရောက်အားပေးတဲ့အတွက်လည်း ဝမ်းသာပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ဆိုမှာ လက်ရှိဖြစ်ပေါ်နေတဲ့ အခက်အခဲက ဒီဒေသခံတွေအနေနဲ့က လယ်တွေ ရေနစ်မြုပ်တဲ့အခါမှာလည်း အနိမ့်ဆုံးကွင်းဖြစ်တဲ့အတွက် နောက်တစ်ခါပြန်စိုက်ဖို့ မဖြစ်နိုင်ပါဘူး။ တော်သလင်း၊ သီတင်းကျွတ်ကျမှ စိတ်ချရမှာဖြစ်ပါတယ်။ လယ်သမားတွေလည်း တော်တော်အခက်အခဲဖြစ်ပါတယ်။ ဒီအချိန် ဒီရာသီမှာ စပါးပေးယူစားရတဲ့ဘဝတွေ အခု ဒီလိုဖြစ်တော့ စပါးတွေမရှိတဲ့အတွက် ပေးမယ့်သူကလည်းမပေးတော့ဘူး။ လက်လုပ်လက်စားဒုက္ခရောက်ပါတယ်။ ဒီလိုမျိုး ရေမကြီးတာ ၁၀ နှစ်ရှိပါပြီ။ ခါတိုင်းကြီးတာကတော့ ဒီအဆင့်

အဆိုပါ ခရီးစဉ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များ အသင်းချုပ်အနေဖြင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင်အတွင်းရှိ စံရွေး၊ ဖိုးခေါင်၊ ဒေါ်မိ၊ အိမ်လဟာ အသေရော်၊ ညောက်ကောက်ကျေး၊ ဘီးလင်းအစရှိသည့် ကျေးရွာများမှ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ဖွင့်လှစ်ပေးထားသည့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီမြို့နယ် ရတနာဝင်းရုပ်ရှင်ရုံ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်း၊ ဓမ္မသုခကျောင်း ရေဘေးသင့် ပြည်သူများကယ်ဆယ်ရေးစခန်း၊ မင်္ဂလာအုဋ်ကျောင်းတိုက် ရေဘေးသင့်ပြည်သူများကယ်ဆယ်ရေးစခန်းနှင့် သာယာဝတီမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရေမြုပ်လယ်မြေများရှိရာ ဖိုးခေါင်ကျေးရွာအုပ်စု ဇရပ်ကွင်းကျေးရွာများရှိ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများမှ ရေဘေးသင့်ပြည်သူ ၁၀၄၈ ဦးအတွက် စုစုပေါင်း တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၉၀၈၆၀၀၀ ရှိ ဆန်၊ ဆီ၊ စားသောက်ဖွယ်ရာ၊ ခြင်ထောင်နှင့် ဇီးကုန်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် စုစုပေါင်း တန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၈၅၅၀၀၀ လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

အနုပညာ

အသံအိုးထိခိုက်မှုကြောင့် နယ်လှည့်ဖျော်ဖြေပွဲတွေကို ရုပ်ဆိုင်းခဲ့တဲ့ မက်ဂန်ထရီနာ



အမေရိကန် ပေါ့ပီအဆိုတော် မက်ဂန်ထရီနာသည် နိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် သူ၏ နယ်လှည့်ဖျော်ဖြေပွဲများကို ပြုလုပ်နေစဉ် အသံအိုးထိခိုက်ခဲ့သောကြောင့် ကျန်ရှိနေသည့် ဖျော်ဖြေရေးပွဲစဉ်များကို ပယ်ဖျက်လိုက်ကြောင်း ကြေညာခဲ့သည်။

ထရီနာသည် အဆိုပါဒဏ်ရာကြောင့် ချောင်းများလည်း အဆက်မပြတ်ဆိုးနေသည့်အတွက် ယခုကဲ့သို့ ပွဲစဉ်များဖျက်သိမ်းခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ထိုသို့ဖျော်ဖြေပွဲများရပ်ဆိုင်းခဲ့ရခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ထရီနာက "ကျွန်မကို အားပေးတဲ့ ပရိသတ်ကြီးကို တောင်းပန်ပါတယ်။ ကျွန်မဒီလို ပြဿနာတွေဖြစ်လာမှာစိုးလို့ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် သေချာဂရုစိုက်တယ်။ ကြိုတင်ကုသမှုတွေလည်းခံယူခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အခုလိုဖြစ်ခဲ့တော့ စိတ်မကောင်းဖြစ်ရတယ်။ ပရိသတ်တွေရဲ့ မျက်နှာလေးတွေကို ကြည့်ပြီး ကျွန်မရဲ့ညွှန်တွေကို ကျော်ဖြတ်ချင်တာပါ။ ဒါ့ကြောင့် ကျွန်မအကောင်းဆုံးကုသမှုတွေ ခံယူပြီး အခုထက် ပိုကောင်းတဲ့ အဆိုတော် တစ်ယောက်အဖြစ် ပရိသတ်ရှေ့ကို အရောက်ပြန်လာခဲ့မှာပါ" ဟု သူ့၏လူမှုကွန်ရက် မီဒီယာတွင် ရေးသားဖော်ပြခဲ့သည်။

"Like I'm Gonna Lose You" အဆိုတော်ထရီနာသည် ပြီးခဲ့သည့် ဇူလိုင်လအစောပိုင်းကလည်း အသံအိုးပြဿနာကြောင့် အတ္တလန္တိတ်မြို့တော်နှင့် ကွန်နက်တိကပ်ရှ် ဖျော်ဖြေပွဲများကို ဖျက်သိမ်းခဲ့ရကာ ယခုတစ်ကြိမ်တွင်မူ ဖျော်ဖြေပွဲအားလုံး ရုပ်ဆိုင်းခဲ့ပြီး အသံအိုးခွဲစိတ်ကုသမှု ခံယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

Pirates of The Caribbean 5 တွင် အော်လန်ဒိုဘလွန်းမိ ပြန်လည်ပါဝင်

ပင်လယ်စားပြုကြီး ဂျက်စပဲရိုး၏ စွန့်စားခန်းများအကြောင်းရိုက်ကူးထားသည့် "Pirates of The Caribbean" ဇာတ်လမ်းတွဲတွင် ဝေးလံတာနာအဖြစ် သရုပ်ဆောင်ခဲ့သော မင်းသားအော်လန်ဒိုဘလွန်းမိသည် လာမည့်ရုပ်ရှင်သစ် "Pirates of the Caribbean: Dead Men Tell No Tales" တွင် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဩဂုတ် ၁၅ ရက်ကပြုလုပ်ခဲ့သော ဒစ်စနေရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေး၏ D23 Expo အခမ်းအနားတွင် ထုတ်ဖော်ပြောဆိုခဲ့သည်။

ဘလွန်းမိသည် ရိုက်ကူးပြီးခဲ့သော ရုပ်ရှင်လေးကားအနက် ပထမဆုံးရိုက်ကူးခဲ့သည့် ရုပ်ရှင်သုံးကားတွင်သာ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားပြီးလေးကားမြောက်တွင် ပါဝင်ခဲ့ခြင်းမရှိဘဲ ယခုငါးကားမြောက် ရုပ်ရှင်တွင် ပြန်လည်ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်သည်။

ယခုရိုက်ကူးမည့်ရုပ်ရှင်တွင် ဘလွန်းမိသည် ပင်လယ်စားပြုမင်းသားကြီး ဂျက်စပဲရိုးနှင့်အတူ စွန့်စားခန်းများ၌ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်သည်။



ရုပ်ရှင်သစ်မှာ ချစ်သူတွေ့သွားတဲ့ သစ်သားရုပ်လေးရူဒီ



ရုပ်သံဖန်တီးမှုရုပ်ရှင်ကောင်းများကို ဖန်တီးပေးလျက်ရှိသည့် ဒစ်စနေရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ပိုက်ဇာကုမ္ပဏီတို့က ပူးပေါင်းထုတ်လုပ်လျက်ရှိသော "Toy Story" ဇာတ်လမ်းတွဲများတွင် အဓိကဇာတ်ကောင်တစ်ဦးဖြစ်သည့် သစ်သားရုပ်လေးရူဒီသည် နောင်ထွက်ရှိမည့် ဇာတ်လမ်းသစ် Toy Story 4 တွင် အချစ်နှင့်တွေ့ဆုံရမည် ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါကုမ္ပဏီ၏ ဖန်တီးမှုဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင်ဖြစ်သည့် ဂျန်လက်စ်စက်တာက အင်တာဗျူးတစ်ခုတွင် ထုတ်ဖော်ပြောဆိုခဲ့သည်။

ရူဒီ၏ချစ်သူဖြစ်လာမည့်သူမှာ ဘိုပိပ်ဖြစ်ကာ သူသည် Toy Story 1 နှင့် 2 တို့တွင် အဓိကပါဝင်ထားပြီး Toy Story 3 ၌မူ အခန်း အနည်းငယ်သာပါဝင်ခဲ့သည်။

လက်စ်စက်တာက "အခုထပ်မံရိုက်ကူးမယ့် Toy Story 4 ကတော့ အချစ်ဇာတ်လမ်းလေးပါ။ ရူဒီနဲ့ ဘိုပိပ်တို့၏ ဇာတ်လမ်းပေါ့။ အရင်ရုပ်ရှင်တွေမှာ အချစ်ဇာတ်လမ်းတွေထည့်မရိုက်ကူးဖြစ်ခဲ့ဘူး။ စွန့်စားခန်းတွေပဲများတာ။ ဒီတစ်ခါတော့ အရင်နဲ့မတူတဲ့ ခံစားမှုအသစ်တွေကို ပရိသတ်ဆီအရောက်ပို့ပေးနိုင်လိမ့်မယ် ထင်ပါတယ်" ဟုဆိုသည်။

ပထမဦးဆုံးသော Toy Story ရုပ်ရှင်ကို ၁၉၉၅ ခုနှစ်က ပိုက်ဇာကုမ္ပဏီအတွက် လက်စ်စက်တာကပင်ဖန်တီးပေးခဲ့ပြီး အဆိုပါ ဇာတ်လမ်းများသည် ကောင်းသော သစ်သားရုပ်လေး၏ စွန့်စားခန်းများကို ဇာတ်လမ်းဖန်တီးထားသောရုပ်ရှင်ဖြစ်သည်။ ယခုဖန်တီး ရိုက်ကူးလျက်ရှိသည့် Toy Story 4 ရုပ်ရှင်ကို ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇွန် ၁၆ ရက်တွင် စတင်ရုံတင်ပြသသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း ပိုက်ဇာကုမ္ပဏီက ကြေညာခဲ့သည်။

အေးပြည့် - စုစည်းသည်။

ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များ

၁၇ - ၈ - ၂၀၁၅ (တနင်္လာနေ့)

မြန်မာရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel

၆:၀၀	အဖွင့် ခြေခြေမြစ်မြစ်နှစ်နှစ်ကာတာ ချစ်တဲ့ ကာလပေါ် တေးအရသာ ဂီတရိပ်သာ	၉:၄၀	တေးဂီတအစီအစဉ်
၆:၁၅	"ဂန္ထဝင်အလှမြန်မာရာမ" (အပိုင်း-၆)	၉:၅၀	ပြည်သူ့နီတိ "အချက်မသိတော့"
၆:၄၀	ဝတ်စားဆင်ယင်မှုပြပွဲ	၁၀:၁၅	"လှပသောတမန်တော်" တရုတ်မသန်စွမ်း အနုပညာရှင်များအဖွဲ့ ဖျော်ဖြေမှု
၇:၀၀	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ "တောင်းတဲ့ဆု" (အပိုင်း-၈၆)	၁၀:၃၅	မြန်မာမီဒီယံဇာတ်လမ်း "ယုန်ကလေးရဲ့ကိုယ်"
၇:၅၀	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ "ဂုဏ်ရည်မတူတဲ့အချစ်" (အပိုင်း-၃၄)		(မြင့်မြတ်၊ မေကဏ္ဍ) (ဒါရိုက်တာ-မီးပွား)
		၁၂:၀၀	အစီအစဉ်ပြီး၏။

တစ်နေ့ (၆)နာရီစာ (၄) ကြိမ်ပြသပါမည်။

မြတ်

၆:၀၃	တရားတော်	၇:၃၅	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း
၆:၁၆	မေတ္တာပို့		- ဂန္ထဝင်မြောက်အမုန်း အပိုင်း(၄၆)
၆:၂၀	ဓမ္မပူဇော်	၆:၂၀	သံစဉ်လမ်းက လင်းလက်ကြယ်
၆:၂၅	ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားအားကစား	၇:၀၀	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း
၈:၀၅	VOA အင်္ဂလိပ်စာသင်ခန်းစာ		- ရင်နှစ်သည့်ခြာချစ်လိပ်ပြာ အပိုင်း(၇)
၈:၁၀	အမျိုးသားရေးတေးကဏ္ဍ		- ကြယ်ကလေးတို့ရဲ့ ဝိတမိုးကောင်းကင်
၈:၁၅	ရှေးဟောင်းသုတ		- မေးမြန်းစူးစမ်း
၈:၂၀	DVD Hits		- ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း
၉:၁၀	သူနှင့်သူ၏သိချင်းများ		- ဓနတ်တိုင်းရဲ့ တစ်ဖက်တစ်ချက် အပိုင်း(၅)
၄:၂၀	စိုက်ပျိုးသုတ		
၄:၃၀	ရင်မှာစွဲလမ်းတော်ဝင်ပန်း		
၄:၃၅	ဇာတ်လမ်းတို		
၅:၀၅	မြန်မာသံစဉ်ချီနားဝင်		
၅:၁၅	ရင်နှစ်စရာအမှောင်ကမ္ဘာ		

MRTV - 4

၅:၀၀	ပဌာန်းပါဠိတော်+ရတနာသုတ်		"လျှို့ဝှက်ဒဏ္ဍာရီ"(အပိုင်း-၂၅)
၁၁:၀၀	သွားမယ်စားမယ် (Bulgogi Brothers)	၇:၂၀	မြန်မာရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အိမ်နီးချင်း"(အပိုင်း-၁၈)
၁၁:၄၅	ထောင်မင်းသားနှင့်တွေ့ဆုံခြင်း	၈:၄၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "နေရောင်အောက်မှာ ပွင့်သောပန်း"
၁၂:၀၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "သွေးနဲ့ရေးတဲ့သမိုင်းမှတ်တမ်း" (အပိုင်း-၂၉)		(အပိုင်း-၅၇)
၂:၂၀	မြန်မာရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အိမ်နီးချင်း"(အပိုင်း-၁၇)	၉:၂၅	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "သွေးနဲ့ရေးတဲ့သမိုင်းမှတ်တမ်း" (အပိုင်း-၃၀)
၂:၅၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "လျှို့ဝှက်ဒဏ္ဍာရီ"(အပိုင်း-၂၄)	၁၀:၁၅	Global Panorama (ကိုကိုလှိုင်၊ မျိုးမြတ်သူ)
၆:၁၅	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ		

mitv

- Exquisite Myanmar Silk
-Shan Novices To Be.....
- The Legend Of An Ambulatory Surgeon EP-1
- Sagaing: Guitars
- Back To A Paradise (Ep-1)
- Kid's Home
- Youth Of The Future (EP-2) (Harryko)
- My Life & My Art
- Food Trip (Ep-5) (Part-2)
- Hip-Hop and Design
- Myanmar National Poet And Literary Icon; Prolific Writer of Poems & Prose - Min Thu Wun (Ep-1) In Memory of Him & His Childhood
- Myanmar Leading Lady " Naw Susanna Hla Hla Soe"
- Unique Pattern Of Myanmar... A Trend Of Chin Traditional Dress
- Size Does Matter: Elephants in Focused (Part-1)
- Size Does Matter Elephants in Focused (Part-2)
- Travelogue: To My Dream City (Part-1)
- Well-trained Elephants
- Kayin Child Boxer
- "Myanmar's Traditions and Culture" Novicehood in Myanmar

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဘဏ္ဍာရေးနှင့်စီးပွားရေးဆိုင်ရာများ သင်ကြားပေးနေ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၁၆

၂၀၁၄ ခုနှစ်မှစ၍ ဗြိတိသျှကောင်စီနှင့် UK (Standard Chartered Bank) တို့ ပူးပေါင်းစီစဉ်၍ မြန်မာနိုင်ငံ၌ အသေးစား၊ အလတ်စားလုပ်ငန်းရှင်များ လုပ်ငန်းလုပ် ကိုင်ရာဌာနများဖြစ်သည့် မန္တလေး၊ မော်လမြိုင်၊ တောင်ကြီးနှင့် မုံရွာမြို့များရှိ လုပ်ငန်းရှင်ပေါင်း ၃၀၀ ကျော်အား Education for Entrepreneurs (E4E) ခေါင်းစဉ်ဖြင့် စီးပွားရေးလုပ်နိုင်ရန် အဓိကလိုအပ်ချက်ဖြစ်သည့် ဘဏ္ဍာရေးနှင့်စီးပွားရေးပညာရပ်များ အောင်မြင်စွာ သင်ကြားပေးခဲ့သည့်အကြောင်း စာနယ်ဇင်းတွေ့ဆုံရှင်းလင်းပွဲကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အလံပြဘုရားလမ်း အမှတ် (၆၂) ရှိ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဗြိတိသျှသံအမတ်ကြီး၏နေအိမ်၌ ဩဂုတ် ၁၄ ရက် ညနေ ၅ နာရီခွဲတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။



လွယ်ချုပ် Ms.Tina Singhsahc နှင့် ဗြိတိသျှကောင်စီမြန်မာညွှန်ကြားရေးမှူး Director Mr. Kevin Mackenzie တို့က မြန်မာနိုင်ငံ၏ အသေးစား၊ အလတ်စား၊ အငယ်စားလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်အတွက် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းဦးဆောင်သူများအား မိမိတို့က ယူဆသော အသေးစားလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ပိုမိုထိရောက်စွာ စီမံခန့်ခွဲနိုင်ရန်၊ နားလည်တတ်ကျွမ်းစေရန်၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖော်ထုတ်ရန်၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ပိုမိုတိုးတက်ရရှိစေရန်အတွက် စီးပွားရေးပညာပေးအစီအစဉ်ကို သင်ကြားပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း အသီးသီး

ရှင်းလင်းပြောကြား၍ စာနယ်ဇင်းများ၏ မေးမြန်းမှုများကို ပြန်လည်ဖြေကြားရှင်းလင်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါစီးပွားရေးပညာပေးဘာသာရပ်များ သင်ကြားပေးမှုအစီအစဉ်တွင် ငွေကြေးစီးဆင်းမှုဆိုင်ရာစီမံမှု၊ ရသုံးခန့်မှန်းတွက်ချက်ခြင်း၊ စာရင်းအင်းပညာနှင့် စီးပွားရေးစီမံကိန်းရေးဆွဲခြင်း စသည့် ဘာသာရပ်များကို အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ နှစ်ဘာသာဖြင့် သင်ကြားပေးခဲ့သည်။ ဒုတိယအသုတ်အနေဖြင့် ပဲခူး၊ ပုသိမ်၊ ကျိုင်းတုံနှင့် ပခုက္ကူမြို့များရှိ လုပ်ငန်းရှင်များအား ဆက်လက်၍ သင်ကြားပေးသွားမည်ဟု သိရသည်။ တင်ဖောင်ဦး(အလှ)

ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်းမှ တွေ့ရှိချက်များအား ထားဝယ်တွင် ရှင်းလင်း

ထားဝယ် ဩဂုတ် ၁၆

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် UNOPS (LIFT FUND) တို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်းမှ တွေ့ရှိချက်များအား ရှင်းလင်းတင်ပြ ဆွေးနွေးခြင်းအခမ်းအနားကို ဩဂုတ် ၁၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနရုံး၌ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဦးသက်ပိုင်၊ ထားဝယ်ခရိုင် ကျေးလက်ဦးစီးဌာန၊ ဦးငွေသိန်းနှင့် မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများက ထားဝယ်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာငါးရွာအား ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံချက်ရေးဆွဲရေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်တွေ့ရှိချက်များအပေါ်ကဏ္ဍအလိုက် ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေး အကြံပြုခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်များအား ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများကိုယ်တိုင် ပါဝင်ရေးဆွဲခြင်းဖြစ်ပြီး ရွာသူ၊ ရွာသားများ၏ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နိုင်မှု စွမ်းရည်မြှင့်တင်ပေးခြင်း၊ ရပ်ရွာ၏လိုအပ်ချက်၊ အားသာချက်၊ အားနည်းချက်များအား သက်ဆိုင်ရာအခန်းကဏ္ဍအလိုက် သိရှိသဘောပေါက်နားလည်ခြင်း၊ အခက်အခဲများအား ဖြေရှင်းရန်နည်းလမ်းများကို သိရှိနားလည်ပြေရှင်းလာနိုင်စေခြင်း အကျိုးကျေးဇူးများရရှိမည်ဖြစ်၍ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေးအခန်းကဏ္ဍအား များစွာအထောက်အကူပြုစေမည်ဖြစ်သည်။ စီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း ပထမအဆင့်အနေဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ မြို့နယ်ပေါင်း ၃၄ မြို့နယ်တွင် ကျေးရွာပေါင်း ၁၇၀ ကို တစ်ပြိုင်တည်းဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ထားဝယ်ခရိုင်(မြန်/ဆက်)

မိုးညိုမြို့နယ်ရှိ ရေဘေးသင့်ကျေးရွာများသို့ လူသုံးကုန်ပစ္စည်းနှင့် အစားအသောက်များ လာရောက်လှူဒါန်း

မိုးညို ဩဂုတ် ၁၆

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မိုးညိုမြို့နယ်ရှိ တစ်ဆင့်ကျေးရွာ မွဲကတန် (အရှေ့) မွဲကတန် (အနောက်) ကျေးရွာများရှိ ရေဘေးဒဏ်ခံစားနေရသူများထံသို့ ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင် စတုဒ္ဒတာကရုဏာရှင် ပရဟိတအဖွဲ့၏ ဦးစီးနာယကဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကုသလာနှင့် အမှတ်(၁) UE တိုးချဲ့ (ဒဂုံအရှေ့) ရပ်ကွက်ဖွံ့ဖြိုးရေး အထောက်အကူပြုအဖွဲ့က ရပ်ကွက်နေပြည်သူများ စုပေါင်းလှူဒါန်းကြသော ပစ္စည်းများကို ဩဂုတ် ၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက သွားရောက်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း

သိရသည်။ ယင်းသို့လှူဒါန်းရာတွင် တစ်ဆင့်ကျေးရွာသို့ ဆန် ၂၀ အိတ်၊ ဆီ၊ ဆား၊ ခေါက်ဆွဲခြောက်၊ အဝတ်အထည်၊ တိုင်းရင်းဆေးများနှင့် ရေသန့်ဘူးများအားလည်းကောင်း၊ မွဲကတန်(အရှေ့) ကျေးရွာကို ဆန် ၃၅ အိတ်နှင့် ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများ၊ မွဲကတန်(အနောက်)ကျေးရွာကို ဆန် ၃၅ အိတ်နှင့် ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများ လှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါပစ္စည်းများ၏ စုစုပေါင်းတန်ဖိုးငွေမှာ ကျပ်သိန်း ၇၀ ကျော်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (၅၉၈)

ဆွေမျိုးသားချင်းအရင်းအချာမရှိသဖြင့် ရေကြီးမှုကြောင့် နွံများတင်နေသည့် အတွင်းနေထိုင်သော တဲအိမ်ကလေးကို ကျေးရွာမှ ပိုင်းဝန်းသန့်ရှင်းရေးများ ဆောင်ရွက်ပေးပြီး ယခုအတွင်းမှာ အဆိုပါတဲအိမ်တွင် တစ်ယောက်တည်းနေထိုင်လျက်ရှိကြောင်း ကျေးရွာရှိပြည်သူများက ပြောသည်။ အတွင်းဒေသအရင်းအမြစ်များ အားလုံးမရှိသဖြင့် အထောက်အကူပြုပေးရန်အတွက် ကျေးရွာအဖွဲ့အစည်းများက အလှူငွေတစ်သိန်း၊ ဆန်၊ အစားအသောက်နှင့် အခြားစားသောက်ဖွယ်ရာပစ္စည်းများ သွားရောက်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အသက်(၉၇)နှစ်ရှိ အတွင်းဒေသအရင်းအမြစ်မမှ

ရေဘေးသင့် မျက်မမြင်အဘွားအား ဆန်နှင့် အလှူငွေ ထောက်ပံ့လှူဒါန်း

ကနီ ဩဂုတ် ၁၆

ဆွေမျိုးသားချင်းအရင်းအချာမရှိသဖြင့် ရေကြီးမှုကြောင့် နွံများတင်နေသည့် အတွင်းနေထိုင်သော တဲအိမ်ကလေးကို ကျေးရွာမှ ပိုင်းဝန်းသန့်ရှင်းရေးများ ဆောင်ရွက်ပေးပြီး ယခုအတွင်းမှာ အဆိုပါတဲအိမ်တွင် တစ်ယောက်တည်းနေထိုင်လျက်ရှိကြောင်း ကျေးရွာရှိပြည်သူများက ပြောသည်။ အတွင်းဒေသအရင်းအမြစ်များ အားလုံးမရှိသဖြင့် အထောက်အကူပြုပေးရန်အတွက် ကျေးရွာအဖွဲ့အစည်းများက အလှူငွေတစ်သိန်း၊ ဆန်၊ အစားအသောက်နှင့် အခြားစားသောက်ဖွယ်ရာပစ္စည်းများ သွားရောက်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အသက်(၉၇)နှစ်ရှိ အတွင်းဒေသအရင်းအမြစ်မမှ

ဆွေမျိုးသားချင်းအရင်းအချာမရှိသဖြင့် ရေကြီးမှုကြောင့် နွံများတင်နေသည့် အတွင်းနေထိုင်သော တဲအိမ်ကလေးကို ကျေးရွာမှ ပိုင်းဝန်းသန့်ရှင်းရေးများ ဆောင်ရွက်ပေးပြီး ယခုအတွင်းမှာ အဆိုပါတဲအိမ်တွင် တစ်ယောက်တည်းနေထိုင်လျက်ရှိကြောင်း ကျေးရွာရှိပြည်သူများက ပြောသည်။ အတွင်းဒေသအရင်းအမြစ်များ အားလုံးမရှိသဖြင့် အထောက်အကူပြုပေးရန်အတွက် ကျေးရွာအဖွဲ့အစည်းများက အလှူငွေတစ်သိန်း၊ ဆန်၊ အစားအသောက်နှင့် အခြားစားသောက်ဖွယ်ရာပစ္စည်းများ သွားရောက်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အသက်(၉၇)နှစ်ရှိ အတွင်းဒေသအရင်းအမြစ်မမှ

ရွှေရတုတီပိုဇာနည် လေးထပ်စာသင်ကျောင်းဆောင်အသစ် ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်

သစ္စာဒီပတီပညာရေးအဖွဲ့ဝင် (၁၀၉)ကြိမ်မြောက် ဝါခေါင်လ အထူးတရားစခန်းပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

မျိုးမြတ်သူ AC Express ဝယ်ယူမှုနှင့် ဝယ်ယူခြင်း

V.I.P 09 73130346 09 423720047

ကလေးနာမည်ပေးနာမည်ကျော်ဆရာကြီး ရာဇာဇော်ဝင်း(LLB)နှင့်သာဆက်သွယ်ပါ

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

ပြည်တွင်းရေးရာ



ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် သွားရောက်လှူဒါန်းထောက်ပံ့

ဧရာဝတီ၊ ဩဂုတ် ၁၆

လူလိုင်လအတွင်း မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းခဲ့ခြင်းကြောင့် ချင်းတွင်းမြစ်ရေမြင့်တက်ခဲ့သဖြင့် ချောင်းဦးမြို့နယ် အမြင့်ကျေးရွာ တာရီးအပြင်ဘက်ရှိ လူနေအိမ်များ ရေနစ်မြုပ်ခဲ့ရာ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ချောင်းဦးမြို့ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းမှ ဆန်နှင့်စားသောက်ဖွယ်ရာများကို ဩဂုတ် ၁၅ ရက်က သွားရောက်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ချောင်းဦးမြို့ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ကျော့ကျော့ခိုင်ဦးစီးသော ဆရာ ဆရာမများနှင့်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ အထောက်အကူဖြစ်စေရန်ရည်ရွယ်၍ စုပေါင်းလှူဒါန်းကြသော ငွေကျပ် ၁၂ သိန်းကျော်တန်ဖိုးရှိ ဆန်တင်း ၂၀၊ ရေသန့်ကတ် ၃၅၀၊ ခေါက်ဆွဲခြောက် ၇၀၀၊ မုန့်ကြပ် ၂၁၀၊ မခွေ ၇၀၀၊ ခေါက်ဆွဲထုပ် ၁၀ ထုပ်၊ ဓာတ်ဆားနှင့် ဆေးဝါးများကို ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ကျော့ကျော့ခိုင်နှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ချောင်းဦးမြို့နယ် အမြင့်ကျေးရွာနှင့် ဆားလင်းကြီးမြို့နယ် နှော့ကုတိုင်းကျေးရွာရှိ ရေဘေးသင့်အိမ်ထောင်စုပေါင်း ၂၂၆ စုတို့အတွက် သွားရောက်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယုယုဝင်း

ဂျပန်နိုင်ငံ၏ပထမတန်းဝင် စက်ရုပ်သူရဲကောင်းများ မြန်မာရေဘေးပါဝင်ကူညီမည်

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၁၆

ဂျပန်နိုင်ငံ တိုကျိုမြို့၊ ခက်စူရီကာရပ်ကွက်မှ Zerong စက်ရုပ်သူရဲကောင်းများက မြန်မာရေဘေးပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အားပြည့်သည့်အနေဖြင့် လည်းကောင်း၊ အလှူခံရငွေများဖြင့်လည်းကောင်း ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ သွားရောက်ကူညီမည်ဟု သိရသည်။

ထိုစက်ရုပ်များသည် မြန်မာရေဘေးပြန်လည်ထူထောင်ရေးအတွက် ရန်ကုန်မြို့၊

shopping centre များတွင် အလှူခံပြီး ရလာသည့်ငွေကြေးများကို ရေဘေးသင့်ဒေသများကို ရွေးချယ်သတ်မှတ်ကာ သွားရောက်ပြီး အထူးသဖြင့် ကလေးငယ်များအတွက် စိတ်ဓာတ်မြှင့်တင်ပေးရေးနှင့် ပံ့ပိုးကူညီပေးမှုများပေးသွားမည်ဟု MMON ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ Tetsuya OTSUKAက ပြောသည်။

၎င်းစက်ရုပ်များသည် မူပိုင်ခွင့်ရရှိထားပြီး ဂျပန်နိုင်ငံရှိ ပါဝါရိန်းကုန်းနှင့် နှင်ကုမ္ပဏီကဲ့သို့ နာမည်ကြီးအဖွဲ့ ၁၀၀ စာရင်း ဝင်ဖြစ်ပြီး ကလေးသူငယ်များစိတ်ဝင်စားပြီး

ကလေးငယ်များကို နီတီအရ ဆုံးမသွန်သင်ပေးမှုများနှင့်အတူ အတူယူ အားတက်လာစေရန် သဘောဖြင့် ဗီဒီယိုပရိုဂရမ်များရိုက်ကူးပြသခြင်း၊ ကလေးငယ်များကို ဝါသနာပါသည့် ဘောလုံးကဲ့သို့ အားကစားတွင် စိတ်အားထက်သန်လာစေရန် ကျောင်းများ၊ ဈေးဝယ်စင်တာများတွင် ပြပွဲများကျင်းပပေးခြင်းဖြင့် ကလေးသူငယ်များကို မြေတောင်မြောက်ပေးနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောသည်။

(သန့်ဇင်ဝင်း)

ကျောင်းကြက်ခြေနီ ရှေးဦးပြုစုနည်းသင်တန်းဖွင့်လှစ်

ကလေး ဩဂုတ် ၁၆

ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း ကလေးမြို့နယ်အောင်ပန်းမြို့ လည်ရှိရပ်ကွက် အမှတ်(၃)အခြေခံပညာ အလယ်တန်း (အ. ထ. က-ခွဲ) ကျောင်း၌ ကျောင်းကြက်ခြေနီ ရှေးဦးပြုစုနည်း(၂/၂၀၁၅) သင်တန်းကို ဩဂုတ် ၁၄ ရက်ကကျင်းပရာ ကျောင်းကြက်ခြေနီ သင်တန်းသားကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ ၅၅ ဦးအတွက် သင်ထောက်ကူရှေးဦးပြုစုကုသမှုသုံး သင်တန်းသားကိုင်ကြက်ခြေနီ ရှေးဦးပြုစုနည်းလက်စွဲစာအုပ်များ၊ စာအုပ်စာရေးကိုရိယာများနှင့် အခြားသင်တန်းအသုံးစရိတ်များ သုံးထောင့်လည်စည်းများအားလုံးကို အောင်ပန်းမြို့ အာရှစီမံခန့်ခွဲရေးဌာနမှ ပံ့ပိုးကူညီခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

အခမ်းအနားသို့ ကလေးမြို့နယ် ကျောင်းကြက်ခြေနီအသင်းများဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်ခင်ပဲ့ပဲ့၊ အောင်ပန်းမြို့အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးညွှန်ဝင်း၊ အမှတ်(၃) အလယ်တန်း အ. ထ. က(ခွဲ) ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးဝင်းခိုင်၊ ရှမ်းပြည်နယ်ကြက်ခြေနီအသင်းအုပ်ချုပ်ရေးအရာရှိ ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ တောင်ကြီးမြို့နယ်ကြက်ခြေနီ ဒုတပ်ရင်းမှူး ဘိုခိုင်၊ ကလေးမြို့နယ်ကြက်ခြေနီ ဒုတပ်ရင်းမှူး ဇော်သိန်းရည်၊ ပြည်နယ်နည်းပြ ဦးကျော်ကျော်၊ အောင်ပန်းမြို့ အာရှစီမံခန့်ခွဲရေးဌာနမှူး နေဝင်းကျော် ဦးကျော်လွင်ဝင်း၊ အောင်ပန်းမြို့ကြက်ခြေနီတပ်ခွဲမှူး သိန်းစိုးတို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါကျောင်းကြက်ခြေနီ ရှေးဦးပြုစုနည်းသင်တန်းတွင် ကြက်ခြေနီအကြောင်းဆိုင်ရာ သိကောင်းစရာများ၊ ကမ္ဘာကြက်ခြေနီသမိုင်း၊ ကြက်ခြေနီအခြေခံမူ(၇)ချက်၊ အခြေခံအသက်ကယ် အသက်ကူပြုစုနည်းများ၊ ဒဏ်ရာအမျိုးမျိုး၊ လူနာကိုရှင်ကုသနည်း၊ သယ်ဆောင်နည်း၊ အမျိုးမျိုး၊ အထွေထွေအရေးပေါ် အခြေအနေများနှင့် ရှေးဦးပြုစုနည်းသင်တန်းသင်ရိုးများကို ဩဂုတ် ၁၇ ရက်အထိ သင်ကြားပို့ချပေးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

(၀၉၁)

Advertisement for Myanmar Young Sikhs with text: 'မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ဆစ်(စ်)လူငယ်ရဟိတလူမှုကူညီရေးအဖွဲ့မှ ရန်ကုန်၊ မန္တလေး၊ တောင်ကြီးမြို့များတွင် အခြေစိုက်အဖွဲ့များဖွဲ့ကာ မြန်မာနိုင်ငံ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများသို့ အလှူငွေများပေးအပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။' and an image of a donation event.

Discount advertisement: 50% DISCOUNT. ပုဏ္ဏား၊ ညောင်ဦး၊ ပုဗ္ဗန်း (ရှမ်းတော်လေး)၊ ပြည်ငါးပြည်) 65000/-

Advertisement for 'ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန' regarding dengue fever prevention and treatment.

Advertisement for 'ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန' regarding the 'ပုဒ်မိတ္တီ' program for students.

Advertisement for 'Leucoderma' skin treatment with product name and contact information.

Advertisement for 'မြန်မာနိုင်ငံဆေးကောင်စီ' (Myanmar Drug Regulatory Authority) regarding their website and public information.

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြင်းခြံမြို့တွင် ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုရုံး ဖွင့်လှစ်၍ ဝန်ဆောင်မှုပေးမည်

မြင်းခြံ ဩဂုတ် ၁၆

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံမြို့တွင် ပြည်သူတို့နှင့် နေ့စဉ်ထိတွေ့ဝန်ဆောင်မှုပေးနေရသည့် ဌာနများ တစ်နေရာတည်းစုပေါင်းဖွင့်လှစ်သည့် ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုရုံး (One Stop Shop) (O.S.S) ကို မြင်းခြံမြို့ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံးတွင် ဩဂုတ် ၁၀ ရက်မှစတင်၍ ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြင်းခြံမြို့ရှိ ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုရုံး (One Stop Shop) (O.S.S) တွင် ဝန်ဆောင်မှုပေးမည့် ဌာနများမှာ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့၊ မြို့နယ်လမ်းဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် စာရင်းအင်းဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကော်ပိုရေးရှင်းကီးဌာန မှ ဝန်ဆောင်မှုများကို တစ်နေရာတည်းတွင် မြန်မြန်ဆန်ဆန်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခြင်းဖြင့် ပြည်သူတို့၏ အခြေခံလိုအပ်ချက်များ လွယ်ကူပြည့်စုံ၍ လုပ်ငန်းအဆင်အချိန်၊ ကုန်ကျစရိတ်များ သက်သာစေမည့် အကျိုးကျေးဇူးကို ရရှိမည်ဖြစ်သည်။

မြင်းခြံမြို့ရှိ ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုရုံး (One Stop Shop) (O.S.S) ရှိကောင်တာ အသီးသီးတွင် လာရောက်ဆောင်ရွက်သူ ပြည်သူများအတွက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်လျှင် ကြာမြင့်မည့်အချိန်၊ ကုန်ကျစရိတ်ငွေကြေးများ၊ ယူဆောင်လာရမည့် စာရွက်စာတမ်းများကိုလည်း ကပ်ပေးထားသဖြင့် များစွာအဆင်ပြေကြောင်း သိရသည်။

ဇော်မင်းနိုင်(မြင်းခြံ)

ချောင်းလမုရွာ ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ အဆောက်အအုံ ၉၀ ရာခိုင်နှုန်း ဆောက်လုပ်ပြီးစီး

တနင်္သာရီ ဩဂုတ် ၁၆

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်ခရိုင် တနင်္သာရီမြို့နယ် ချောင်းလမုရွာ ဓမ္မရတီတက္ကသိုလ်တက္ကသိုလ်ကျောင်း ဆရာတော်အရှင်သမ္မာဒါနဦးလှိုင် ချောင်းလမုရွာ၌ ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုး ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲအဆောက်အအုံကို ဒေသခံပြည်သူများ အား ကျန်းမာရေးအထောက်အကူပြုနိုင်ရန်နှင့် နေ့စဉ်ခရီးသွားပြည်သူများ မတော်တဆထိခိုက်ဒဏ်ရာရသည့်အခါမျိုးတွင်လည်း အရေးပေါ်ကူညီမှုများပေးနိုင်စေရန် ရည်ရွယ်လျက် ၂၀၁၅ ခုနှစ် မေလမှစ၍ ယင်းကျေးရွာနေ ဒေသခံအိမ်ထောင်စုဝင် ၂၈၇ စုတို့မှ တစ်စုလျှင် ကျပ် ၁၀၀၀၀ စီထည့်ဝင်ငွေအရ ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးစနစ်ဖြင့် ဒေသခံများက တာဝန်ယူဆောက်လုပ်ခဲ့ကြရာ ဩဂုတ် ၁၄ ရက်အထိ ၉၀ ရာခိုင်နှုန်းပြီးစီးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲအဆောက်အအုံသည် အရှေ့မျက်နှာဝင် (၁၀ ပေ x ၃ ခွင်)၊ အနံ (၁၀ ပေ x ၂ ခွင်)၊ အမြင့် (၁၀ ပေ) အရွယ် သံကွန်ကရစ်တစ်ထပ်၊ သွပ်မိုး၊ ကွန်ကရစ်ခင်း၊ ကျောက်ပြားမျက်နှာကြက်၊ ဆင်ဝင် (၁၀ ပေ) ပတ်လည်နှင့် (၁၀ ပေ) ပတ်လည် အခန်းလေးခန်းအနက် မီးဖွားခန်းတစ်ခန်းပါမည်ဖြစ်ပြီး အဝိစိတွင်းတစ်တွင်းတူးပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းချောင်းလမုရွာ၌ တာဝန်ကျတက်စုံသားဖွားဆရာမ ဒေါ်လွင်လွင်ချိုအား စရိတ်ငြိမ်းစားဝတ်နေရေး၊ နေအိမ်နှင့်တွဲလျက် ယာယီကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲကိုလည်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးထားပြီး ပေ(၂၀)ပတ်လည် သားဖွားဆရာမနေအိမ်တစ်ဆောင်ကိုလည်း ထည့်သွင်းဆောက်လုပ်ပေးမည်ဟု သိရသည်။

မောက်မယ်၌ မိုးစပါးစိုက်နည်းစနစ်မှန်ကန်ရေး သရုပ်ပြ

မောက်မယ် ဩဂုတ် ၁၆

ရွှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) လင်းခေးခရိုင် မောက်မယ်မြို့နယ်၏ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပုလဲသွယ်စပ်မျိုး မိုးစပါး စိုက်စိုက်စိုက်သရုပ်ပြပွဲကို ဩဂုတ် ၁၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ကမ္ဘာ့ဌာနကွင်း အမှတ်(၅၇/၇) တောင်သူဦးအောင်ကြည်၏ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးကွင်း၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဦးမောင်မောင်စိုးက သရုပ်ပြပွဲပြုလုပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါးကို သိပ္ပံနည်းဖြင့် ပျိုးထောင်စိုက်ပျိုးမှု၊ တိုက်ရိုက်အစေ့ချစိုက်ပျိုးမှု၊ သိပ္ပံနည်းကျစိုက်နည်းစနစ်များ၊ မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ ရွေးချယ်စိုက်ပျိုးရေး၊ ပိုးသတ်ဆေးစနစ်တကျသုံးစွဲရေးကိုလည်းကောင်း တောင်သူများအား ပညာပေးဆွေးနွေးရှင်းလင်း ပြောကြားပြီး ကောက်စိုက်သမားများက စနစ်တကျ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးသရုပ်ပြသခဲ့ကြသည်။

မိုးစပါး စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ဒေသအတွင်းရှိ တောင်သူရွာဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်မောင်စိုးနှင့် မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ဒေသအတွင်းရှိ တောင်သူများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။



လင်းခေးခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ဒေသအတွင်းရှိ တောင်သူရွာဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်မောင်စိုးနှင့် မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် ဝန်ထမ်းများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။

သံတောင်ကြီးတွင် မူကြိုကျောင်းဖွင့်လှစ်

သံတောင်ကြီး ဩဂုတ် ၁၆

ကရင်ပြည်နယ် သံတောင်ကြီးမြို့ ကျောင်းအခြေပြု မူကြိုကျောင်းဖွင့်ပွဲကို ဩဂုတ် ၁၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မူလွန်ကျောင်း ရပ်ကွက် (၃) ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရှေးဦးစွာ ခရစ်ယာန်ထုံးတမ်းစဉ်လာနှင့်အညီ ဘုန်းတော်ကြီးဟေဇဂိုက ဆုတောင်းပေးခဲ့သည်။ ယင်းနောက် အ. ထ. က သံတောင်ကြီးမှ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးအေးနိုင်နှင့် ဒေါ်အဲလီဇဘက်ဘက်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ ဆက်လက်ပြီး ပညာရည်ချွန်ဆုပေးပွဲကို အဆိုပါကျောင်း၌ ကျင်းပရာ ဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို တက်ရောက်လာသော ဌာနဆိုင်ရာများ၊ အမှတ် (၃) ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတို့က ဆုများအသီးသီးပေးအပ်ခဲ့သည်။

မြို့နယ်(မြန်/ဆက်)

Advertisement for 'ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်' (Job Vacancies). It lists various roles such as B.Agr, B.Sc (Forestry), Graphic Designer, DTP, and others, along with their respective qualifications and contact information.

Advertisement for 'GODZILLA' brand instant noodle cups. The ad features images of the product and text in Burmese, including the slogan 'သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ ကာကွယ်ပါ' (Helps prevent blood pressure and heart disease) and 'ဂေါ့ဇီလာ' (Godzilla).

Advertisement for 'nurture preschool'. It features a photo of a young child and text in Burmese, including the school's name, logo, and contact details.

Advertisement for 'NAY LIN AUNG FINANCE & ACCOUNTANCY ACADEMY'. It promotes 'ACCA (UK) Part - 1 (F2,F3)' for September intake 2015, with a call to 'Enrol Now'.

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် စကားဝါမြေဖောင်ဒေးရှင်းတို့ ပူးပေါင်း၍ မျက်စိဝေဒနာရှင်များအား အခမဲ့စမ်းသပ်ကုသပေး

ကျောက်ပန်းတောင်း၊ ဩဂုတ် ၁၆

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် စကားဝါမြေဖောင်ဒေးရှင်းတို့ ပူးပေါင်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သော မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ မျက်စိဝေဒနာရှင် ပြည်သူများအား အခမဲ့စမ်းသပ် ခွဲစိတ်ကုသပေးခြင်းကို မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးတွင် ဩဂုတ် ၁၃ ရက်မှစတင်၍ ဩဂုတ် ၁၆ ရက်အထိ မြို့နယ်ခွဲအလိုက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မျက်စိဝေဒနာရှင်များအား အခမဲ့စမ်းသပ်စစ်ဆေး ခွဲစိတ်မည့်အစီအစဉ်ကို ယခင်က ဩဂုတ် ၁၄ ရက်မှစတင်ဆောင်ရွက်ပေးရန်ဖြစ်သော်လည်း မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များအတွင်းရှိ မျက်စိဝေဒနာရှင်ပြည်သူများအား သီးခြားခွဲ၍ တစ်ရက်ကြိုတင်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ဩဂုတ် ၁၃ ရက်တွင် စတင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနေ့တွင် ပြင်ပလူနာ ၂၃၅ ဦး၊ မျက်မှန်တပ်ဆင် ၁၁၂ ဦးနှင့် မျက်စဉ်နှင့်ဆေးဝါးထောက်ပံ့လူနာ ၆၅ ဦး စမ်းသပ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ဩဂုတ် ၁၄ ရက်တွင် ပြင်ပလူနာ ၅၉၉ ဦး၊ အကြီးစားခွဲစိတ်လူနာ ၆၁ ဦး၊ မျက်မှန်တပ်ဆင် ၃၅၅ ဦးနှင့် ဆေးဝါးထောက်ပံ့လူနာ ၄၂၈ ဦးရှိကြောင်းသိရသည်။

အဆိုပါ မျက်စိဝေဒနာရှင်များအား အခမဲ့စမ်းသပ် ခွဲစိတ်ကုသမှု လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာသို့ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်ဇော်ထက်နှင့် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ စကားဝါမြေဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကြည်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာစိုးစိုးနိုင်နှင့် မြို့နယ်ကျန်းမာရေးမှူးများက အနီးကပ်ကြိုကြိုပံ့ပိုးမှုများ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်



ရေးဦးစီးဌာနမှ စာရေးဝန်ထမ်း ၅၀ မြို့နယ်ဦးစီးသတ်တပ်ဖွဲ့မှ သန္ဓေနှင့် အရန်ဦးစီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၂၆ ဦးတို့က လိုအပ်သည်များကို ပူးပေါင်းပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည်။

ယင်းနေ့က ဆောင်ရွက်သောနယ်မြေခွဲမှာ ကျောက်ပန်းတောင်းနယ်မြေခွဲဖြစ်ပြီး ဩဂုတ် ၁၅ ရက်တွင် ပွေးကျစ်နှင့် လက်ပံပြားနယ်မြေခွဲတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ဩဂုတ် ၁၆ ရက်တွင် ပုပွားနယ်မြေခွဲတို့မှ မျက်စိဝေဒနာရှင်များကို ကုသဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုဇော်(ကျောက်ပန်းတောင်း)

လက်ပံတောင်းတောင်ကြေးနီစီမံကိန်းအနီးရှိ ရေဘေးသင့် အိမ်ထောင်စုများကို ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့

မုံရွာ၊ ဩဂုတ် ၁၆

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ဆားလင်းကြီးမြို့နယ် ကြေးနီစီမံကိန်းအနီးရှိ ကျေးရွာများမှ ရေဘေးသင့်အိမ်ထောင်စုများသို့ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ လှူဒါန်းခြင်းအခမ်းအနားကို တောင်ပလူကျေးရွာအုပ်စုကျော်ရွာအနီး လက်ပံတောင်းတောင်ကြားစေတီ သာသနာ့ဗိမာန်တွင် ဩဂုတ် ၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနေ့က မြန်မာပြည်တွင်းတရုတ်ကုမ္ပဏီများအသင်း၊ မြန်မာဝမ်ပေါင်မိုင်းနင်း(လ်)ကုမ္ပဏီနှင့် မြန်မာယမ်စီကော့ပါးကုမ္ပဏီတို့မှ စုပေါင်းလှူဒါန်းသည့် ဆန်အိတ် ၁၂၀၀ နှင့် စားသုံးဆီ ၃၀၀ ပိဿာပုံး ၃၀၀၀ အား မြန်မာပြည်တွင်းတရုတ်ကုမ္ပဏီများအသင်းဥက္ကဋ္ဌက မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်သောင်းထံသို့ ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့သည်။

ဆက်လက်ပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသောင်းစိန်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးလမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြန်မာဝမ်ပေါင်ကုမ္ပဏီနှင့် မြန်မာပြည်တွင်းတရုတ်ကုမ္ပဏီများအသင်းမှ အရာရှိ ၁၃ ဦးတို့က ကြေးနီစီမံကိန်းအနီး ကျေးရွာအုပ်စုများရှိ ကျေးရွာများနှင့် ညောင်ပင်ကြီးရဲစခန်းအတွင်းရှိ အိမ်ထောင်စုများသို့ ဆန်နှင့်ဆီများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။

လှူဒါန်းရခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကျေးရွာမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီး(မြန်/ဆက်)

မအူပင်ကျွန်းနှင့် သုံးခွကျွန်းအား ဆက်သွယ်ထားသည့် ပံ့ပိုးကူညီတံတားတည်ဆောက်ပြီးစီး

မအူပင်၊ ဩဂုတ် ၁၆

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မအူပင်ခရိုင် မအူပင်မြို့နယ်တွင် မအူပင်ကျွန်းနှင့် သုံးခွကျွန်းအား ဆက်သွယ်ထားသည့် ပံ့ပိုးကူညီတံတားတည်ဆောက်ပြီးစီးသည့်အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် သံယာတော်များအား ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်းအခမ်းအနားကို ဩဂုတ်

၁၅ ရက် နံနက် ၅ နာရီက ပံ့ပိုးကူညီတံတားရှင်းလင်းဆောင်ရွက် နှုတ်ပွဲခွဲကြောင်း သိရသည်။

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးခရိုင်၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီများ၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီများ၊ ရပ်မိရပ်မများနှင့် ပြည်သူများ တက်ရောက်ကြည့်ခွဲကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနေ့က နံနက် ၇ နာရီခွဲတွင် ပံ့ပိုးကူညီတံတားပေါ်သို့ ဆိုင်ကယ်များဖြတ်သန်းမောင်းနှင်ခွင့်ပြုရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ အသင်းအဖွဲ့များနှင့် ပြည်သူများက ဆိုင်ကယ်အစီ ၂၀၀ ဖြင့် ဖြတ်သန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပန်းလှိုင်မေ(မြန်/ဆက်)

မူလတန်းကျောင်းသားများအားကျောင်းဝတ်စုံများပေးအပ်

ရွှေသောင်ယံ၊ ဩဂုတ် ၁၆

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ခရိုင် ရွှေသောင်ယံမြို့အတွင်းရှိ ကျောင်းများ၌ သူငယ်တန်းမှ စတုတ္ထတန်းအထိ ကျောင်းဝတ်စုံများအား ဩဂုတ် ၁၃ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက ကျောင်းသူ ကျောင်းသားများထံ ပေးအပ်ခြင်းအခမ်းအနား ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် ရွှေသောင်ယံအထက်တန်းကျောင်း၌ မူလတန်းကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ကျောင်းဝတ်စုံ ၇၃ စုံ ပေးအပ်ခဲ့ပြီး အမှတ် (၁၁၂) ခရိုင်ချောင်းကျောင်း၊ ဂျိုင်လယ်ကျောင်း၊ ကျောက်တလုံးကျောင်းတို့တွင်လည်း ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအား ကျောင်းဝတ်စုံများပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုကိုမောင်(မြန်/ဆက်)

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)
(၁၃/ ၂၀၁၅)

၁။ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ရေနံတူးဖော်/ထုတ်လုပ်မှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများအား နိုင်ငံခြားငွေ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ)/မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် လုပ်ငန်းအပ်နှံဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	မှတ်ချက်
(၁)	OS-001(15-16)	24" Offshore Domestic Gas Pipeline (Nearshore Section) Acousitic Survey	US\$
(၂)	Container-(2/2015)	ကွန်တိန်နာသယ်ယူပို့ဆောင်ခြင်းလုပ်ငန်း (ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းများမှ သာကေတ ကမ်းလွန်ရေနံအခြေစိုက်စခန်းသို့ အသွား/အပြန်) (၁-၁၀-၂၀၁၅ မှ ၃၁-၃-၂၀၁၆)အထိ	Ks

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူမှုကို ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်တွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ အဆိုပါ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၁၄-၉-၂၀၁၅ ရက် ၁၆:၃၀ နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ ကမ်းလွန်ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ဌာနနှင့်ပစ္စည်းစီမံဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄)၊ နေပြည်တော်သို့ (လူကိုယ်တိုင်) လာရောက်ပေးသွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၉၇၊ ၄၁၁၂၀၆၊ ၀၆၇-၄၁၁၃၃၁

UK's Top Computing Degree in Yangon

UK မှတိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်မည့် ကွန်ပျူတာသိပ္ပံဘွဲ့ အတွက် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

GUSTO INTERNATIONAL COLLEGE

၁။ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (သို့) IGCSE အောင်မြင်ထားပြီး ပြည်တွင်းပြည်ပအလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း အကောင်းဆုံး ကွန်ပျူတာပညာရှင် ဖြစ်လိုသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

၂။ အဆင့်မြင့်ကွန်ပျူတာ နည်းပညာဘာသာရပ်များကို နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်ကြီးများအတိုင်း Student - Centered Learning Approach ဖြင့် စာတွေ့လက်တွေ့သင်ယူရမည်ဖြစ်သည်။

၃။ စာသင်ကာလ ၂နှစ်တက်ရောက်ပြီး အောင်မြင်ပါက UK's Edexcel မှချီးမြှင့်သော Higher National Diploma ကိုရရှိမည်ဖြစ်သည်။

၄။ နောက်ဆုံးနှစ်တစ်နှစ်ကို ပြည်တွင်းရှိ GUSTO ၌ဖြစ်စေ၊ UK, USA, Australia, Singapore စသော နိုင်ငံတကာရှိ တက္ကသိုလ်ကြီးများ၌ဖြစ်စေ တက်ရောက်ပြီး B.Sc (Hons) Computing ဘွဲ့ ကိုရယူနိုင်ပါသည်။

၅။ ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ပညာအရည်အချင်း အထောက်အထား မိတ္တူ ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ဓါတ်ပုံ(၃)ပုံ ပူးတွဲတင်ပြပြီး လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

*** နယ်မှကျောင်းသား/သူများအတွက် အဆောင်စီစဉ်ပေးသည် ***

မြအမှတ် ၂၀၉ (အေ)၊ ပြည်လမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မြေနီကုန်းတံတားအနီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊
Call Now : 09 789 888 222, 09 862 8806, 01 504632

YOUTH INTERNATIONAL COLLEGE
 The First Cisco Official Learning Partner in Myanmar
 Authorized Pearson VUE Test Center

edexcel
 Approved Centre No.95942

HND Diploma in Computing သင်တန်းသား သစ်များခေါ်ယူခြင်း

သင်တန်းပြီးဆုံးလျှင် မိမိဘဝအတွက် အာမခံချက်အပြည့်အဝ ပေးနိုင်သော Edexcel (UK) အထိအမှတ်ပြု HND Diploma in Computing ရရှိမည်။

နောက်ဆုံးနှစ်တက်ရောက်ယူဆိုင်ရာ နိုင်ငံတကာ ကွန်ပျူတာဘွဲ့ **B.Tech (Computer Systems & Networking) or B.Sc (Hons:) Computing** စသည့် ဘွဲ့များရရှိနိုင်ပါသည်။

Monsoon Intake Admission Open!

MICT Campus - အင်းစိန် (၆၀၅)၊ အဆောင် (၁၆)၊ Red Link Building MICT Park.

MICT Park ထဲတွင် တက်ရောက်ခြင်းအားဖြင့် လုပ်ငန်းခွင်ဝင်ငွေကြိုဖြစ်သော IT ပညာရှင် လူငယ်များကို မြင်တွေ့ရသောကြောင့် လူငယ်များ၏ စိတ်ဓါတ်ကိုမြှင့်တင်ပေးရာကျက်ပါသည်။

ဖုန်း ၀၁ ၂၅၄၈၉၃၊ ၀၉ ၅၀၀ ၃၅၉၆၊ ၀၉ ၇၈ ၅၀၀ ၃၅၉၆

ကြေးမုံ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း
နေပြည်တော်
ဒီဇယ်ဆီရောင်းချရန် ကြေညာခြင်း

၁။ မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း၊ ကြေးမုံမြို့နယ်အောက်ရှိ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းလှမြို့နယ်တွင် တည်ရှိသော ရေနံဓာတုဗေဒစက်ရုံ(သံပရာကန်)စက်ရုံမှ ထုတ်လုပ်သည့် သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းနှင့် ကိုက်ညီသော ဒီဇယ်ဆီ ဂါလန် ၉၆၀၀၀၀(ကိုးသန်းခြောက်သိန်းတိတိ)အား တစ်ဂါလန်လျှင် ၂၆၅၀ ကျပ်(ကျပ်နှစ်ထောင်ခြောက်ရာငါးဆယ်တိတိ)နှုန်းနှင့် ဦးရေလူစနစ်ဖြင့် လွတ်လပ်စွာ ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါ၍ မည်သူမဆို လျှောက်ထားဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
၂။ လျှောက်ထားဝယ်ယူသူသည် အနည်းဆုံး ဒီဇယ်ဆီ ဂါလန် ၂၅၀၀၀(နှစ်သောင်းငါးထောင်တိတိ)အား လက်ငင်းငွေချေစနစ်ဖြင့် ဝယ်ယူရမည်။
၃။ ဒီဇယ်ဆီ ဝယ်ယူသည့်ပမာဏ အနည်းအများအလိုက် အောက်ဖော်ပြပါ သတ်မှတ်ရက်များအတွင်း ပြီးစီးအောင် မိမိအစီအစဉ်ဖြင့် ထုတ်ယူရမည်။
(က) ဒီဇယ်ဆီဂါလန် ၂၅၀၀၀ မှ ၅၀၀၀၀ အထိ သတ်မှတ်ရက် (၂၀) ရက်
(ခ) ဒီဇယ်ဆီဂါလန် ၅၀၀၀၀ မှ ၁၀၀၀၀၀ အထိ သတ်မှတ်ရက် (၃၀) ရက်
(ဂ) ဒီဇယ်ဆီဂါလန် ၁၀၀၀၀၀ မှ ၁၅၀၀၀၀၀ အထိ သတ်မှတ်ရက် (၄၅) ရက်
(ဃ) ဒီဇယ်ဆီဂါလန် ၁၅၀၀၀၀၀ မှ ၂၀၀၀၀၀၀ အထိ သတ်မှတ်ရက် (၆၀) ရက်
(င) ဒီဇယ်ဆီဂါလန် ၂၀၀၀၀၀၀ နှင့်အထက် သတ်မှတ်ရက် (၇၅) ရက်
၄။ ဝယ်ယူသူသည် မိမိဝယ်ယူသည့် ပမာဏကို တစ်လုံးတစ်ခဲတည်း ငွေပေးသွင်းထုတ်ယူရပါမည်။
၅။ ဒီဇယ်ဆီ ဝယ်ယူလိုသူသည် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းလှမြို့နယ်ရှိ ရေနံဓာတုဗေဒစက်ရုံ(သံပရာကန်)စက်ရုံမှထုတ်သို့ တိုက်ရိုက်လိပ်လျှောက်ထား၍ ငွေပေးသွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
၆။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုဌာန၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၁၈၉၄ နှင့် ရေနံဓာတုဗေဒစက်ရုံ(သံပရာကန်) ဖုန်း-၀၉-၄၀၁၅၂၄၀၉၄၊ ၀၉-၄၀၁၅၅၄၀၀၄ တို့သို့ နှိုးခိုက်အတွင်း ဆက်သွယ်၍ မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း၊ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
နွဲ့အမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်

Nice Work
Construction & Interior Decoration Co., Ltd.
Aluminium, Glass, Composite & Interior Design

- အခန်းခွဲခြင်း၊ ကြမ်းစင်းအလှဆင်ခြင်း၊ မျက်နှာကြက်အလှဆင်ခြင်း (PVC Ceiling & UVPC Ceiling, Gypsum Board)
- အိမ်အတွင်းအပြင်ဆေးသုတ်ခြင်းနှင့် ဝေါလင်တင်ခြင်း (Unitex, Orient, Premier)
- ကြေးပြား သဘာဝကျောက် Granite Wallpaper များဖြင့် အလှဆင်ခြင်း
 - မုန်၊ Composites Stainless Steel Weather board များဖြင့် အလှဆင်ပေးခြင်း (Cladding Wall, Casement System, Sliding System, Hydraulic System)
- ဆိုင်ခန်း၊ ရုံးခန်း Showroom Design များ စိတ်တိုင်းကျပြင်ဆင်ပေးခြင်း
 - လျှပ်စစ်နှင့် ရေပိုက်သွယ်တန်းခြင်း (M & E) ဆောင်ရွက်ခြင်း
- Custom Made & Tailor Made ပရိဘောဂများ၊ မီးဖိုကောင်တာများနှင့် Display Counter ပြုလုပ်ပေးခြင်း (ကျွန်း၊ အထပ်သား၊ ကြိုတ်သား Mild Steel Stainless Steel)
- အဆောက်အအုံများအား Structure ကို စနစ်တကျတွက်ချက်ပြီး ပြုပြင်ပေးခြင်း၊ ချဲ့ပေးခြင်း၊ ပုံစံပြောင်းပေးခြင်း
- ကိုယ်ပိုင်လုံးချင်းအိမ်ယာများကို Archi Design နှင့် Structure Design များအား တိကျစွာသေချာအောင်ဆောက်လုပ်ပြီး PAE, Supervision စနစ်ဖြင့် ဆောက်လုပ်ခြင်း
- Architectural & Structural(Steel,R.C)Design များရေးဆွဲပေးခြင်း

အမှတ်(၇၇)၊ ပါရမီလမ်း၊ ဝမ် ရင်ကွက်၊ လိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း၊ ဆီးပေးလ် - nicework.myanmar@gmail.com
ဖုန်း - ၀၉ ၂၅၈၈ ၄၀၆၈၈၊ ၀၉ ၂၅၈၈ ၄၁၅၈၈၊ ၀၉ ၄၅၀၀ ၃၈၇၃၀၊ ၀၉ ၂၅၄၉ ၆၉၀၀၄

ချက်ချင်း CV တင် ၊ ချက်ချင်း Interview ဝင် ၊ တစ်ပတ်အတွင်း အလုပ်အမြန်ခန့်မည့်

Call Center Staff 100,000++ M/F(15)

- Any Fresh Graduate , No Need Working Experience,
- Good Communication Skills
- Computer Typing Skills (20 Word Per Minute), Knowledge in Using Smart Phone

ဘွဲ့ရ ပြီးခါစလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ မရှိသော လူငယ်များကို ဦးစားပေးပါမည်။
Interview Date - 17.8.2015 to 22.8.2015 (9:00AM to 5:00PM)

VAC
VALUE ADDED CONSULTANCY
No. 118, 6th Floor, 23rd Street, Latha Township, Yangon
Ph: 01-395921, 01-395922, 09-5102094, 09-73022727

အာဂ္ဂနဂါး
Asia Dragon ကျိုက်ထီးမိုး
ချောင်းသာ / ငွေဆောင်
Ph: 703790, 09-861-9008
707062, 09-861-7770

ရွှေပြည်သာမြေရောင်းမည်
နှစ်(၆၀)ဂရန် (၂၀x၆၀)ပေ၊
၄၁၀(၁)/၂ (၉)ရပ်ကွက်၊
အမိုးကြီးဈေးအနီး။
ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၅၁၉၉၆၅
ဈေး-သိန်း(၁၆၀)

သတိပေးနိုးဆော်ချက်

ယာဉ်မတော်တဆဖြစ်ပွားမှုများအား လေ့လာရာတွင် ယာဉ်မောင်းသူတို့၏ ပေါ့ဆမှုတို့ကြောင့် ဖြစ်ပွားသကဲ့သို့ လမ်းအသုံးပြုသူ(ခြေကျင်သွားလာသူ)များ၏ စည်းကမ်းမလိုက်နာမှုများကြောင့်လည်း ဖြစ်ပွားခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။

လမ်းဆုံ၊ မီးပွိုင့်နှင့် လူကူးမျဉ်းကျားတို့တွင် ယာဉ်များအတွက် မီးခိမ်းထားချိန်တွင် လမ်းသွားလမ်းလာ များအနေဖြင့် လမ်းဖြတ်ကူးခြင်းမပြုဘဲ စောင့်ဆိုင်းရန်နှင့် ယာဉ်များမှလည်း လမ်းဆုံ၊ မီးပွိုင့်နှင့် လူကူး မျဉ်းကျားတို့တွင် အရှိန်လျှော့မောင်းနှင်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

လမ်းအသုံးပြုသူ(ခြေကျင်သွားလာသူ)များအနေဖြင့်လည်း လူကူးမျဉ်းကျားမှသာ အချက်ပြထိန်းသိမ်းမှု အတိုင်း စနစ်တကျ လမ်းဖြတ်ကူးကြရန်နှင့် အချက်ပြထိန်းသိမ်းမှု မရှိသောနေရာများမှ လမ်းကူးပါက “ဘယ်ကြည့်၊ ညာကြည့်၊ ဘယ်ပြန်ကြည့်၊ ညာပြန်ကြည့်” လမ်းရှင်းမှကူး စနစ်ဖြင့် သွားလာကြပါရန် သတိပေး နိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ယာဉ်စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးကြီးကြပ်မှုကော်မတီ။

edexcel Approved Center No: 93081
CHINDWIN COLLEGE
PEARSON BTEC

ချင်းတွင်း ကောလိပ် သင်တန်းများ တောင်ကြီးမှာ စတင် ဖွင့်လှစ်တော့မည်

တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း အောင်မြင်ပြီးလျှင် UK အင်ဂျင်နီယာ ဘွဲ့အတွက် ချင်းတွင်းကောလိပ်တွင် တက်ရောက် သင်ကြားနိုင်ပါသည်

- ◆ တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူများ ချင်းတွင်းကောလိပ်တွင် International Foundation Program နှင့် Higher National Diploma သင်တန်းများ တက်ရောက်ပြီးလျှင် UK အင်ဂျင်နီယာဘွဲ့ နောက်ဆုံးနှစ်သို့ တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
- ◆ စက်တင်ဘာလနှောင်းပိုင်းတွင် ချင်းတွင်းကောလိပ် (တောင်ကြီး) စတင်ဖွင့်လှစ်ပြီး Electrical, Mechanical, Civil သင်တန်းများ ပို့ချပါမည်။
- ◆ ချင်းတွင်းကောလိပ်မှတစ်ဆင့် ရယူနိုင်မည့် နိုင်ငံတကာ ပညာရေးအခွင့်အလမ်းများအကြောင်း ပိုမိုသိရှိနိုင်ရန် ၂၀၁၅ ဩဂုတ်လ ၁၉ ရက်နေ့၊ မွန်းလွဲ ၁နာရီမှ ၃နာရီ တောင်ကြီး ဗြိတိန် ခန်းမတွင် ကျင်းပမည့် Chindwin Education Seminar တွင် ချင်းတွင်းကောလိပ် တာဝန်ရှိသူများ၊ Pearson Education တာဝန်ရှိသူများ၊ စိုးစံ ကိုယ်ပိုင်ကျောင်း တာဝန်ရှိသူများမှ ရှင်းလင်းတင်ပြပါမည်။

ဆက်သွယ်ရန် - ရန်ကင်း 01 - 298 137, 297 673 မန္တလေး 02 - 741 79, 682 49
www.facebook.com/chindwincollege
www.chindwincollegemyanmar.com
တောင်ကြီး ၉၂၊ ရေထွက်ဦးလမ်း၊ ရေအေးကွင်းရပ်ကွက်၊ တောင်ကြီးမြို့၊ 09 - 9784 038 995, 09 - 784 038 996



မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကုသရေးဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၀။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကုသရေးဦးစီးဌာနအောက်ရှိ ခရိုင်၊ မြို့နယ်ဆေးရုံများတွင် တက်ရောက်ကုသလျက်ရှိသော လူနာများကုသပေးရန်လိုအပ်သောဆေးဝါးများကို မြန်မာ့ကျပ်စွေဖြင့် ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ တင်သွင်းရန် စိတ်ဝင်စားအပ်ပါသည်။

၂။ ရေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာပုံစံများ စတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၂-၈-၂၀၁၅ရက် တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၁၁-၉-၂၀၁၅ရက် ညနေ ၄:၀၀နာရီ

၃။ တင်ဒါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းချက်များနှင့်ပစ္စည်းများစာရင်းအသေးစိတ်ကို သိရှိလိုပါက နေ့စဉ်ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တိုင်းဒေသကြီးကုသရေးဦးစီးဌာနမှူးရုံး
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးမြို့
ဖုန်း-၀၂-၃၃၁၇၃၊ ၀၂-၂၀၀၂

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း (အိတ်ဖွင့်ဈေးပြိုင်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းရှိ မြို့နယ်အသီးသီးတွင် Metering Out Fit များနှင့် တွဲဖက်အသုံးပြုရန် CEWE Premier 300 အမျိုးအစား မီတာ(၁၀၀) လုံးအား မြန်မာ့ကျပ်စွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

(ပစ္စည်းလက်ဝယ်ရှိသူကိုသာ ဦးစားပေးမည်)

တင်ဒါပုံစံများ ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၇-၈-၂၀၁၅ရက်
 တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၃၁-၈-၂၀၁၅ရက်
 တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၂:၀၀နာရီ

တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့
ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း
ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့
အမှတ်(၁၉၇/၁၉၉) အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်
ဖုန်း-၀၀-၂၂၀၈၀၆

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း (အိတ်ဖွင့်ဈေးပြိုင်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းရှိ အုပ်ချုပ်မှုသုံးယာဉ်နှင့် လုပ်ငန်းသုံးယာဉ်များအတွက် လိုအပ်သော တာယာမျိုးစုံ (၄၃၇)လုံးနှင့် ဘက်ထရီမျိုးစုံ(၁၁၀)လုံးအား မြန်မာ့ကျပ်စွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

တင်ဒါပုံစံများ ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၇-၈-၂၀၁၅ရက်
 တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၃၁-၈-၂၀၁၅ရက်
 တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၂:၀၀နာရီ

တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့
ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း
ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့
အမှတ်(၁၉၇/၁၉၉) အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်
ဖုန်း-၀၀-၂၂၀၈၀၆

နိုင်ငံတကာ ဟိုတယ်ကြီးများ၊ သင်္ဘောလိုင်းများတွင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ထမ်းအဖြစ် လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက် Professional Housekeeping & Hotel Operation Course Level II

နိုင်ငံတကာ အတွေ့အကြုံရှိ ဆရာများကိုယ်တိုင် လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးပါသည်။

လျှောက်လွှာပိတ်ရက် (၂၄.၈.၂၀၁၅)

အမှတ်(၂၆၇)၊ အခန်း(၂၀၂)၊ ဩဇာလမ်း (ဒဂုံစင်တာ ၂ ရှေ့)၊ စမ်းချောင်း၊ ရန်ကုန်။
 ဖုန်း- ၀၁ ၅၂၃ ၂၀၀၂၃၀ ၄၀၂၀၊ ၂၃၀ ၄၀၂၀၊ ၀၉ ၅၀ ၂၀ ၃၀။ Web- www.star-resourcesacademy.com

GRACE EDUCATION Learning Center
 No. 92, 51 St., Middle Blk, Yangon

American High School Diploma (Take GED Exam @ GELC)
 International School တက်စရာမလိုဘဲ အမေရိကန် (၁၂)တန်းနှင့်ညီသော Diploma ရမည်အတန်းကို တက်ဖြင့်ဖြင့် အချိန်(၄)လ-(၈)လကြားသည်နှင့် စာမေးပွဲဖြေပြီး အမေရိကန်သမ္မတနိုင်ငံ တက္ကသိုလ်များတွင် တက်ရောက်နိုင်မည့် အစွင့်အပေး

- စာမေးပွဲများဖြေဆိုပါက အမေရိကန်မှ Diploma လက်မှတ်ရရှိမည်။
- Toefl Exam ပါတနေရာတည်းဖြေနိုင်ရန် စီစဉ်ပေးပြီး
- နိုင်ငံခြားကျောင်းများတက်တည်းလျှောက်ပေးမည်။

Other Classes :
 Learn English with Native Speakers- 4 Skills
 IGCSE * O * Level - For 2016 May Exam
 TOEFL - IBT
 TOEFL - PBT
 IELTS
 SAT I / II
 College Writing

0925 880 5582
 0979 18 22 665
 09 51 40 80 2

မြန်မာနိုင်ငံရွေးကောက်ပွဲကာလ မီဒီယာ၏ အခန်းကဏ္ဍ ELECTION & MEDIA ဟံဝင်း (Y.U.D.E)

ARTICLE 19 အဖွဲ့၏ အာရုံစူးစိုက်ရာ တာဝန်ခံ မဂ္ဂဇင်း အော်လီဇာ စပင်စာ၏ အမှာစာနှင့်အတူ ထွက်ပြီ

ARTICLE 19 သည် ကမ္ဘာ့ ကုလသမဂ္ဂ၏ ကြေညာ စာတမ်းမှ အပိုဒ် (၁၉)ပါ လူတိုင်းလွတ်လပ်စွာ ထုတ်ဖော် ပြောဆိုခွင့် ရှိရမည်ဟူသော အချက်ကို ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအများအပြားတွင် ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ကျင့်သုံးနိုင်ရေးအတွက် စည်းရုံးလှုံ့ဆော် ဆောင်ရွက်နေသော အဖွဲ့ဖြစ်ကြောင်း

မနောဖြူစာပေ - ဖုန်း - 09 73246980 ၊ 09 73043873

CRIME NEWS JOURNAL နာမည်ကြီး နိုင်ငံတော်(တရား)လွှတ်တော်ရှေ့နေ (ဥပဒေအရာရှိအဆင့် ၂-ဦးစီး) မှူးခတ်ဆရာဝန်ကြီးရုံး ထွက်ချက်၊ ရိုးရိုးဆရာဝန်တစ်ယောက်ရဲ့ ထွက်ချက် ဘယ်သူထွက်ချက်က ပိုပြီး အရေးပါသလဲ

- နောက်ယားလည်းယူထား ကျွန်ုပ်တို့လည်း ပသနာသဲ ဘဏ္ဍာရေးပိတ်လို အနားက စာနုခတ်သတ်လိုက်တာဆိုတဲ့ အမျိုးသမီး ကားပျောက်လို့ ရဲသွားတိုင် အမှုရှင်းတော့ အရင်းချစ်တဲ့သူငယ်ချင်းက ကားသူနဲ့ဖြစ်နေမှ ယောက္ခမမှာရေသွားတဲ့သမက် စားနာအိမ်နီး အပြစ်တွေထွက်ပြီးသေးသွားတဲ့ အံ့ဩစရာဖြစ်ရပ် ရမည်သင်တန်းကြိုပေး အများဆုံးရန်ကနေ ကြိုပေးခြင်းခြောက်နေတဲ့လူ ဘယ်သူလဲသိလား မဟာနိဂါမာ ဝမ်းမိတဲ့ ကျွန်ုပ်တို့အပေါင်းအဖွဲ့မှာ ရောက်သက်တဲ့ ယုံနိုင်စရာဖြစ်ရပ်များ ရေးသားကြောင့် အသက်ပေးလိုက်ရသူတွေ... ပြည်ထောင်စုအစုအဖွဲ့တွေကို ရာထူးက ထုတ်ပယ်လိုက်တဲ့ကိစ္စ၊ သယံဇာတကုန်သွယ်ရေး အိမ်ရာမှာ အစုအဖွဲ့ ငါးငါးကုန် သွားတာတွေ၊ ငြိမ်းငြိမ်းကလေးတွေကလေးတွေက ကျွန်ုပ်တို့တာဝန်ရှိတဲ့လူ ဆရာကို ရုတ်တရက် လာခေါ်တဲ့အဖြစ်အပျက်အစဉ်

တိကျမှန်ကန်တဲ့ အနီရောင်မှောင်သတင်းဂျာနယ်ရအောင် ဝယ်ဖတ်ဖို့ မပေပါနဲ့။

ပထမဦးဆုံးမြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်ဦးစီးဌာန၏ အရည်အသွေးပြည့်မီကြောင်းထောက်ခံချက်ရရှိထားသည်

နေရာတိုင်းဆောင်ထား

3 Years

Rain Flower

အရောက်ပို့
 တပ်ဆင်
 ရှင်းပြ

ကြည်မြင်တိုင်
 ဖုန်း - ၀၉-၇၃၀၀၀၈၉၀
 - ၀၉-၇၃၀၀၀၈၉၀

မြောက်ဥက္ကလာပ
 ဖုန်း - ၀၉-၇၃၀၅၅၆၇၀
 ၉-ရိုင်၊ ဩဇာလမ်း
 ဖုန်း - ၀၉-၄၄၀၄၉၃၅၆
 ပေါက်တောဝ၊ အင်းစိန်
 ဖုန်း - ၀၁-၆၄၃၇၅၈
 - ၀၉-၇၃၀၂၆၀၅၇
 - ၀၉-၃၀၄၇၀၆၅၄

နေပြည်တော်
 ဖုန်း - ၀၉-၄၉၂၀၈၈၀၀
 - ၀၉-၃၀၀၃၆၂၆၀

မန္တလေး
 ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၀၈၈၄၂၂
 - ၀၉-၆၅၀၀၄၀၃

Customer များအတွက် မိုးရာသီ အမျိုးအစားကောင်း ထီးလက်ဆောင် (Sept, လကုန်အထိ)

စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းတွင် ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
 (ဦးစွာဦးသားရန်ထားရန်)

၀။ ယာဉ်မောင်း (ကား) - ၁ဦး
 (င) လိုင်စင်ကိုင်ဆောင်ထားသူ

၂။ ယာဉ်မောင်း (ကား) - ၂ဦး
 (ယ) လိုင်စင်ကိုင်ဆောင်ထားသူ

၃။ စာရင်းကိုင် (မ) - ၁ဦး

စိတ်ပါဝင်စားသူများသည် အလုပ်သမား မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ အမျိုးသား မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာ ရင်းမိတ္တူ၊ အကူအညီမိတ္တူ ကောင်းမွန်ကြောင်းထောက်ခံစာ၊ လိုင်စင် မိတ်ပုံ (၂)ပုံနှင့်အတူ အောက်ပါ လိပ်စာသို့ (၁)ပတ်အတွင်း လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန် - အမှတ်(၄၉၂)၊ (၁၀) မင်္ဂလာတန်း၊ သာယာဝတီမြို့နယ်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၉၀၄၄၄၅၅ ၀၉ ၅၀၄၄၄၅၆

အမျိုးသမီး အရောင်းဝန်ထမ်း အလိုရှိသည်

နယ်ဘက်သွားနိုင်သောသူများကို ရန်ကုန်နှင့် နယ်ဘက် များတွင် အဆောင်စီစဉ်ပေးမည်။

နယ်ဘက်မှ အလုပ်လာလုပ်လိုသူများလည်း ရန်ကုန်အပြင် နယ်ဘက်များပါ သွားနိုင်ပါက အဆောင်စီစဉ်ပေးမည်။

မှတ်ချက်။ ။ ဆိုင်ခန်းတွင်သာ ခန့်ထားရန်။

ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း- ၀၉-၄၃၀၇၂၃၄၀၊ ၀၉-၅၀၉၅၇၂၀ (ရုံးအချိန်အတွင်းသာ)

ကြေးမုံ



အာရှကောရီပုဒ္ဂလိယာဘုရားဖူးပို့ဆောင်ရေး
Asian Empress Travels and Tours

ဗုဒ္ဓဂယာမြေမြတ်မဟာသို့ သက်တောင့်သက်သာ သွားရောက်လိုသော မိဘပြည်သူများအတွက် ဟိုတယ်(သီးသန့်) ဖြင့် စီစဉ်ပို့ဆောင်ပေးနေပါသည်။ ခရီးစဉ်တွက်မည်ရက်များမှာ -

- ဟိုတယ်တည်း (3 Star/4 Star)
 - (၇)ညအိမ် (၈)ရက်ခရီးစဉ်များ (ဖွား၊ ပွင့်၊ ဟော၊ စံ) USD 1000
 - (၂၈-၁၀-၁၅) (၄-၁၁-၁၅) (၃၀-၁၂-၁၅) (၂၉-၁-၁၆) (၂၂-၁-၁၆) (၁၃-၃-၁၆) (၂၇-၃-၁၆) (၁၃-၄-၁၆)
 - (၁၁)ညအိမ် (၁၂)ရက်ခရီးစဉ်များ (ဖွား၊ ပွင့်၊ ဟော၊ စံနှင့် နယူးဒေလီ+ တာချီမဟာ) USD 1250
 - ဘုန်းကြီးကျောင်းတည်း
 - (၄)ညအိမ် (၅)ရက်ခရီးစဉ်များ(ဂယာ၊ ရာဇဂြိုဟ်၊ နာလန္ဒာ) USD 860
 - (၁၄)ညအိမ် (၁၅)ရက်ခရီးစဉ်များ (ဖွား၊ ပွင့်၊ ဟော၊ စံနှင့် နယူးဒေလီ+ တာချီမဟာ) USD 750+1.5သိန်း
 - (၇)ညအိမ် (၈)ရက်ခရီးစဉ်များ (ဖွား၊ ပွင့်၊ ဟော၊ စံ) USD 700+1.5သိန်း
- မိသားစုသီးသန့် သွားရောက်လိုသူများအတွက်လည်း စိတ်တိုင်းကျ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။
ဆက်သွယ်ရန်
အမှတ်(၇၄) မြေညီထမ်း၊ သံတံဆိပ်လမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း (၀၁) ၅၀၁၇၁၂ (၀၉)၃၀၃၈၂၄၄၈-၄၄၉/ (၀၉)၂၆၀၀၃၂၆၁-၂၆၂

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့မီးရထား
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း

၁။ အောက်ပါပစ္စည်းများကို မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည် -

တင်ဒါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	အရေအတွက်
၆၅/မမ/(CE)15-16	(က) ဘေလီတ်တား(၄၀၀)ပေအတွက်ပစ္စည်းများ	121-Tons
	(ခ) သံငြမ်းစင် (Light Steel Trestle) (၃၀၀)ပေအတွက်ပစ္စည်းများ	301-Tons

တင်ဒါပိတ်မည့်နေ့/အချိန် - ၇.၉.၂၀၁၅(တနင်္လာနေ့)(၁၂:၃၀)နာရီ

၂။ တင်ဒါပုံစံများကို အောက်ဖော်ပြပါဌာနတွင်(၁၇.၈.၂၀၁၅) ရက်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန် အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ၎င်းဌာနသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ၊ ထောက်ပံ့ဌာန၊ မြန်မာ့မီးရထားကုန်သည်လမ်းနှင့် သိမ်ဖြူလမ်းထောင့်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း -01-294352, 291994,

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၊ ဓာတ်ငွေ့/ရေနွေးငွေ့စက်ရုံများဌာန၊ လျော်ကားဓာတ်အားပေးစက်ရုံရှိ ရေနွေးငွေ့တာဘိုင်စက်အား အကြီးစားပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို Turnkey စနစ် နိုင်ငံခြားငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက်	- ၁၄-၈-၂၀၁၅ရက်
တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်	- ၁၄-၉-၂၀၁၅ရက်
တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန်	- ၁၄:၀၀နာရီ

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန
ရုံးအမှတ်(၂၇) နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၈၂

ဝါရင့်ပါမောက္ခကြီးများ ကြီးကြပ်စီစဉ်သော ပညာရေးအထောက်အကူပြုစာတတ်များ

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း၊
ဒဌမတန်း၊
ဝေဌတ္ထတန်း

**၂၀၁၅ ခုနှစ် စာမေးပွဲ
ပေးခွင့်ပေးပေးသည့် ခံပြုအငြိမ်းပေး**

- Grade I မှ Grade XI အထိ ဘာသာစုံ (သင်ရိုးကုန်) စာအုပ်များ
- မူလတန်း၊ အလယ်တန်း၊ အထက်တန်း စာစီစာကုံး စာအုပ်များ
- နေထူးနေမြတ်အလိုက် စာစီစာကုံးစာအုပ်များ

မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလျှောက်ရှိ စာအုပ်ဆိုင်တိုင်းမှာ ပေးဝယ်ပါ

မြန်မာ့ချွန်ချွန် - ဓမ္မလက်ရာစာပေ - အမှတ်(၂၇၇) မြေညီထမ်း၊ လမ်း(၃၀)၊ အထက်၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်းထောင့်၊ ယန်းသဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၇၃၀၃၀၉၆၊ ၀၉-၅၀၆၃၄၅၁၊ ၀၉-၇၃၂၀၅၇၆

PRINCIPLES of SELLING @ WISE College

တိုးတက်ပြောင်းလဲနေသောဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ်အတွင်းမှာ မြန်မာ့မြို့ရောင်းချခြင်းနည်းပညာများ အား အရည်အသွေးမြင့်တင်လိုသူများအတွက် WISE College တွင် Principles of Selling Certificate Course အား ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးသွားပါမည်။

Principles of Selling Course Topics များမှာ -

1. Fundamental of Sales & Distribution	6. Basic Call Procedures
2. Selling Methods	7. Sales Communication
3. Selling Points	8. Sales Negotiation
4. Sales Call Plan	9. Salesmanship
5. Sales Pitch Process	10. Merchandising

ကုန်ပစ္စည်းများဖြန့်ဖြူးရောင်းချသော ကုမ္ပဏီကြီးများတွင် ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်လျှက်ရှိနေကြသော အရောင်းဝန်ထမ်းများအတွက် WISE College ၏ အထူးစီစဉ်ထားသောသင်တန်းဖြစ်ပါသည်။ အပိတ်စဉ် စနေ-တနင်္ဂနွေရက်ပတ်စလစ်များတွင် (၁)ရက်လျှင်(၂)နာရီနှင့် (Total Credit Hours) နာရီ(၂၀)ဖြင့် လက်တွေ့နယ်ပယ်တွင်အသုံးချနိုင်သည်အထိ နိုင်ငံတကာအတွေ့အကြုံနှင့် လုပ်ငန်းခွင်အတွေ့အကြုံ နှစ်ပေါင်း(၂၀)ကျော်ရှိသောအရည်အသွေးမြင့်ဝသည့်ဆရာများမှ သင်ကြားပေးပါမည်။ စက်တင်ဘာလ (၅)ရက်နေ့တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းချိန်မှာညနေ (၅:၃၀)နာရီမှ (၇:၃၀)နာရီအထိဖြစ်ပါသည်။ [သင်တန်းအပ်နှံချိန်တွင် ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအား ကူညီလှူဒါန်းနိုင်ရန်အတွက် သင်တန်းကြေးမှ ငွေကျပ် ၁၀,၀၀၀/- Cash Refund ပေးပါမည်။]

WISE College, No.1009(A-B), 10th Floor, Yuzana Tower, Shwe Gone Dine, Bahan Tsp.
Ph : 09-253 528 520, 09-253 528 521

အတွဲ ၁၀၊ အမှတ် ၆ နီးရာစာအုပ်ဆိုင်တွင်ပေးဝယ်ပါ။

ဆက်သွယ်ရန် Nyein Center ■ ၁၆၇/၁၇၃ အခန်း B-2၊ ဆိပ်ကမ်းသာခိုပွဲ၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၂၇၆၆၂၁

- အငြိမ်းစားပါမောက္ခကြီးများ ကိုယ်တိုင်လမ်းညွှန်ပို့ချချက်များ
- စာသင်သားတိုင်းအတွက် အခန်းလိုက်ပို့ချချက်များ
- လေ့ကျင့်ခန်းများနှင့်စံပြအခြေများ ပါဝင်သည်။

CLEARANCE SALES
UP TO **80% OFF** All Item
17-8-15 မှ 31-8-15 ထိ

ရေဘေးလှူဒါန်းရန် ကလေး၊ လူကြီးဝတ်များကိုအထူးလျှော့ရောင်းမည်။

Bro-Best Fashion
အလုံလမ်းနှင့် ကမ်းနားလမ်းထောင့်
Phone : 098614188, 098619260

ပွေး၊ ညှင်း၊ ယားနာကင်းစင်အောင်
နိုင်ဖိုရယ်လ် ကိုဆောင်

Nizoral
ketoconazole

ရိုးရာသိပ္ပံအနုအသက် မကောင်းသော အဝတ်အစားများဖြင့်ပုံမှန် ညှင်း၊ ယားစေခြင်း၊ အပူဒဏ်များသော ဖိုရာသီတွင် ဓမ္မဋ္ဌနှင့် အညစ်အကြေးများဖြင့် ဖိုနှင့် ယားနာအခဲ ဖြစ်ခြင်း၊ ဓမ္မ၊ ဓရို၊ ဓကြွတ်များ ဖြောင့်မြဲရောင်ကြော အခြေအတွက် ယားယာ ဓကြွ အပူများဖြစ်ခြင်း၊

တစ်နေ့တစ်ကြိမ် မှန်မှန်လိမ်းပါ

ရိုးရာသိပ္ပံအနုအသက် အဖေဖြင့် ဩဂုတ်လအတွင်း ဝယ်ယူသောအခါတွင် Nizoral တစ်ဘူးဝယ်ယူတိုင်း Nizoral အိတ်လှလှလေးတစ်လုံး လက်ဆောင်ရယူနိုင်ပါသည်။

Nizoral သည် အခြေအရောင်ရောင်ခြင်း၊ ဓမ္မ၊ ဝါ၊ ညှင်း၊ ယားနာ၊ အခြေအရောင် အမျိုးမျိုးနှင့် ဖိုရောင်အမျိုးမျိုးတို့ကို အချိန်တိုအတွင်းဆီမရောင်လျှင်မြန်စွာ ပျောက်ကင်းစေပါသည်။

JANSSEN-CILAG

မူးယစ်ကိုပစ် ပန်းတိုင်သစ် စိတ်သစ် လူသစ် ဘဝသစ်

THE GOVERNMENT OF THE REPUBLIC OF THE UNION OF MYANMAR
THE MINISTRY OF RAIL TRANSPORTATION
MYANMA RAILWAYS
NOTIFICATION

- For the Consulting service for Optical Fiber Cable projects which will be implemented for the Whole Railway lines of Myanmar, the Tender Invitation and Evaluation Committee led by Ministry of Rail Transportation selected the (9) short listed companies in ,August, 2015.
- In line with our set criteria, the following (9) companies were short listed as Qualified Companies for submission of Request For Proposal:-
 - Moon Engineering Co.,Ltd (Korea)
 - Myanmar Telecommunication Network(Public Co.,Ltd)(Malaysia/ Myanmar)
 - Pantel International Co., Ltd (Japan/ Myanmar)
 - Egis International Co., Ltd (France/ Myanmar)
 - Daeyeong & Gentel Co., Ltd (Korea)
 - Roland Berger Strategy Consultants Co., Ltd (Singapore/ Myanmar)
 - KPMG Advisory(Myanmar) Ltd (Singapore)
 - VDB – Loi (Myanmar/Singapore)
 - PM Link Consortium (Singapore)
- The Request for Proposal will be available at the cost of US\$2,000(United States Dollar Two Thousands) from the date on 17thAugust 2015 during office hour at Deputy General Manager, Supply Department, Myanma Railways, Corner of Theinphyu Street and Merchant Street, Botahtaung Township, Yangon, Myanmar. Phone 95-1-291985, 291994, with the official letter of the respective company.
- The Request for Proposal shall be submitted to Deputy General Manager, Supply Department, Myanma Railways, Corner of Theinphyu Street and Merchant Street, Botahtaung Township, Yangon not later than 14:00 hr, on 16th October, 2015. Late submission shall be not entertained.
- Myanma Railways will select only one Consulting Firm which is mostly qualified. Enquiries can be made by calling telephones +95-67-77070, 77055, 77155 and also mail to bamyint25@gmail.com

Managing Director
Myanma Railways
Ministry of Rail Transportation



A World Class UK degree from University of Bedfordshire



- BA (Hons) Business Administration
- BA (Hons) Accounting
- BA (Hons) Accounting & Finance
- BSc (Hons) Construction Management
- BA (Hons) Interior Design
- MBA
- MSc Electronic Engineering
- MSc Engineering Business Management
- MSc Public Health



Undergraduate Eligibility Criteria

- GCE A Level or 12 or 13 years of Education
- STIMU's Certificate/ Diploma/ Advanced Diploma holders. Credit Exemption apply.
- IELTS

Postgraduate Eligibility Criteria

- Degree from the recognized University
- IELTS

Block-10, MICT Park, University Hlaing Campus, Yangon.

Tel: 507151/52, 0931702299, 09250064451

mail: enquiry@stiedu.net

<https://www.facebook.com/STIMyanmarUni>

စာအုပ်စာပေ လှူပို့ခွင့်

ဖခင်အမည်မှန် ဖွဲ့စည်းပုံနယ်၊ မောင်တော်သိကျေးရွာ၊ (အထက)နဝမတန်းတွင် ပညာသင်ကြားနေသော မန်းအိမ်ဖြူ၊ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးတင်ဖိုး(၇/၅၃န(နိုင်) ၁၀၇၃၇၆)ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးတင်ဖိုး

မြတ်မန္တလာထွန်း အဆင့်မြင့်ခရီးသည်ပို့ဆောင်ရေး စီးခရီးစဉ်အဖြစ်

မန္တလေး - ရန်ကုန် - ဝုသိမ်



ဝန်ဆောင်မှုအခွင့်အလမ်း -

ယာဉ်မယ်များထားရှိပြီး ရေသန့်စို၊ ဖျော်ရည်ဘူး၊ စနိုးတာဝါ၊ သွားတိုက်ဆေး၊ သွားတိုက်တံ၊ ကျန်းမာရေး ဆေးသေတ္တာထားရှိခြင်း စသည့် ဝန်ဆောင်မှုများဖြင့် ပြေးဆွဲသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ကုန်ပစ္စည်းများကွိလည်း၊ ယနေ့မို့ မနက်ဖြန်ရောက် တာဝန်ပူ မို့ဆောင်ပေးပါလည်း။

- မန္တလေး (ချမ်းမြေ့ပြည်ထားတွင်း - ထွဲဆည်ကန်) ၀၉-၂၀၅၀၉၀၈ ၊ ၀၂-၂၀၅၀၉၀၆။
- ရန်ကုန် (ဒဂုံရော) အဝေးပြေးထားတွင်း - ၀၉-၂၀၅၀၉၀၅။
- ဝုသိမ် (ထပ်ခင်းထွန်း အဝေးပြေးထားတွင်း) ၀၉-၂၀၅၀၅၀၀၊ ၀၉-၇၉၃၉၆၆၀၀၀။ ဝုသိမ် (မြို့တွင်းဝိတ်) ၀၉-၂၀၅၀၅၀၅၊ ၀၉-၇၉၀၇၇၀၉၆

ကြွေ

UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS

New Year Promotion

ပထမဦးဆုံး လူ(၃၀)ဦးအတွက်သာ

Bangkok-Pattaya-Ayuttaya

(6 Days/ 5 Nights) Airticket Included

Dec : 24, 25, 29, 30 (\$ 550)

ဧည့်သည်အား "မြန်မာ့ဇာတိ" ... ဝတ်စုံ
ရွှေတောင်ပြင်၊ မင်းနှစ်ပါးပွဲတော်သို့ (၂၄-၈-၂၀၁၅)တွက်မည်
၂ ရွှေတောင်ပြင်၊ မန္တလေး၊ ရွှေတောင်ပြင်၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ ရွှေတောင်ပြင်၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊
စစ်ကိုင်း၊ နုစု၊ ရွှေတောင်ပြင်၊ ပြင်ဦးလွင်၊ မုဆယ် (ရွှေလူဝတ်စုံ)၊ ခရီးစဉ်များ၊ ကြိုကြော်လည်ပတ်ဆောင်ရွက်
၁ ရတနာပုံလမ်းနှင့် ရွှေလင်းလင်းမင်းကြီးပြင်တိုင် **01-537416, 09-450000574**
၁ အမှတ် (၂၅၂-၂၅၅) ပန်းဆိုးတန်းလမ်း(အထက်) **09-421029816, 09-254534691**

ကျော်ကေလင်း

၁၄-၁၅-၁၅ နေ့မှစ၍

ရန်ကုန်-သပေတ္တ၊ သွင်၊ ဖက်လာ (၁) သိပ်ကြီးစေး၊ ဖက်လာပုံပြ (အုန်းကြီးလမ်း)၊ Top Royal (စိန်လော-ပါရမီ)၊ Junction Cineplex (Square & Maw Tin)၊ နဝဒေး၊ ဟောပြိုင်၊ ရွှေပဟိန်၊ မြရတနာ၊ ခြဟံသာ(သန်လျင်)၊ မန္တလေး-ဝင်းလှိုင်၊ မြို့မ၊ ပြည်-ပင်လယ်အော်၊ အဆင့်မြင့်စုပေးရုံများတွင်တပြိုင်တည်းပြုပြီ။

KMD Education Services

မြဝုတ်လ(၁၈)ရက်နေ့တွင် ကွန်ပျူတာသင်တန်း အပ်နှံသူတိုင်းအတွက်အထူးအခွင့်အရေး

မြဝုတ်လ - ၁၈ ရက်၊ ၂၀၁၅။ (အင်္ဂါနေ့) တစ်ရက်တည်းသာ

Application & Professional Courses

30% OFF

- ကမ္ဘာအေးစင်တာ
- ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ စာတိုက်မှတ်တိုင်အနီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (သာသနာရေးဝင်းအတွင်း)

Application & Professional Courses

20% OFF

- လမ်းမတော်စင်တာ
- တာမွေစင်တာ
- သိမ်ကြီးစေးစင်တာ

လမ်းမတော် - ၂၂၀၅၅၅၊ ၂၃၀၃၀၁၀ | တာမွေ (၁)၊ (၂) - ၅၄၁၂၂၊ ၅၄၆၆၀၀ | သိမ်ကြီးစေး - ၃၈၄၂၆၊ ၃၈၄၆၄၁ | ကမ္ဘာအေး - ၆၆၀၈၈၇

Home Think of Home, think of Home.

ကျွန်းနွေး အစားသုံးအဆင့်စာ လျှပ်စီး

Special Promotion!!

BUY → GET

Kitchen Cabinet !!

(Stock Limited အတွင်းသာ) **၃ ကျင်း စပ်ပျလျင်**

ရန်ကုန် အမှတ် F. 2~8 ပထမထပ်၊ အောင်ဆန်းကွင်းမြောက်ဘက်တန်း (ဓ.ဆ.ပ.လ. ၈၅)၊ ဖက်လာတောင်ညွန့် ချို နယ်၊ ဖုန်း - 09 730 84 840, 09 730 84 841

မန္တလေး အမှတ် (471)၊ 82 လမ်း (34 လမ်း နှင့် 35 လမ်းကြား) မြို့မလမ်း၊ ဖုန်း - 09 3311 6626, 09 3322 6636

Home Since 1996

ဈေးနှုန်း အသက်သာဆုံး

Kitchen Cabinets

မီးဖိုခန်းသုံး နံရံကပ် ဝီရိုများ

** ဝတ်စုံတိုင်းကု ရိစိုင်းမျိုးစုံ ရရှိပါသည်

** ဝတ်စုံရက်မရှိ

နေပြည်တော် အမှတ် (1237)၊ စောဦးလမ်း၊ မင်္ဂလာဒုံ၊ ဝတ်စုံကု၊ ပုဗ္ဗသီရိ၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း - 09 730 84 844, 09 795900 146

မော်လမြိုင် အမှတ် (33)၊ မြို့၊ ရှေ့ပိုင်းလမ်း၊ မြို့ကြီးရပ်ကွက်၊ မြို့ကြီးအထူးမြေပြင် ကားဝင်းအနီး၊ မော်လမြိုင်မြို့၊ ဖုန်း - 09 79 58 999 80, 09 79 58 999 81

PUN HLAING + SILOAM HOSPITALS

မှန်ပြောင်းဖြင့် မီးယပ်ရောဂါဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်တုသမှုအစီအစဉ်

အကြောင်းကြောင်းကြောင့် ကလေးရုန် အခက်အခဲရှိနေပါသလား...?

သင့်ရဲ့ မီးယပ်ဆိုင်ရာရောဂါများကို ခွဲစိတ်ဖို့ စိုးရိမ်ကြောင့်ကြနေပါသလား...?

ဖခွားစားအိမ်အိမ်ကပ် သင့် ရင်သွေးလေးရဲ့ ကျန်းမာရေး အခြေအနေကို သိချင်ပါသလား...?

သင်၏အခက်အခဲများကို ကူညီဖြေရှင်းပေးရန်အတွက် အတွေ့အကြုံများစွာရှိသော မလေးရှားနိုင်ငံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတို့မှ သွားဖူးနှင့် မီးယပ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများကိုယ်တိုင် မှန်ပြောင်းအသုံးပြု၍ **မြဝုတ်လ ၂၉ ရက်နေ့မှ ၃၁ ရက်နေ့အထိ** ပန်းလှိုင်စိလုံဆေးရုံကြီးတွင် လာရောက်ကုသပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန် - ရန်ကုန် (၀၁) ၆၈၄၂၂၊ ၆၈၄၂၅၊ ၆၈၄၃၆၊ (၀၉) ၄၂၀၄၂၆၇၉၊ (၀၉) ၂၅၄၉၅၀၈၇ / မန္တလေး (၀၉) ၄၂၅၇၇၈၁ Email : marketing.phsh@spa-mm.com

ကြေးမုံ

AROMA GUSTO

MIKKO

3 in 1 INSTANT COFFEEMIX

မိုးရာသီကံစမ်းပွဲတော်

MONEY

HAND SET

RAIN COAT

LED-TV

Baggage

GOLD

Win!!!

MIKKO 3 in 1 INSTANT COFFEEMIX

မိုးရာသီကံစမ်းပွဲတော်

30 SACHETS

50 SACHETS

ဝမ်းပွဲတော်

ပေါက်ပဲများအား (၃၁.၁၀.၂၀၁၅) နောက်ဆုံးထားပြီးထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

နိုင်ငံတကာကျောင်းများမှ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ သိထားသင့်သော

“ပညာရေးစနစ်နှင့်တက္ကသိုလ် ပညာရေးလမ်းကြောင်းများ”

CRÖWN EDUCATION Yangon - Myanmar

KAPLAN HIGHER EDUCATION ACADEMY

- > ပြည်ပမှာကျောင်းတက်ဖို့ IGCSE, GCE 'A', SAT တွေကို ဘယ်အချိန်မှာ မြင်ဆင်သင့်သလဲ ဘာတွေကျကြားလဲ
- > Grade 9, 10 (Sec 3, Sec 4) ကျောက်ပြီဆို ဘယ်ပညာရေးလမ်းကြောင်းတွေကို မြင်ဆင်ထားသင့်သလဲ
- > စင်ကာပူအစိုးရတက္ကသိုလ် (NUS - NTU - SMU) များသို့ ဝင်ခွင့်လျှောက်ထားခြင်း
- > IGCSE / SAT အမှတ်များတင်ပြရမလိုအပ်ဘဲ (၂)နှစ်ခွဲအတွင်း အင်္ဂလန်၊ ဩစတြေးလျတို့မှ ပေးအပ်မည့်ဘွဲ့ကို စင်ကာပူတွင် သင်ယူနိုင်မည့်အခွင့်အရေး
- > (၉)တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများ IGCSE မလိုအပ်ဘဲ Murdoch University, Northumbria University, University of Portsmouth, Royal Holloway University of London, University of Essex နှင့် University College Dublin(Ireland) စီ ဘွဲ့များကို စင်ကာပူတွင် အချိန်တိုအတွင်း ရယူနိုင်မည့်အခွင့်အရေး

22 Aug 10:00 am - 12:00 noon CROWN Education Office

REGISTRATION NOW : 09 730 40 688, 09 732 732 77, 09 311 88 733

ဟိုက်ဒြောလစ်/လေပီအား Fully Auto ဆူဘီဒိုဘီဇက် ခေတ်မီမြေအုတ်ရိုက်စက် ရပြီ (၆၇) သံသုဟလမ်း သုတက္ကသိုလ်အနီး 09 420035 882, 09 73199 410 09 420035 884, 09 73199 257

ဒဂုံမြို့သစ်

အရှေ့ပိုင်း ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် တောင်ပိုင်းမြောက်ပိုင်း များရှိမြေကွက်များကို ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။

09-6809893 09-6819020

သွေးသည် အသက်

ရုံးအတွက် လိုအပ်တာတွေ ဘယ်မှာရှာရမလဲ...

Computer နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ လိပ်စာပေါင်း - ၂၅၄၅

ဘဏ်များ လိပ်စာပေါင်း - ၂၃၇

ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းများ လိပ်စာပေါင်း - ၅၆၇

ဥပဒေအကြံပေး လိပ်စာပေါင်း - ၁၆၀

ကြော်ငြာအေဂျင်စီများ လိပ်စာပေါင်း - ၂၃၈

စာရေးကိရိယာဆိုင်များ လိပ်စာပေါင်း - ၆၃၈

ဘယ်လိုလို့

Everything U Need

WWW ? PRINT

WEB | MOBILE | PRINT

YANGON SALES DIRECT LINE 01-250 700 www.yangondirectory.com

MANDALAY SALES DIRECT LINE 02-4000611 www.mandalaydirectory.com

The **YANGON DIRECTORY** | The **MANDALAY DIRECTORY**



KBZ BANK ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်

တမူးမြို့ဘဏ်ခွဲ

အမှတ်(၁၃၀)၊ ၂၈/မင်းတဲရပ်၊ ဈေးတန်းရပ်ကွက်၊ တမူးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဖုန်း(၀၇၃)၄၀၉၇၁/၇၂/၇၄၊ ဖက်စ်(၀၇၃)၄၀၉၇၃

သိမ်ဖြူလမ်းဘဏ်ခွဲ

အမှတ်(၄၈၄)၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ ဖို.မြေရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း(၀၁)၃၇၁၁၇၂/၇၃/၇၄၊ ဖက်စ်(၀၁)၃၇၁၁၆၂/၆၃

လှိုင်သာယာဘဏ်ခွဲ - ၃ (ပီးခွက်ဈေး)

အမှတ်(၂၈၅/၂၈၆/က-ခ)၊ စိန်ပန်းမြိုင်လမ်းနှင့်တေးဥယျာဉ်လမ်းထောင့်၊ (၇)ရပ်ကွက်၊
လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း(၀၁)၉၆၄၈၁၀၈/၀၉/၁၀၊ ဖက်စ်(၀၁)၉၆၄၈၁၂၀/၂၁

လှိုင်သာယာဘဏ်ခွဲ - ၄ (တပင်ရွှေထီး)

အမှတ်(၀၂)၊ မြေညီထပ်၊ တပင်ရွှေထီးလမ်းနှင့် ညောင်တုန်းလမ်းထောင့်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း(၀၁)၆၈၇၉၆၆/၆၈၊ ဖက်စ်(၀၁)၆၈၇၉၆၉

ပါရမီဘဏ်ခွဲ

အမှတ်(၃၉)၊ ပါရမီလမ်းမ၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း(၀၁)၆၅၈၁၈၉/၉၀/၉၁၊ ဖက်စ်(၀၁)၆၅၈၁၉၅/၉၆/၉၇

တို့ကို ဖွင့်လှစ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုများကို ဆက်သွယ်
ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီဖြစ်ပါကြောင်း မိဘပြည်သူများအား သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

သဒ္ဒါထက်သန် မြန်မာအားမာန် ကမ္ဘောဇဘဏ်



myanmar national airlines



Yangon-Singapore-Yangon

Book Now!

Call Centre : 01-377840-43
 Airport : 09-254219651
 Online : www.flymna.com

Sun Far Travel&Tours 01-243993
 Columbus Travel 01-229245
 Nice Fare 01-393088

Saw Pron Phan Travel 01-255880
 Oway Travel 01-2304197
 Htoo Travel 01-8603766,67

Journey of a lifetime

ကြေးမုံ

မှယောစပါးနှင့်နို့ ပိုထည့်ထားတဲ့
Ovaltine New Formula
More Malt & Milk

// အရသာရှိတဲ့ အိုဗာတင်းတစ်ခွက်ရဖို့ စိတ်ပူစရာ
 မလိုတော့ဘူးနော်။ အခုဆိုရင် အိုဗာတင်းမှာ မှယောနဲ့နို့
 ပိုထည့်ထားလို့ ဘာမှမငောဘဲ ဖျော်လိုက်ရုံပဲလေ။
 အရသာက ဆိပ်ဆိပ်လေးနဲ့ အာဟာရလည်း အပြည့်
 ရတယ်လေ။ အိုဗာတင်းအမှုန့်ကို များများပိုထည့်ရင်
 ပိုအရသာရှိတာပေါ့ //

“ **Ovaltine** ကို နေ့တိုင်းသောက်မယ်ဆိုရင် မှယောမှာပါတဲ့ ကာဗိုဟိုက်ဒရိတ်၊ နို့နှစ်ခွက်နဲ့ညှိမျှတဲ့ ကယ်လ်ဆီယမ်၊
 ကြက်ဥမှာပါတဲ့ ပရိုတိန်း၊ ဟင်းသီးဟင်းရွက်တွေမှာပါတဲ့ ဗီတာမင် နဲ့ သတ္တုဓာတ်တွေပါဝင်တာကြောင့် နေ့တိုင်းကျန်းမာ
 စေတာပေါ့။ ”



အပူသောက်မယ်ဆိုရင် ရေနွေးတစ်ဝက်
 ထည့်ထားတဲ့ခွက်ထဲကို အိုဗာတင်း (၃) ဇွန်းကို
 ထည့်ပြီးဖျော်သောက်လိုက်ရုံပါပဲ။

အေးအေးလေးသောက်ချင်ရင်တော့ ရေနွေး
 လျှော့ထည့်၊ ပြီးရင် ရေခဲတုံးလေးတွေထပ်ထည့်ပြီး
 ဖျော်သောက်လိုက်ရုံပဲလေ။



ပုံမှန်စားနေကျ အစားအစာတွေအပြင် **Ovaltine** ကို
 သောက်ခြင်းအားဖြင့် ပြီးပြည့်စုံတဲ့အာဟာရကို ရရှိစေမှာပါ။



ကျန်းမာသော နေ့တိုင်းအတွက် ပြီးပြည့်စုံသောအာဟာရ

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ လွတ်လပ်ရေးနေ့ သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၁၇

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၇ ရက်တွင် ကျရောက်သော အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ၏ နှစ်(၇၀)ပြည့် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းထံမှ အင်ဒိုနီးရှား သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ ယူဆွတ်ကာလာထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။
(သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်း အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ လွတ်လပ်ရေးနေ့ သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၁၇

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၇ ရက်တွင် ကျရောက်သော အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ၏ နှစ်(၇၀) ပြည့် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းထံမှ အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ ယူဆွတ်ကာလာထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။
(သတင်းစဉ်)

ယနေ့ မိုးလေဝသ

နေပြည်တော်နှင့် အနီးတစ်ဝိုက် မိုး တစ်ကြိမ်နှစ်ကြိမ် ထစ်ချွန်းရွာမည်။ ရွာရန် ရာနှုန်းပြည့်ဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်မြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက် မိုး တစ်ကြိမ်နှစ်ကြိမ် ထစ်ချွန်းရွာမည်။ ရွာရန် ရာနှုန်းပြည့်ဖြစ်သည်။

မန္တလေးမြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက် နေ့ကွက်ကွား မိုးထစ်ချွန်း ရွာမည်။ ရွာရန်ရာနှုန်း ၈၀ ဖြစ်သည်။

အာဆင်နယ်အသင်း ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပရီမီယာလိဂ်ပြိုင်ပွဲ၌ နိုင်ပွဲစတင်ရရှိ



ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၂)၏ ဩဂုတ် ၁၆ ရက်ည အစောပိုင်းပွဲစဉ်ဖြစ်သည့် ခရစ္စတယ်ပဲလူးအသင်းနှင့် အာဆင်နယ်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားစဉ်။ (သတင်း စာမျက်နှာ / ၁၁)

ရခိုင်အသင်း နိုင်ပွဲပြန်လည်ရရှိ ရတနာပုံနှင့် ကမ္ဘောနိုင်ပွဲဆက်

သတင်းနှင့်စာတတ်ပုံ ရှိုင်းထက်ဇော်

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၁၆

၂၀၁၅ရာသီ MNL အမှတ်ပေး ပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၁၅)ဒုတိယနေ့ ပွဲစဉ်များ ကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ကျင်းပရာ ရခိုင်၊ ကမ္ဘောဇနှင့် ရတနာပုံအသင်းတို့ နိုင်ပွဲများရရှိခဲ့သည်။
(သုဝဏ္ဏကွင်း)
ရခိုင် - သုံးဂိုး
ဇွဲကပင် - နှစ်ဂိုး

ပိုမိုပြင်းထန်လာသည့် တန်းဆင်း ဇန်တိုက်ပွဲတွင် ဇယားအောက်ဆုံးမှ ရခိုင်အသင်းနိုင်ပွဲရရှိခဲ့သောကြောင့် ပြိုင်ဆိုင်မှု ပိုမိုပြင်းထန်လာဖွယ်ရှိနေ သည်။

ရခိုင်အသင်း၏ နိုင်ပွဲကြောင့် အဆင့် ၆ မှ ၂ နေရာအထိ အသင်း များမှာ အမှတ်ကွာဟမှုမရှိတော့ဘဲ ပြိုင်ဆိုင်မှု ပိုမိုပြင်းထန်လာဖွယ်ရှိနေ သည်။ ဇွဲကပင်အသင်းမှာ နှစ်ပွဲဆက် အနှုံးရလဒ်ကြောင့် ဖိအားဝင်သွားရပြီး တန်းဆင်းအန္တရာယ်ပါ ပြန်လည် ရင်ဆိုင်ရတော့မည်ဖြစ်သည်။

ဇွဲကပင်အသင်းမှာ ကျော်ဇင်ထက်၊ သိန်းဇော်၊ ဟန်သန်း၊ ဇီကိုဗစ်၊ ကင်မ် တို့ဖြင့် လူစုံပွဲထွက်ခဲ့ပြီး ရခိုင်အသင်း မှ စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

မြန်မာရေဘေးနဲ့ မြန်မာ့စိတ်ဓာတ်

စာမျက်နှာ - ၆

ကျောင်းကုန်းမြို့နယ် ဘီးလင်းတာ မကျိုးစေရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဒေသခံပြည်သူများ စုပေါင်းမြေဖို့

စာမျက်နှာ - ၁၀

မော်ရင်ဟိုလိုချင်နေတဲ့ ဂျွန်စတုန်း ချယ်လ်ဆီးကို ရောက်လာပါမလား

စာမျက်နှာ - ၁၃



ImunActiv

လူကိုလန်းစေတယ် မိုင်းရပ်(စ်)တွေလည်းကာကွယ်မယ်

Betaglucan + Bioflavanoid + Zinc + Vit C

- ခန္ဓာကိုယ်ခုခံကာကွယ်ရေးစနစ်၏ တုံ့ပြန်မှုကို မြှင့်တင်ပေးခြင်း။
- အအေးမိခြင်းနှင့် အိပ်ရေးပျက်ခြင်း တို့ကြောင့်ဖြစ်သော တုပ်ကွေးဖျားနာမှုကို လျော့ချပေးနိုင်ခြင်း။
- နုလန်ထကာလကို တိုတောင်းစေပြီး ပြန်လည်လန်းဆန်းတက်ကြွစေခြင်း။
- အထူးသဖြင့် မိုးဥတု တုပ်ကွေးရာသီ များတွင် ကြိုတင်သောက်သုံးထားခြင်းဖြင့် အလုပ်အကိုင်များကို လန်းဆန်းတက်ကြွစွာ လုပ်ကိုင်နိုင်ပါသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၇ ရက်တွင် ကျရောက်သော အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ၏ နှစ်(၇၀) ပြည့် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းထံမှ အင်ဒိုနီးရှား သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ ယူဆွတ်ကာလာထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၇ ရက်တွင် ကျရောက်သော အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ၏ နှစ်(၇၀) ပြည့် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းထံမှ အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ ယူဆွတ်ကာလာထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ရခိုင်အသင်း နိုင်ပွဲပြန်လည်ရရှိ ရတနာပုံနှင့် ကမ္ဘောနိုင်ပွဲဆက်

သတင်းနှင့်စာတတ်ပုံ ရှိုင်းထက်ဇော်

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၁၆

၂၀၁၅ရာသီ MNL အမှတ်ပေး ပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၁၅)ဒုတိယနေ့ ပွဲစဉ်များ ကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ကျင်းပရာ ရခိုင်၊ ကမ္ဘောဇနှင့် ရတနာပုံအသင်းတို့ နိုင်ပွဲများရရှိခဲ့သည်။ (သုဝဏ္ဏကွင်း) ရခိုင် - သုံးဂိုး ဇွဲကပင် - နှစ်ဂိုး

ပိုမိုပြင်းထန်လာသည့် တန်းဆင်း ဇန်တိုက်ပွဲတွင် ဇယားအောက်ဆုံးမှ ရခိုင်အသင်းနိုင်ပွဲရရှိခဲ့သောကြောင့် ပြိုင်ဆိုင်မှု ပိုမိုပြင်းထန်လာဖွယ်ရှိနေ သည်။

ရခိုင်အသင်း၏ နိုင်ပွဲကြောင့် အဆင့် ၆ မှ ၂ နေရာအထိ အသင်း များမှာ အမှတ်ကွာဟမှုမရှိတော့ဘဲ ပြိုင်ဆိုင်မှု ပိုမိုပြင်းထန်လာဖွယ်ရှိနေ သည်။ ဇွဲကပင်အသင်းမှာ နှစ်ပွဲဆက် အနှုံးရလဒ်ကြောင့် ဖိအားဝင်သွားရပြီး တန်းဆင်းအန္တရာယ်ပါ ပြန်လည် ရင်ဆိုင်ရတော့မည်ဖြစ်သည်။

ဇွဲကပင်အသင်းမှာ ကျော်ဇင်ထက်၊ သိန်းဇော်၊ ဟန်သန်း၊ ဇီကိုဗစ်၊ ကင်မ် တို့ဖြင့် လူစုံပွဲထွက်ခဲ့ပြီး ရခိုင်အသင်း မှ စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

မြန်မာရေဘေးနဲ့ မြန်မာ့စိတ်ဓာတ်

ကျောင်းကုန်းမြို့နယ် ဘီးလင်းတာ မကျိုးစေရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဒေသခံပြည်သူများ စုပေါင်းမြေဖို့

မော်ရင်ဟိုလိုချင်နေတဲ့ ဂျွန်စတုန်း ချယ်လ်ဆီးကို ရောက်လာပါမလား

ခန္ဓာကိုယ်ခုခံကာကွယ်ရေးစနစ်၏ တုံ့ပြန်မှုကို မြှင့်တင်ပေးခြင်း။

အအေးမိခြင်းနှင့် အိပ်ရေးပျက်ခြင်း တို့ကြောင့်ဖြစ်သော တုပ်ကွေးဖျားနာမှုကို လျော့ချပေးနိုင်ခြင်း။

နုလန်ထကာလကို တိုတောင်းစေပြီး ပြန်လည်လန်းဆန်းတက်ကြွစေခြင်း။

အထူးသဖြင့် မိုးဥတု တုပ်ကွေးရာသီ များတွင် ကြိုတင်သောက်သုံးထားခြင်းဖြင့် အလုပ်အကိုင်များကို လန်းဆန်းတက်ကြွစွာ လုပ်ကိုင်နိုင်ပါသည်။